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مرکز پژوهش های مجلس در گزارشی اعلام کرد؛

کیفیت حلقه مفقوده صنعت 
خودروسازی کشور است

قالیباف: مهمترین رسالت قوه قضائیه 
احیای حقوق عامه است
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معاون اول قوه قضائیه مطرح کرد؛

 حمایت کامل قوه قضائیه 
4از فعالان اقتصادی
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سیزدهم به کشور بازگردانده شد 
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سرپرست شهرداری شهریار: همکاری شهرداری 

و دستگاه قضا آرامش جامعه را به دنبال دارد

سخنگوی وزارت امور خارجه در نشست خبری عنوان کرد:

راهکار ایران برای پایان جنگ اوکراین
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نقش حیاتی پتروشیمی ها در اعتلای 

امنیت و اقتصاد کشور
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همکاری مشترک ایران و روسیه جهت 

برگزاری مسابقات »فیوچرز گیمز«
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استان  تهران 5

فرماندار رباط کریم: شهرستان رباط کریم دارای 

ظرفیت های بالقوه ای است

ــتان  ــت: شهرس ــم گف ــاط کری ــتان رب ــدار شهرس فرمان
ربــاط کریــم و شــهر پرنــد دارای ظرفیــت هــای خــوب 

ــت. ــوه ای اس ــه و بالق نهفت
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وزیر راه و شهرسازی به مدیران استانی دستور داد؛

 جلوگیری از احتکار زمین و اجرای
 بسته 19 بندی نوسازی بافت فرسوده

 رییــس مجلــس شــورای اســامی، بــا بیــان اینکــه مهمتریــن 
ــت:  ــت، گف ــه اس ــوق عام ــای حق ــه احی ــوه قضائی ــالت ق رس
تحــول بــا مــردم بــاوری در پرتــو خــدا بــاوری محقــق 

می شــود.

وزارت  عمومی  صنایع  معاون   
گفت:  تجارت  و  معدن  صنعت، 
روند رشد در بخش صنعت کشور 
مرکزی  بانک  گزارش  اساس  بر 
آن  رشد  که  است  بوده  جهشی 
این  متوسط  برابر  پنج  پارسال 
حوزه در هشت سال گذشته بوده 

است.
محمد  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
در  یکشنبه  روز  برادران  مهدی 
ملی  روز  گرامیداشت  مراسم 
رشد  افزود:  مشهد  در  اصناف 
گذشته  سال  طی  کشور  صنعت 
۹.۵ درصد گزارش شده است، در 
بخش  این  در  هدفگذاری  حالیکه 
در سال گذشته هشت درصد بود، 
این رشد نشان می دهد که کشور 
از دوره رکود خارج و به دوره رشد 

وارد شده است.
اصناف  ارزشمند  پیشینه  به  وی 
کرد: همه  بیان  و  اشاره  در کشور 
کشور  این  در  صنفی  واحدهای 
دارند  قوی  هویت  و  پیشینه 
داشتن  آن  هویت  مهمترین  که 
و  حال  روزی  نام  به  مفهومی 
ارزشمندی  است،  امانتداری 
به  مشهد  در  صنفی  واحدهای 
منور  بارگاه  بودن  همجوار  سبب 
رضوی، امانتداری خوب آنها است 
کشور  الگوی  منظر  این  از  که 

هستند.
معاون وزیر صنعت معدن و تجارت 
و  معدن  صنعت  وزارت  گفت: 
تجارت با موافقت رییس جمهوری 
خدمات  دایره  که  صنوفی  برای 
رسانی گسترده ای دارند، روزهای 
دیگری جدا از روز ملی اصناف در 
ایران  اسامی  جمهوری  سالنامه 
در نظر گرفت، چرا که نقطه قوت 

اصناف، تاش برای خدمت است.
وی یکی از مهمترین دغدغه های 

کالاهای  وجود  را  صمت  وزارت 
همواره  کرد:  اضافه  و  ذکر  تقلبی 
را  کالاها  نرخ  ترین  پایین  مشهد 
شهر  این  بازار  و  داشته  کشور  در 
مهمترین  لذا  است،  بوده  رقابتی 
فرصت بهبود آن است که صنوف 
این شهر اعتباری که بدست آورده 
اند را با رقابت منفی حراج نکنند 
به  تقلبی و غیراستاندارد  و جنس 

فروش نگذارند.
اساس  بر  داشت:  اظهار  برادران 
که  تکالیفی  و  صنفی  نظام  قانون 
باید  است،  شده  گرفته  نظر  در 
اتحادیه  توسط  نظارت  و  بازرسی 
ما  گیرد،  انجام  بازار  سطح  در  ها 
نیز ترجیح می دهیم بدون دخالت 
بازرسان  اجرایی،  های  دستگاه 
و  توزیع  روند  بر  هم  ها  اتحادیه 
کنند  نظارت  بازار  در  کالا  عرضه 
واحدهای  تقویت  و  آموزش  هم  و 
جوانان  گیرند،  عهده  بر  را  صنفی 
ریش  توسط  باید  صنف  حوزه 
سفیدان و پیشکسوتان این عرصه 
طی  را  موفقیت  راه  و  شده  ارشاد 

نمایند.
مدیر کل صنعت، معدن و تجارت 

خراسان رضوی نیز در این مراسم 
گفت: ۱۰ روز نخست تیرماه که با 
شود،  می  شروع  اصناف  ملی  روز 
نامگذاری  تجارت  و  تولید  دهه 
که  صنوفی  از  باید  است،  شده 
وظیفه تامین را در زنجیره تولید تا 
مصرف کالا برعهده دارند، قدردانی 

کرد.
افزون  افزود:  رجبی  رضا  احمد 
شبکه  یک  ایجاد  زمینه  این  بر 
دانش،  اطاعات،  از  یکپارچه 
در  فقط  مردم  به  شفاف  خدمات 
فراهم  روز  به  های  سامانه  بستر 

می شود.
وی بیان کرد: در این راستا وزارت 
صمت سامانه جامع تجارت را راه 
اندازی کرده که شفافیت در عرصه 
را  کالا  عرضه  تا  اولیه  مواد  تامین 
در  است،  رسانیده  درصد   ۹۰ به 
از  یکی  اصناف  شبکه  میان  این 
بخش  این  در  قدرتمند  های  پایه 
که صفر تا ۱۰۰ تامین مواد اولیه 
تا عرضه را انجام می دهد، انتظار 
اقتصادی  فعالیتهای  رود همه  می 
در این شبکه شفاف قرار گیرد تا از 
ورود کالای قاچاق جلوگیری شود.

مدیر کل صنعت، معدن و تجارت 
سالی  چند  گفت:  رضوی  خراسان 
انتخابات  کرونا  شیوع  دلیل  به 
اتحادیه های صنفی در این استان 
 ۱۴۰۰ سال  از  افتاد،  تعویق  به 
هماهنگی  با   ،۱۴۰۱ در  بویژه 
اصناف و دستگاه های نظارتی روند 

اجرای انتخابات سرعت گرفت.
انتخابات  نهایت  در  وی،  گفته  به 
اتاق  و  اتحادیه   ۲۸۲ برای  صنفی 
اصناف در خراسان رضوی برگزار و 
احکام منتخبین نیز صادر شد که 
به  مربوط  مورد   ۵۸ تعداد  این  از 
مشهد بود که به لحاظ آاماری کم 

سابقه بوده است.
کمیسیون  داشت:  اظهار  رجبی 
در  نیز  رضوی  خراسان  نظارت 
مرکز استان و شهرستانها تشکیل 
شده و تاکنون دستور عقب مانده 
ای ندارد، تشکلهای صنفی که نیاز 
از  اند،  داشته  بانکی  تسهیات  به 
محل تسهیات رونق تولید  مورد 
صنوف  اند،  گرفته  قرار  حمایت 
تسهیات  نیز  خدماتی  و  توزیعی 
تسهیات  قالب  در  را  خود  بانکی 

بخش تجارت دریافت کرده اند.

معاون وزیر صمت: حوزه صنعت در کشور پنج برابر 
رشد کرد

امور خارجه  اقتصادی وزیر   معاون 
شده  انجام  اقدامات  به  اشاره  با 
سرمایه گذاری  جذب  راستای  در 
خارجی گفت: طی ۲ سال گذشته 
نیم  و  هفت  گاز،  و  نفت  بخش  در 
و  جذب  سرمایه  دلار  میلیارد 

عملیاتی شده است.
»امنیت  همایش  در  مهدی صفری 
مشارکت«  و  سامت  اقتصادی، 
با  ما  کار  سرفصل  داشت:  اظهار 
خارج از کشور در راستای ایجاد ارز 

و ارزآوری است.
وی با اشاره به اینکه یکی از مسایل 
است،  صادرات  ارزآوری،  در  مهم 
تاش  باید  راستا  این  در  افزود: 
کنیم بازارهای موجود را در راستای 
صادرات  و  کنیم  تثبیت  صادرات 

پایدار را افزایش دهیم.
خارجه  امور  وزیر  اقتصادی  معاون 
عنوان کرد: بحث واردات و چگونگی 
تامین ارز نیز برای ما حائز اهمیت 
که  منابعی  رابطه،  این  در  است. 
و  اولیه  مواد  تامین  برای  آنها  از 
شود  می  استفاده  اساسی  کالاهای 

را باید گسترش دهیم.
کالاهای  تامین  برای  گفت:  صفری 
کود  و  غات  جمله  از  اساسی 
آنها در  تولید  انحصار  شیمیایی که 
تاش  است،  کشورها  برخی  دست 
بر این بوده که واردات آنها به کشور 
را چند مبدایی کرده و این کالا را 

ارزان تر وارد کشور کنیم.
به طور مثال، کود  تاکید کرد:  وی 
شیمیایی و به ویژه فسفات و پتاس 
است،  مهم  کشاورزی  وزارت  برای 
کود شیمیایی را در شرایط تحریم 
که  کردیم  وارد می  از کشور چین 
آنها باید برای صادرات این محصول 
به کشورمان مجوزهای خاصی می 
گرفتند اما تاش شد این محصول 
را از کشورهایی همچون قزاقستان، 
تامین  سفید  روسیه  و  ازبکستان 
یک  جای  به  توانستیم  لذا  کنیم؛ 
منبع از چند منبع این محصول را 

تامین کنیم.
خارجه  امور  وزیر  اقتصادی  معاون 
بعدی  حرکت  اینکه  به  اشاره  با 
در  تولید  و  تکنولوژی  انتقال  ما 

گفت:  است،  کشور  داخل 
تامین  و  تولید  زمینه  در 
کودشیمیایی مورد نیاز وزارت 
با  شد  تاش  جهادکشاورزی، 
هرمزگان،  استانداری  کمک 
شود  تولید  فسفات  و  پتاس 
حال  در  لازم  تجهیزات  که 
اولیه  مواد  و  است  خریداری 
بیابانک  و  خور  معادن  از  نیز 

در حال تامین است.
دیگر  یکی  اینکه  بیان  با  وی 
مهم  و  اساسی  کالاهای  از 
بخش  در  افزود:  است،  دارو 
می توانیم  شیمیایی  داروهای 
پتروشیمی های   وسیله  به 

تولید  را  داروها  این  کشور  داخل 
میلیارد  یک  از  بیش  سالانه  کنیم. 
از  دارو  شیمیایی  اولیه  مواد  دلار 

هند و چین وارد می شود.
یک  حدود  کرد:  تاکید  صفری 
سال ونیم است که در حال تاش 
واردات  برای  که  ارزی  تا  هستیم 
این ۲  از  اولیه شیمیایی دارو  مواد 
تولید  با  را  می شود  استفاده  کشور 
طریق  از  دهیم.  کاهش  داخل 
محصولات،  این  تولید  واسطه های 
به  شده  داده  تخصیص  ارز  میزان 
به  دلار  میلیون  از ۴۰۰  این حوزه 
در  است.  رسیده  دلار  میلیون   ۸۰
مواد  تولید  حال  در  کشور  جنوب 
اولیه داروها هم برای مصرف داخل 

و هم خارج از کشور هستیم.
خارجه  امور  وزیر  اقتصادی  معاون 
با اشاره به انجام تزانزیت کالاها از 
طریق ایران و تاش هایی که در این 
افزود:  است،  انجام  حال  در  راستا 
مسیر  تا  شد  تاش  دولت  این  در 
سفر  در  کند.  تغییر  کالا  ترانزیت 
این  روی  چین  به  جمهور  رییس 
موضوع توافق شد و مسیر ترانزیت 

کالا از ایران به چین تغییر کرد.
کشورهای  اینکه  به  اشاره  با  وی 
و  هند  و  فارس  خلیج  حاشیه 
روسیه عاقمند هستند در خروجی 
به  شمال  کریدور  )در  ورودی  و 
کنند،  گذاری  سرمایه  ما  جنوب( 
گفت: تمام کشورهای خلیج فارس 
به  که  عمان  و  امارات  قطر،  مانند 

اند و عاقمند  این کریدور پیوسته 
هستند در ورودی های ما در جاسک، 
بندر عباس و چابهار سرمایه گذاری 
کنند. اغلب کشورهای خلیج فارس 
المنافع  مشترک  های  کشور  در 

سرمایه گذاری کرده اند.
صورت  اقدامات  به  اشاره  با  وی 
سرمایه  جذب  راستای  در  گرفته 
در  کرد:  عنوان  خارجی  گذاری 
سال   ۲ طی  گاز،  و  نفت  بخش 
نیم  و  هفت  توانستیم  گذشته 
داشته  میلیارد دلار جذب سرمایه 
باشیم که عملیاتی شده است، در 
سرمایه  امنیت  تامین  راستا  این 
این  در  ما  از  و  است  مهم  گذاری 
هم  ما  که  می کنند  سوال  باره 
باتوجه به اقدامات سایر قوا در این 

باره به آن ها اطمینان می دهیم.
رهبر  تاکیدات  به  اشاره  با  صفری 
تکنولوژی  و  محصولات  بر  انقاب 
بنیان  دانش  شرکت های  ابداعی 
گفت: روند تحقق این موضوع مهم 
مورد  جمهور  رییس  سفرهای  در 
انتقال و  تا  توجه قرار گرفته است 
زمینه  این  در  تکنولوژی  صادرات 

صورت گیرد.
خارجه  امور  وزیر  اقتصادی  معاون 
این  برگزاری  اهمیت  به  اشاره  با 
این  برگزاری  گفت:  همایش 
نوید  قوا،  همکاری  با  همایش 
گذاران  سرمایه  از  بیشتر  حمایت 
می دهد.  را  کشور  در  خارجی 
امیدوارم با حمایت قوه قضاییه که 
بسیار مهم است در جذب سرمایه 

از گذشته  گذاری خارجی موفق تر 
عمل کنیم.

وی با اشاره به اولویت بندی دولت 
با  ارتباط  برقراری  در  سیزدهم 
هدف  گفت:  همسایه  کشورهای 
ارتباط  برقراری  به  همزمان  دولت 
موثر با کشورهای آفریقایی، چین، 
لاتین  آمریکای  و  هند  روسیه، 
افزایش صادرات در بازارهای پایدار 

است.
خارجه  امور  وزیر  اقتصادی  معاون 
با اشاره به اهمیت سرمایه گذاری 
در  گفت:  نیز  معادن  بخش  در 
بخش معادن برای سرمایه گذاری 
بیشتر درباره تامین سود و بازگشت 
سرمایه به سرمایه گذاران اطمینان 
نیز  بخش  این  از  تا  ایم  داده 

استقبال شود.
تکمیل  اهمیت  به  تاکید  با  وی 
گفت:  گردشگری  زیرساخت های 
گذاری  سرمایه  از  حمایت  اگر 
می توانیم  باشیم  داشته  خارجی 
خطوط  توسعه  و  سازی  هتل  در 
بزرگتری  قدم های  نیز  کشتیرانی 

برداریم.
رهبر  تاکیدات  به  اشاره  با  صفری 
انقاب در خصوص توجه به اقتصاد 
اقتصاد  بخش  در  گفت:  نیز  دریا 
دریا عقب هستیم، اما خوشبختانه 
با اقدامات صورت گرفته در ۲ ماهه 
اخیر رشد ۵۰ درصدی در صادرات 
است  لازم  و  داشتیم  آبزیان 
راستا  این  در  تولید  ظرفیت های 
برای افزایش ارز آوری توسعه یابد.

معاون اقتصادی وزیر امور خارجه : هفت و نیم میلیارد دلار 

سرمایه طی ۲ سال در بخش نفت و گاز جذب شد



سیاسی
خبر

قالیباف: مهمترین رسالت قوه قضائیه 
احیای حقوق عامه است

 رییس مجلس شورای اسلامی، با بیان اینکه مهمترین رسالت قوه قضائیه احیای 
حقوق عامه است، گفت: تحول با مردم باوری در پرتو خدا باوری محقق می شود.

همایش  در  دوشنبه  روز  قالیباف  محمدباقر  ایرنا،  پارلمانی  خبرنگار  گزارش  به 
گرامیداشت هفته قوه قضائیه در سالن اجلاس سران، یاد شهید بهشتی و ۷۲ تن 
از یارانش را گرامی داشت و گفت: زمانی که صحبت از قوه قضاییه است، قطعاً در 
ذهن همه مردم، شهید بهشتی و هفتم تیر یادآوری می شود که در تمام این سالها 

سبب افتخار همه مردم و مسوولان بوده است.
رییس مجلس شورای اسلامی افزود: شهید بهشتی تجسمی از علم و عمل و به تمام 
معنا مصداق ایمان، اخلاق،  ایثار و تلاش برای رفاه مردم بود؛ ما شهید بهشتی را در 

سعه صدر در برابر ناملایمات و طعنه ها یک اسطوره می دانیم.
یادآور شد: دوستانی که روزهای  انقلاب اسلامی  ابتدایی  به ماه های  با اشاره  وی 
انقلاب و  برای ارزش های  یاد دارند، می دانند که شهید بهشتی  به  انقلاب را  اول 
عمق بخشی به اندیشه های اسلام از آبروی خود گذشت و برای حفظ و وحدت در 
جامعه سکوت کرد و به جوانان نشان داد که راه پیشرفت با اندیشه های دینی و 

انقلابی در تضاد نیست.
رییس قوه مقننه با بیان اینکه شهید بهشتی با همه وجودش زمان شناسی را به 
مردم ایران درس داد تا سرلوحه مسوولیت ها قرار گیرد، تصریح کرد: او به ما یاد داد 
که در حداقل مشترکات می توانید با یکدیگر همکاری کنید و برای پیشرفت انقلاب 
به پیش روید. شهید بهشتی به ما آموخت برای حفظ استقلال باید از ظرفیت همه 

ملت استفاده کنیم و پیروزی ما در گروه همین یکپارچگی است.
قالیباف مناعت طبع را از دیگر صفات شهید بهشتی برشمرد و گفت: اخلاق مداری 
شهید بهشتی سبب شد با مدیریت و مدارا، قدرت جذب بالایی برای جبهه انقلاب 
در آن شرایط سخت ایجاد کند. البته همین خصلت ها سبب شد این شهید عزیز 
اسلام  مکتب  تقدیم  را  و جان خویش  بگیرد  قرار  مخالفان  و  منافقین  تیرس  در 

عزیز کند.
رییس مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه باید راه امام شهدا و سید شهدای 
هفتم تیر را ادامه دهیم و میراث دار این فرهنگ شویم نه میراث خوار، یادآور شد: 
این راه را باید تحت هدایت رهبر مقام معظم انقلاب و در این زمانکه این نعمت را 
خداوند به ما اعطا کرده ادامه داده و برای تحقق و عینیت بخشی به آن تلاش کنیم.

وی با بیان اینکه مطالبه امروز رهبر معظم انقلاب تحول است،  افزود: برای تحول 
در همه  تحول  که سبب  دهیم  انجام  را  باوری  پرتو خدا  در  را  باوری  مردم  باید 
عرصه ها به ویژه در حکمرانی می شود و اگر حق مردم را ادا کنیم قطعا مردم هم 

به حق خود آشنا می شوند.
مهمترین رسالت قوه قضائیه احیای حقوق عامه است

رئیس قوه مقننه با اشاره به فرمایشات اخیر رهبر معظم انقلاب در حرم امام )ره( 
گفت: ایشان ایمان و امید را به عنوان دو موضوع مهم که هم محور و بستر تحول 
باور  این هستیم که  نیازمند  برای آن  از همه ما مسئولین مطالبه کردند و  است 
حقیقی نسبت به مردم و نقش مردم پیدا کنیم. از این جهت امروز مهمترین رسالت 
قوه قضائیه احیای حقوق عامه است. چرا که حکمرانی اسلامی حق مردم است و 

مردم صاحب این حق هستند.
وی با بیان اینکه اگر ما حق مردم را ادا کنیم، مردم هم با وظیفه خود آشنا می 
شوند، یادآور شد: نباید اول تلاش کنیم که مردم را به وظیفه خود هوشیار کنیم 
بلکه باید اول آگاهی بخشی کنیم که چه حقی بر گردن ما دارند. وقتی اینگونه 

شد، به وظیفه و حقوق خود  آشنا می شوند و در جامعه اعتماد شکل می گیرد.
رئیس مجلس شورای ادامه داد: وقتی در جامعه ای  اعتماد شکل بگیرد، مشارکت 
معنی دار مردم را در همه عرصه ها خواهیم دید و این به معنی موفقیت، پیشرفت 

و قدرت حل مسأله است.
قالیباف مهمترین وظیفه و اولویت مسوولان را حل مسائل اقتصادی دانست و اظهار 
کرد: باید در حوزه مسائل اقتصادی از بیان مشکلات بگذریم و به مسائل دسترسی 
و شناخت پیدا کرده و اولویت بندی کرده و بعد هم تلاش کنیم که این مسائل را 
حل کنیم. این امر در سایه همدلی، همکاری و هم افزایی به وجود می آید. البته 

همه مکلفیم این وظیفه را در چهارچوب قانون انجام دهیم.
رییس مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه هر قوه به صورت مستقل وظایفی 
بر اساس قانون اساسی دارد، گفت: اینکه فکر کنیم قوا به مثابه جزایر جدا هم از 
هستند اشتباه است. بلکه سه قوه باید در حل مسائل مردم یکپارچه عمل کنند تا 

به موفقیت برسیم و این تنها راه برای حل مسائل است.
وی در خصوص مهمترین مسئولیت امروز مسئولان تصریح کرد: اگر اینگونه نگاه 
تا  دور  خواهیم شد  روی  و حاشیه  بگیرد،  حاشیه سازی  اعتماد شکل  و  کرده 
است،  مردم  برای  قانون  چهارچوب  در  مسأله  حل  قدرت  به  که  اصلی  ماموریت 

نزدیک شویم.
همه نخبگان و اقشار مختلف مردم برای دادن غنا به برنامه هفتم کمک کنند

قالیباف با اشاره به برنامه هفتم توسعه که توسط دولت سیزدهم تنظیم و تقدیم 
نیاز به سوی تمامی  از همین جا دست  مجلس شورای اسلامی شد، اضافه کرد: 
نخبگان و کارشناسان در اقشار مختلف جامعه دراز می کنم تا با خرد جمعی این 
برنامه را به غنای کامل برای حل مسائل و مشکلات کشور برسانیم. تردید نکنید 
بر  تأکید  با  و  ابلاغی  های کلان  بر سیاست  مبتنی  برنامه  یک  در  قادریم  ما  که 
رویکرد مسأله محوری و اولویت بندی، ثبات اقتصادی را طی یک برنامه در کشور 
برقرار کنیم. رییس قوه مقننه با بیان اینکه توجه به پشتیبانی از قوه قضائیه در 
اولویت مجلس قرار دارد، گفت: قطعا این توجه در قوه قضائیه نیز وجود دارد که 
اولویت این پشتیبانی را به نقاطی از قوه بدهیم که محل رجوع مردم است، چه 
از جهت فیزیکی و چه از جهت محتوایی که همان محیط دادگاه ها، دادسراها و 
قضات شریف هستند. بنابراین باید تلاش کنیم مشکلات را رفع کرده و مشکلات 
پیاده سازی عدالت و آسایش برای قضات چه در بعد معیشت و مأموریت سازمانی 
را مرتفع کنیم. وی افزود: باید تلاش کنیم ورود پرونده ها را به قوه قضائیه کاهش 
دهیم که این امر فقط با تکیه بر هوشمندسازی قابل دسترسی است. همچنین باید 
تلاش کنیم که با اصلاح قوانین این پرونده ها به صورت دقیق و مدبرانه کاهش یابد. 
به عنوان مثال بحثی که امروز در اسناد غیر رسمی در قانونی که چندین سال است 
بین مجلس، شورای نگهبان و مجمع تشخیص مصلحت نظام در رفت و آمد است.

قالیباف تأکید کرد: باید با شجاعت، تدبیر و با نگاه به حل معضلات این مشکل را 
حل کنیم، چراکه این مشکل می تواند بخش قابل توجهی از این پرونده ها و بخشی 

از فساد کشور را کاهش دهد و در پیشرفت کشور هم موثر باشد.
وی با بیان اینکه توجه به کاهش اطاله دادرسی از موضوعات مهم است، عنوان کرد: 
هر نیازی در این مسیر و در عرصه پشتیبانی برای حل مشکلات مستقیم مردم 

وجود دارد باید در اولویت برنامه ها قرار گیرد.
و  قضائیه  قوه  نقش  کرد:  خاطرنشان  و جرم  فساد  با  مبارزه  با  رابطه  در  قالیباف 
مجلس شورای اسلامی در حوزه تقنین و نظارت مهم است و به درستی می توانند 
بخش های  همراهی  و  هماهنگی  با  بخشکانند.  ریشه  از  را  فسادزا  بسترهای  این 
موثر  طور  به  را  موضوع  این  توان  می  نظارت  و  قانونگذاری  با  قضایی  و  اجرایی 

پیش برد.

 ناصر کنعانی سخنگوی وزارت خارجه در پاسخ 
و  ایرنا گفت: مذاکرات جدی  به سوال خبرنگار 
برگزار  اروپایی  باقری و طرف های  بین  صریحی 
آمادگی  مقابل  طرف  ببینیم  باید  است؛  شده 

اصلاح رفتار خود را دارد یا خیر.
ایرنا،  خارجی  سیاست  خبرنگار  گزارش  به 
وزارت  سخنگوی  کنعانی  ناصر  خبری  نشست 
حضور  با  )دوشنبه(  امروز  صبح  خارجه  امور 
و  داخلی  رسانه های  تصویربرداران  و  خبرنگاران 

خارجی برگزار شد.
این  ابتدای  در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
نشست اظهار داشت: با همکاری خوب مقامات 
عربستان تاکنون شاهد برگزاری مراسم مناسبی 
در حج بودیم و در همین زمینه وزیر امور خارجه 
با بعثه مقام معظم رهبری و سفارت  کشورمان 

ایران در عربستان ارتباط مستمری دارد.
وی گفت: در مناسبات پیش رو، موضوعات مهم 
دیگری را داریم که از جمله آن هفته بازخوانی 

حقوق بشر آمریکایی است.   
کنعانی افزود: ما در این چهار دهه حوادث تلخی 
وزیری،  نخست  دقتر  انفجار  حادثه  جمله  از 
رژیم  توسط  سردشت  شیمیایی  بمباران  حادثه 
حمله  حادثه  صدوقی،  الله  آیت  شهادت  صدام، 
دیگر  و  ایران  مسافربری  هواپیمای  به  آمریکا 
حوادث دردناکی که از سوی آمریکا اتقاق افتاد 

را داشته ایم.
داشت:  بیان  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
آمریکا  در  بشر  حقوق  وضعیت  سالیانه  گزارش 
را امسال هم وزارت امور خارجه منتشر خواهد 

کرد.
لزوم تغییر رفتار آمریکا در قبال ایران

با  ایران  روابط  گسترش  خصوص  در  کنعانی 
درباره  گمانه زنی ها  برخی  و  منطقه  کشورهای 
ایران  اظهارداشت: موضع  آمریکا  با  ایران  توافق 
درباره آمریکا کاملا مشخص است و ما در آستانه 
و  آمریکایی هستیم  بشر  بازخوانی حقوق  هفته 
برخی جنایات آمریکا در قبال ایران را برشمردم 
که تنها سرفصل های معدودی از هزاران اقدام 
دولت  و  مردم  قبال  در  آمریکا  دولت  ظالمانه 

ایران بوده است.  
از  برآمده  آمریکا  به  ایران  رویکرد  گفت:  وی 
زمانیکه  تا  و  آنهاست  خصمانه  رفتارهای  این 
نکند  تغییر  بنیادین  طور  به  آمریکا  رفتارهای 
طبیعی است که نگاه ایران هم با آمریکا تغییر 

نمی کند.  
سخنگوی وزارت امور خارجه بیان داشت: ایران 
روابط خارجی خود و تامین منافع ملی خود را 
به کشور یا پرونده خاصی گره نزده است و نگاه 
دولت سیزدهم ایجاد روابط متوازن با کشورهای 

مختلف مبتنی بر احترام متقابل است.
وی با بیان اینکه تغییر بنیادین رفتار آمریکا در 
ایران مقدمه هر نوع تغییری است، گفت:  قبال 
آمریکا  خصوص  در  رهبری  معظم  مقام  نگاه 

اساسا مورد توجه ملت و دولت ایران است.  
را  خود  خارجی  روابط  ایران  داد:  ادامه  کنعانی 
با دیگر کشورها مبتنی بر منافع ملی و احترام 
متقابل گسترش می دهد و در دو سال اخیر هم 
نتایج مفید رویکرد سیاست همگرایی منطقه ای 

دولت را شاهد هستیم.
آمریکا باید زندانیان ایرانی را آزاد کند

کرد:  عنوان  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
از  جهان  تمام  در  ایرانیان  حقوق  از  حمایت 
دستگاه  و  است  خارجه  امور  وزارت  وظایف 
تلاش  زندانیان  آزادی  خصوص  در  دیپلماسی 
لازم را انجام داده و نتایج خوبی نیز گرفته است 
که موارد بسیاری در این خصوص وجود دارد و 

افراد زیادی به کشور بازگردانده شده اند.
رژیم  که  زندانیانی  با  ارتباط  در  داد:  ادامه  وی 
نقش  ایفای  مانند  واهی  بهانه های  به  آمریکا 
این  به  باید  در دور زدن تحریم ها زندانی کرده 
آمریکا  مساله توجه داشت که اصل تحریم های 
غیرقانونی است و بازداشت و زندانی کردن افراد 
غیرقانونی  اقدام  یک  تحریم،  زدن  دور  بهانه  به 
ارتباط  این  در  ایران  دولت  و  است  مضاعف 
قبل در دستور  از چند سال  را  تلاش های لازم 

کار قرار داده است.  
در  و  گذشته  در  کرد:  خاطرنشان  کنعانی 
واسطه ها  طریق  از  تفاهماتی  مختلف  مراحل 
اما در زمان اجرا  انجام شد  ایران و آمریکا  بین 
اجرای  و  گیری  تصمیم  آماده  آمریکایی  طرف 
تفاهمات حاصله نبود؛ با این حال پیگیری این 
مساله همچنان در جریان است و با ایفای نقش 
این  بازگشت  برای  طرف های دارای حسن نیت 
افراد به آغوش خانواده هایشان در تلاش هستیم 
و باید ببینیم آمریکا آمادگی چنین تصمیمی را 

دارد یا خیر؟
آخرین خبرها در خصوص مذاکرات آستانه

خصوص  در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
قزاقستان  گفت:  قزاقستان  در  آستانه  مذاکرات 
روند  از  میزبانی  در  سازنده ای  و  مثبت  نقش 
سوریه  موضوع  خصوص  در  آستانه  گفتگوهای 
بوده  آن  جدید  دور  میزبان  هم  اخیرا  و  داشته 

است.
وی افزود: این در اختیار دولت آن کشور است 
یا  باشد  داشته  میزبانی  برای  آمادگی  اعلام  که 
خللی  آستانه  گفتگوهای  روند  در  این  و  خیر 
کشور  میزبانی  به  موکول  و  نمی کند  ایجاد 
قزاقستان  میزبانی  امکان  هنوز  و  نیست  خاصی 

هم وجود دارد.  
سخنگوی وزارت امور خارجه بیان داشت: گمانه 
رفع  مذاکرات  خصوص  در  رسانه ای  های  زنی 

از  متاثر  که  چرا  نمی کنیم  تایید  را  ها  تحریم 
برخی اهداف سیاسی اعضا یا دیگرانی که عضو 

این روند نیستند مطرح می شود.
کنعانی تصریح کرد: در ارتباط با روند مذاکرات 
شده،  مطرح  قبلا  که  همانطور  تحریم ها  رفع 
ادامه  و  و هست  بوده  مذاکره  میز  پایبند  ایران 
و به نتیجه رسیدن آن بستگی به طرف مقابل و 

مشخصا دولت آمریکا دارد.
مذاکرات صریح باقری و غربی ها

در  ایرنا  خبرنگار  سوال  به  پاسخ  در  کنعانی 
باقری  علی  قبل  هفته  مذاکرات  خصوص 
مورا  آنریکه  با  خارجه  وزارت  سیاسی  معاون 
اتحادیه  خارجی  سیاست  مسوول  معاون 
طرف  سه  با  قبلی  مذاکرات  همچنین  و  اروپا 
و  مذاکرات  ما  گفت:  برجام  در  حاضر  اروپایی 
رویکردهای دیپلماتیک را در شیوه های مختلف 
کشورهای  تمایل  به  توجه  با  و  می دهیم  ادامه 
مهم  این  ایران  با  گفت وگو  انجام  برای  اروپایی 

انجام می شود.
ما  اینکه  به  اشاره  با  خارجه  وزارت  سخنگوی 
داریم  گفت وگو  برای  علاقه  مورد  موضوعات 
در  و  تحریم هاست  رفع  مساله  آنها  از  یکی  که 
این خصوص مذاکراتی با سه کشور اروپایی در 
دوحه  در  مورا  با  نشستی  همچنین  و  ابوظبی 
صریحی  و  جدی  مذاکرات  گفت:  گرفت  انجام 
شده  برگزار  اروپایی  طرف های  و  باقری  بین 
اصلاح  آمادگی  مقابل  طرف  ببینیم  باید  است؛ 

رفتار خود را دارد یا خیر؟
طرف  به  صراحتا  ایران  مواضع  افزود:  کنعانی 
های اروپایی بیان شده و مواضع آنها هم شنیده 
شده است و ما اعلام کردیم که برای دستیابی به 
نتایج مثبت و رفع تحریم ها به مذاکرات می رویم 

و مذاکره برای مذاکره  را نمیخواهیم.
سخنگوی وزارت امور خارجه گفت: در این میان 
عمان  همچون  دیگر  طرف های  ظرفیت  از  ما 

برای تامین منافع ملی خود استفاده کرده ایم.
خطرناک  هم  خود  میزبانان  برای  منافقین 

هستند
به  پاسخ  در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
کشف  و  منافقین  گروهک  خصوص  در  سوالی 
آلبانی  آنها توسط دولت  از  تجهیزات جاسوسی 
گفت: ماهیت سازمان منافقین تروریستی است 
و این کاملا روشن بوده و کارنامه کاملا سیاه آن 
در  قبلا  این سازمان  است؛  برای همه مشخص 
است  بوده  غربی  تروریستی  گروه های  فهرست 
سوال  و  سیاسی  رویکرد  یک  با  مقطعی  در  اما 
برانگیز آن را از فهرست سیاه خارج کرده اند.  

سازمان  تروریستی  ماهیت  داد:  ادامه  وی 
منافقین بر کسی پنهان نیست و طبیعی است 
که سازمان منافقین برای میزبان خود هم می 

تواند خطرناک باشد.
این سازمان ۱۷ هزار  اینکه  به  با اشاره  کنعانی 
از مردم ما را ترور کرده است گفت: ما در  نفر 
جهت پیگیری جنایات سازمان منافقین اقدامات 
حقوقی و سیاسی زیادی را انجام داده ایم و این 

پیگیری ها همچنان ادامه خواهد یافت.
غرب  سیاسی  رویکرد  کردن  محکوم  با  وی 
گفت  تروریست ها  این  از  حمایت  با  ارتباط  در 
میزبانی از رهبران منافقین و اعضای آن توسط 
مردود  را  آلبانی  دولت  و خاصه  برخی کشورها 

می دانیم.
آذربایجان  و  ایران  مذاکرات  روند  به  نسبت 

خوشبین هستیم
جمهوری  و  ایران  روابط  خصوص  در  کنعانی 
برای  دیپلماتیک  روند  یک  گفت:  آذربایجان 
مسیر  به  آذربایجان  و  ایران  روابط  بازگرداندن 
طبیعی وجود داشته که این مساله استمرار دارد.

خصوص  در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
گفت وگوی تلفنی روز گذشته وزرای امور خارجه 
دو کشور گفت: در این گفت و گو پیشرفت های 
انجام شده در خصوص توافقات پیشین بین دو 
کشور مورد بررسی قرار گرفت و بر استمرار آن 
تاکید شد؛ همچنین ارتباطات کنسولی ایران و 
آذربایجان در گفتگوی دیروز وزرای خارجه دو 

کشور مورد بحث و گفتگو قرار گرفت.
نتیجه  در  خوبی  های  گام  کرد:  تاکید  وی 
های  هیات  و  بودیم  شاهد  قبلی  مذاکرات 

روند  به  نسبت  ما  و  شدند  تبادل  تخصصی 
مذاکرات ایران و آذربایجان خوشبین هستیم و 

این روند مثبت است.
راهکار ایران برای پایان جنگ اوکراین

خصوص  در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
موضع ایران در قبال جنگ اوکراین گفت: بارها 
اوکراین  بحران  از  خروج  راهکار  که  گفته ایم 
سیاسی است و طرفین را به این موضوع دعوت 
کردیم و گفتیم که تمام کسانی که تاثیرگذارند 
باید زمینه خروج از بحران اوکراین را باتوجه به 

راهکار سیاسی فراهم آورند.
تشویق  است  ایران  با  مرتبط  آنچه  گفت:  وی 
طرفین و بازیگران موثر منطقه ای و بین المللی 
برای یافتن راهکار سیاسی برای خروج از بحران 

اوکراین است.
کنعانی ادامه داد: ایران مخالف دخالت در امور 
با موضوعات  ارتباط  داخلی کشورها است و در 
اخیر روسیه هم ما بر این مساله تاکید می کنیم.

حقابه  خصوص  در  عملی  صورت  به  افغانستان 
هیرمند اقدام کند

سخنگوی وزارت امور خارجه در خصوص روابط 
هیرمند  آب  موضوع  و  افغانستان  و  ایران  میان 
سرپرستی  مقامات  با  ما  مذاکرات  اظهارداشت: 
و  دارد  ادامه  موضوع  این  درباره  افعانستان 
انجام  مقابل  با طرف  را  تخصصی  گفت وگوهای 
ایران  حقابه  بر  هم  کشور  این  مقامات  دادیم؛ 
و  می شناسند  رسمیت  به  را  آن  و  دارند  تأکید 
دلایلی از جمله کم آبی و خشکسالی را مطرح 

می کنند.
چنین  که  کرده  اعلام  هم  ایران  گفت:  وی 
باید مورد توجه و بررسی دقیق  استدلال هایی 
از سوی ایران قرار بگیرد، بنابراین این موضوع را 

گام به گام در دست پیگیری داریم.  
بر  علاوه  باید  افغانستان  دولت  افزود:  کنعانی 
دو  مشترک  عهدنامه  به  خود  پایبندی  اعلام 
طرف، به صورت عملی هم اقدامات مناسب در 
جهت احقاق حق مردم ایران در خصوص حقابه 

هیرمند انجام دهد.
استقبال از ایده ایران برای همکاری در منطقه 

خلیج فارس
سفر  به  اشاره  با  خارجه  امور  وزارت  سخنکوی 
حاشیه  کشور  چهار  به  خارجه  امور  وزیر  اخیر 
خلیج فارس و فضای مثبتی که در منطقه شاهد 
هستیم گفت: وزیر امور خارجه از ابتکار عمل و 
منطقه  خصوص  در  ملل  سازمان  دبیرکل  ایده 
خلیج فارس استقبال کرد و ایده تشکیل مجمع 
و  شد  مطرح  ایران  سوی  از  همکاری  و  گفتگو 
کشورهای مختلف هم استقبال کردند و جزئیات 
این ایده در اختیار کشورهای منطقه قرار خواهد 

گرفت.
حفظ  خصوص  در  ایران  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
امنیت منطقه تاکید داشته و دارد و آن را مقدمه 
کشورهای  میان  تجاری  تعاملات  گسترش 
مختلف می داند ادامه داد: هدف مجمع گفت وگو 
و همکاری ایجاد صلح و امنیت پایدار در منطقه 
است که لازمه رفاه و توسعه کشورهای منطقه 

می باشد.
کرد: حوزه  اعلام  امور خارجه  وزارت  سخنگوی 
جمهوری  خارجی  سیاست  در  را  فارس  خلیج 
راهبردی  اهمیت  حائز  منطقه ی  ایران  اسلامی 
می دانیم و ما شاهد استقبال کشورهای مقصد 

سفر وزیر خارجه از ابتکار ایران بوده ایم. 
وی گفت: امنیت در این منطقه یک معقوله به 
هم پیوسته و چند وجهی مبتنی بر رویکردهای 
سازنده توام با تفاهم است و رویکرد اساسی ایران 
هست  این  شده  اعلام  ابتکار  این  چارچوب  در 
همکاری  با  منطقه  کشورهای  برای  امنیت  که 
در  بیگانگان  حضور  و  می آید  بدست  جمعی 

منطقه کمک کننده نخواهد بود.
سفارت  گشایش  مقدمات  داد:  خبر  کنعانی 
این کشور  و سرکنسولگری  تهران  در  عربستان 
اعلام  مقامات سعودی  و  فراهم شده  مشهد  در 
کرده اند به زودی اینها را بازگشایی خواهند کرد. 

دولت عراق در ارتباط با اقلیم مسئول است
اقلیم   و  ایران  میان  روابط  خصوص  در  کنعانی 
اقلیم  با  ارتباط  در  اظهارداشت:  عراق  شمال 
کردستان عراق بر اساس روابط خوب همسایگی 

دو  امنیتی  توافقنامه  بر  مبتنی  و  عراق  و  ایران 
در  عراق  دولت  که  داریم  انتظار  طبیعتا  طرف 
این چارچوب عمل کند و مسئولین اقلیم شمال 
عراق هم در این ارتباط مسؤولانه برخورد داشته  

باشند.  
اعتماد  گاه  هیچ  آمریکا  دولت  به  ما  گفت:  وی 
نداشته و نداریم چرا که آنها منافع خود را پیش 

می برند.
به  ما  کرد:  بیان  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
بیشتر  خصوص  این  در  عراق  دولت  مسئولیت 

تاکید داریم.
خارج  ایرانیان  برای  سیزدهم  دولت  تسهیلات 

از کشور
سخنگوی وزارت امور خارجه در خصوص برنامه 
کشور  از  خارج  ایرانیان  برای  وزارتخانه  این 
خارج  ایرانیان  از  حمایت  سیاست  اظهارداشت: 
و  سیزدهم  دولت  های  اولویت  جزو  کشور  از 
دستگاه دیپلماسی است و وزیر امور خارجه هم 
کشورهای  در  ایران  های  نمایندگی  از  مستمرا 

مختلف، این موضوع را پیگیری می کند.
این  به  جمهور  رئیس  آقای  شخص  گفت:  وی 
خوبی  تسهیلات  و  دارند  جدی  اهتمام  موضوع 

برای ایرانیان خارج از کشور فراهم شده است. 
کنعانی افزود: این سیاست همچنان در چارچوب 
وضعیت موجود و لایحه ای که به تصویب خواهد 

رسید، دنبال شده و خواهد شد.
پرونده حمید  وضعیت  آخرین  در خصوص  وی 
می برد،  سر  به  سوئد  زندان های  در  که  نوری 
دولت  از  ما  مطالبات  جزو  موضوع  این  گفت: 
اصل  که  کردیم  اعلام  همواره  ما  و  است  سوئد 
بازداشت ایشان از ابتدا تا انتها باطل و رویکردی 
شهروند  این  آزادی  بر  اصل  و  است  بوده  غلط 

ایرانی بدون قید و شرط است.
از  یکی  جزو  موضوع  این  اینکه  بیان  با  وی 
را  آن  دیپلماسی  دستگاه  که  است  موضوعاتی 
در  موضوع  این  کرد:  تصریح  می کند،  پیگیری 
تجدیدنظر  های  دادگاه  مرحله  در  حضر  حال 
 ۱۲ کنون  تا  و  شده  طولانی  روندی  که  است 
جلسه به عنوان دادگاه تجدید نظر تشکیل شده 

و گویا همچنان ادامه خواهد داشت.
و  سیاسی  مختلف  طُرق  از  ما  افزود:  کنعانی 
را  موضوع  این  ایشان  آزادی  تحقق  تا  حقوقی 

دنبال خواهیم کرد.
هشدار به اروپا

خصوص  در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
تحریم های جدید اروپا علیه ایران اظهار داشت: 
است،  باطل  مسیر  در  حرکت  موضوع  این 
دیگر  و  سوی  یک  از  گفتگو  برای  درخواست 
سوی دیگر تحریم های جدید علیه ایران اقدامی 

نامتناسب است.
وی ادامه داد: اروپا از گذاشتن جای پای خود در 
و  کند  کرده خودداری  آمریکا طی  که  مسیری 
روند اعمال تحریم ها را علیه دولت و ملت ایران 

تغییر دهد.
خصوص  در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
گفت:  عراق،  و  ایران  مشترک  مرزهای  وضعیت 
اقدام  ایران  که  است  این  بگویم  میتوانم  آنچه 
و  نداده  انجام  خودش  مرزهای  در  غیرعادی 
نیروهای مسلح در چارچوب وظایف ذاتی خود 
مشترک  مرزهای  طول  در  امنیت  تامین  برای 

همواره عمل کرده و خواهند کرد.
وی گفت: در ارتباط با جریاناتی که در آن سوی 
مرزها حضور دارند و خود را تحت عنوان پناهجو 
قلمداد می کنند، باید گفت که پناهجو بودن با 

در اختیار داشتن اسلحه منطبق نیست.
نیستند  پناهجو  افراد  این  داد:  ادامه  کنعانی 
تجریه طلبانه  انگیزه های  دارای  بلکه گروه هایی 

هستند. 
سخنگوی وزارت امور خارجه بیان داشت: ما با 
حُسن روابط و بر اساس سیاست همسایگی، از 
دولت مرکزی عراق و مسئولین اقلیم شمال آن 
کشور انتظار داریم که تعهدات خود را در قبال 

همسایگی انجام  دهند.  
وی افزود: در چارجوب توافقنامه امنیتی ایران و 
تعیین شده و موضوعات مطرح  راه  عراق نقشه 

شده باید در این مسیر دنبال شود.

سخنگوی وزارت امور خارجه در نشست خبری عنوان کرد:

راهکار ایران برای پایان جنگ اوکراین

خبر

وزیر کشور:  ایجاد قرارگاه جهادی 
برای حفظ منابع آب و خاک در کشور 

ضروری است

 وزیر کشور مساله جمعیت و منابع طبیعی )آب و خاک( را از 
موضوعات کلیدی کشور دانست و گفت: برای احیا و حفظ آب و 

خاک باید قرارگاه جهادی ایجاد شود.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، »احمد وحیدی« در دومین 
حکمرانی  برای  افزایی  هم  نشست  و  آموزشی  کارگروه  از  روز 
به  افزود:  برگزار شد  وزیر کشور  با حضور  که  متعالی سرزمین 
طور حتم کشور بدون هر دو مورد جمعیت و منابع طبیعی معنا 

ندارد، که در هر دو مساله با بحران جدی روبرو هستیم.
جمله  از  فعلی  آمارهای  از  یک  هیچ  داشت:  اظهار  کشور  وزیر 
بیابان  هکتاری  میلیون  یک  افزایش  جمعیت،  رشد  وضعیت 
دلیل  به  فروچاله ها  و  فرونشست ها  خاکی،  فرسایش  زایی، 
کاهش سفره های آبی، مشکلات ریزگردها، بیابانزایی ها و تخریب 
جنگل ها، افزایش استان های بیابانی از ۱۴ به ۲۲ استان که نشان 
دهنده عدم توجه به مساله آب و خاک کشور است، در شان نظام 

ما نیست.
و  رشد جمعیت  ما  ذاتی  و  اصلی  وظایف  جز  کرد:  تصریح  وی 
حفظ منابع آب و خاک است. همانگونه که تمامیت ارضی برای 
نظر سوئی  ما  به خاک  نباید  و کسی  است  اصل مسلم  ما یک 

داشته باشد و این اصل در امنیت ملی ما است.
وحیدی گفت: ۲ سال قبل آمارهای عجیبی درباره عدم قابلیت 
اسکان در برخی مناطق کشور مطرح می شد، اما اخیرا این بحث 

ها کمتر مطرح می شود.
وی ادامه داد: موضوع تغییر اقلیم یک موضوع جهانی است اما ما 
باید بیش از پیش در حوزه حفظ آب و خاک کشورمان مسئولیت 
بپذیریم و متاسفانه به عنوان یک عمل جمعی مورد غفلت قرار 
گرفته است، اگر کارخانه می سازیم و یا صنعت را توسعه می دهیم 

اگر آب و خاک نداشته باشیم این کارها معنایی ندارد.
وزیر کشور با بیان اینکه حفظ و نگهداری از آب و خاک به اندازه 
حفظ تمامیت ارضی کشور دارای اهمیت است، گفت: خاک و 
برای  هم افزایی  یک  به  و  بوده  کشور  اولویت  سرزمین  این  آب 

حفظ و نگهداری از آن نیاز داریم.
وی افزود: یکی از مهمترین و فوری ترین اقدامات در زمینه حفظ 
خاک و آب، بسیج همگانی برای مقابله با تهدیدات زیست محیطی 
است تا خاک و آب کشور ماندگاری و پویایی خود را حفظ کند 

که این امر نیازمند ایجاد قرارگاه جهادی است.
وحیدی با تاکید بر اینکه باید کشور را با یک حکمرانی متعالی 
حفظ کنیم تصریح کرد: مساله آب و خاک را باید جدی بگیریم 
با تهدیدات، احساس خطر کنیم؛ فرونشست ها و  و در مواجهه 
فروچاله ها واقعیت دارد و باید با استفاده از عملیات آبخیزداری 
از فرسایش خاک و هدررفت آب جلوگیری کنیم تا آب های زیر 

زمینی احیا شود.
و  جهادی  گروه های  از  استفاده  با  باید  آبخیزداری  افزود:  وی 
جوامع محلی عملیاتی شود، بنابراین نیاز است تمامی دهیاری ها، 
بخشداری ها، فرمانداری ها، استانداری ها و شهرداری ها در این امر 
مهم مشارکت داشته باشند حتی برای اجرای طرح کاشت یک 
شهرداری ها  درخت  کاشت  سهم  تا  است  لازم  درخت  میلیارد 

مشخص شود.
وزیر کشور گفت: امیدواریم با مردمی سازی حفاظت از خاک و 
آب بتوانیم این منابع را حفظ کنیم؛ زیرا اگر دیر اقدام کنیم، این 

منابع قابل برگشت و احیا نخواهد بود.

سلاجقه: پروژه ای به نام میانکاله وجود 
ندارد

 معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان حفاظت محیط زیست در واکنش 
به ویدئوی ساخت پتروشیمی میانکاله گفت: پروژه ای به نام میانکاله 
وجود ندارد و از لحاظ علمی، اقتصادی و نقشه آمایش استان مازندران 

این پروژه قابل اجرا نیست.
 علی سلاجقه روز چهارشنبه در حاشیه جلسه هیات دولت در جمع 
خبرنگاران اظهار داشت: از دستگاه های قضایی استان، هم دادستانی 
و هم مجموعه قضایی استان می خواهیم که این کار را از بعُد قضایی 

دنبال کنند.
وی در ادامه اظهار داشت: در بحث سد چمشیر و حقابه آن مشکلی 
نداریم؛ بحث ها مربوط به کیفیت آب است و کیفیت آب را خودمان 

نمونه گیری می کنیم. 
معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان حفاظت محیط زیست با بیان 
اینکه ما در بحث سد چمشیر و حقابه آن مشکلی نداریم، گفت: حقابه 

چمشیر بر اساس محاسبه ای که انجام شده، داده می شود.
است؛  آب  کیفیت  به  مربوط  سد  این  درباره  بحث ها  افزود:  سلاجقه 
کیفیت آب را جدای از اینکه وزارت نیرو کار خود را انجام دهد، محیط 

زیست نیز به عنوان دستگاه  ناظر این کار را انجام خواهد داد.
وی عنوان کرد: با توجه به تراز آبگیری که تاکنون انجام شده، آب سد به 
لحاظ کیفیت در تراز مناسبی است و مشکلی در این زمینه وجود ندارد.
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وزیر نیرو:  مراقبت از برنامه های 
مدیریت آب و برق از وظایف حراست 

است

حوزه  در  ابلاغی  دقیق  برنامه های  از  نظارت  و  مراقبت  گفت:  نیرو  وزیر   
از وظایف  تابستان سال جاری(  برق در  و  )به ویژه مدیریت آب  برق  و  آب 

حراست ها است.
مدیران  همایش  در  محرابیان  علی اکبر  نیرو،  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
امنیت هوشمندانه”  با شعار “صیانت ولایت مدارانه -  نیرو  وزارت  حراست 
ضمن قدردانی از خدمات و تلاش های همه کارکنان حراست وزارت نیرو در 
خصوص ضرورت حفاظت از دارائی های فیزیکی و معنوی، پیاده سازی برنامه 
مناسب برای حفاظت از اماکن حساس متعدد و گسترده در وزارت نیرو، بر 

اهمیت جایگاه حراست در این وزارتخانه تاکید کرد.
بر رعایت  و  انسانی و ساختار سازمانی معرفی  را منابع  وی دارایی معنوی 
از خود و ساختار و  انسانی، مراقبت  از سرمایه های  امانت داری و محافظت 

حیثیت سازمانی تأکید کرد.
وزیر نیرو گفت: نظارت بر پرداخت به موقع حقوق کارکنان، تلاش در جهت 
و  اخلاق مداری  رعایت  فساد،  با  و جدی  به موقع  مبارزه  اعتراض ها،  کاهش 

ارتباط منطقی و مناسب با همکاران، از دیگر وظایف حراست است.
رئیس مرکز حراست وزارت نیرو در این همایش گزارشی اجمالی از عملکرد 
حراست صنعت آب و برق در حوزه های مختلف ارائه و هدف از برگزاری را 
انسجام بیشتر بین همکاران حراست و بررسی آخرین وضعیت موضوع های 

امنیتی، چالش ها و تهدیدات در وزارت نیرو را تبیین کرد.
توابع در سال گذشته  نیرو و  اقدام ها و فعالیت های حراست وزارت  به  وی 
طریق  از  غیره  و  فیزیکی  سایبری،  مختلف  حوزه های  به  راجع  جاری  و 
و  بیت المال  حفظ  بر  نظارت  و  متعدد  باش های  هوشیار  و  آماده باش ها 
انتصاب ها مدیریت نارضایتی ها و جلوگیری از سرقت تجهیزات صنعت آب 

و برق اشاره کرد.
صباغ، رئیس سازمان حراست کل کشور، ضمن تشکر از مدیریت هوشمندانه 
در  تحولی  نگاه  خصوص  در  نیرو،  وزارت  در  صورت گرفته  تلاش های  و 
حراست ها باهدف چابک سازی و حرفه ای کردن امور، نقش صیانتی حراست 
متخصصان،  به ویژه  انسانی  سرمایه های  به  توجه  ضرورت  سازمان ها،  در 
سالم سازی دستگاه ها از افراد سودجو، توجه به امر نفوذ، پرهیز از روزمرگی، 
استقلال حراست ها در دستگاه ها، رعایت حجاب و عفاف، رعایت عدالت و 
انصاف در تعیین صلاحیت ها، الگو قراردادن رفتار و زندگی شهید حاج قاسم 

سلیمانی، مطالب مبسوطی را بیان کرد.

تدوین برنامه ۵ ساله برای افزایش ظرفیت 

ذخیره سازی و نوسازی اسکله های صادرات نفت

برنامه  تدوین  به  اشاره  با  ایران  نفتی  پایانه های  مدیرعامل شرکت 
افزایش  از جمله  مواردی  برنامه شامل  این  پنج ساله گفت:  جامع 
ناوگان  ارتقای  اسکله های صادراتی،  نوسازی  ظرفیت ذخیره سازی، 

دریایی و... است.
شرکت  توسعه ای  و  عملیاتی  برنامه های  تشریح  با  غریبی  عباس 
اظهار  ساله  پنج  جامع  برنامه  یک  قالب  در  ایران  نفتی  پایانه های 
کرد: شرکت پایانه های نفتی ایران به عنوان شرکتی فنی، تخصصی 
و عملیاتی برای اینکه به شکل مدرن و مبتنی بر فناوری های نو چه 
از نظر سخت افزار و چه نرم افزار اداره شود، باید بر اساس برنامه ای 
برنامه های محوله  و  اهداف  به  برای دستیابی  و منظم در  منسجم 

حرکت کند.
وی تصریح کرد: از آنجایی که یکی از تأکیدهای محسن خجسته مهر، 
مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران در بازدید از پایانه نفتی خارک، 
تدوین برنامه پنجساله شرکت بود، با انجام نشست های کارشناسی 
کوتاه مدت،  برنامه های  قالب  در  شرکت  برنامه های  مدیریتی  و 

میان مدت و بلندمدت طراحی و تدوین می شود.
با  برنامه ها  اهم  افزود:  ایران  نفتی  پایانه های  شرکت  مدیرعامل 
محور »افزایش ظرفیت ذخیره سازی نفت خام با انجام رسوب زدایی 
جدید«،  مخازن  ساخت  همچنین  مخازن،  اساسی  تعمیرات  و 
»بهینه سازی،  صادراتی«،  اسکله های  بهینه سازی  و  »نوسازی 
نوسازی و ارتقای ناوگان دریایی«، »ارتقای سطح ایمنی، بهداشت، 
محیط زیست و پدافند غیرعامل«، »بازرسی فنی و تعمیرات خطوط 
لوله به عنوان شریان اصلی صادرات نفت«، »بهینه سازی و تعمیرات 
اساسی تاسیسات جانبی و پشتیبان«، »توجه به حوزه منابع انسانی 
و خرید داخل  به حوزه ساخت  ویژه  و خدمات پشتیبانی«، »نگاه 
و  شرکت«  اجتماعی  مسئولیت های  »حوزه  کالاها«،  و  تجهیزات 
»مستندسازی عملکرد و فعالیت ها« در قالب برنامه پنجساله تدوین 

خواهد شد.
غریبی تأکید کرد: کارکنان شرکت در همه مناطق عملیاتی و ستاد 
جمهوری  مقدس  نظام  سربلندی  برای  همواره  جهادی  روحیه  با 
می کنند  تلاش  نفت  صنعت  مأموریت های  انجام  و  ایران  اسلامی 
و در این سال ها در زمینه فعالیت های مرتبط با صادرات نفت خام 
و میعانات گازی و پهلودهی و جداسازی نفتکش ها و در حوزه های 
مختلف تعمیرات و نگهداری تجهیزات و تأسیسات کارهای بزرگی 
را به سرانجام رسانده اند. در آینده نیز تلاش خواهد شد بر اساس 
این برنامه جامع پنجساله برای دستیبابی به اهداف و مأموریت های 

محوله اقدام های شایسته ای انجام شود.

صنایع  ملی  شرکت  مدیرعامل   
پتروشیمی با تأکید بر اهمیت صنعت 
نقش  گفت:  کشور  در  پتروشیمی 
و  اقتصاد  اعتلای  برای  پتروشیمی ها 
و  اقتدار کشور حیاتی  و  امنیت  حتی 

اثربخش است.
به گزارش ایرنا از وزارت نفت، مرتضی 
نشست  سی ودومین  در  شاهمیرزایی 
پتروشیمی  شرکت های  عامل  مدیران 
این  برگزارکنندگان  از  قدردانی  با 
اجلاس اظهار کرد: سال ۱۴۰۲ به نام 
نامگذاری  تولید«  رشد  و  تورم  »مهار 
شده است که اگر وضع تولید مطلوب 
خواهد  حاصل  هم  تورم  مهار  باشد، 

شد.
وی در تشریح اهمیت و جایگاه صنعت 
پتروشیمی در اقتصاد کشور افزود: در 
واحدهای  از  یکی  تولید  که  صورتی 
پتروشیمی برای مدت کوتاهی متوقف 
به واسطه  بسیاری  صنایع  تولید  شود، 
این  که  می شود  متوقف  اتفاق  این 
را  پتروشیمی  جایگاه صنعت  موضوع، 

نشان می دهد.
صنایع  ملی  شرکت  مدیرعامل 
روز  به  روز  داد:  ادامه  پتروشیمی 

میان  در  پتروشیمی  صنعت  جایگاه 
حساسیت  و  اهمیت  از  صنایع  دیگر 
در  و  می شود  برخوردار  بیشتری 
برای  پتروشیمی ها  نقش  مسیر،  این 
اعتلای اقتصاد و حتی امنیت و اقتدار 

کشور حیاتی و اثربخش است.
شاهمیرزایی، مدیریت کلان را موضوع 
جدی برشمرد و با تأکید بر جلوگیری 
تصریح  مشعل  گازهای  سوزاندن  از 
کرد: باید برنامه ریزی شود تا در دوره 
مشعل ها  خاموشی  سمت  به  کوتاه 
موقعیت هایی  در  مگر  کنیم؛  حرکت 
که شرایط فرآیندی اجازه عمل ندهد.

اجرای  اول  شاگرد  پتروشیمی؛ 
ان جی ال ها

وی با اشاره به اینکه صنعت پتروشیمی 
شاگرد اول اجرای طرح های ان جی ال 
ان جی ال ها  احداث  کرد:  اظهار  است، 
اجرای  اما  بود،  برنامه  در  گذشته  از 
امروز  می رفت.  پیش  کُند  بسیار  آنها 
می توانند  پتروشیمی  شرکت های 
با  سرمایه  و  مالی  منابع  تأمین  ضمن 
پررنگ تری در  نقش  مناسب  مدیریت 

اجرای سریع آنها داشته باشند.
اجرای  به  اشاره  با  نفت  وزیر  معاون 

در  مشعل  گازهای  جمع آوری  طرح 
گاز  پالایشگاه  سوی  از  کارون  شرق 
بیدبلند خلیج فارس افزود: این موارد 
سازمان  و  دولتمردان  به  توانست 
صنعت  که  کند  اثبات  زیست  محیط 
شاگرد  هم  بخش  این  در  پتروشیمی 
اول در جلوگیری از هدررفت منابع و 
کاهش آلودگی و حفظ محیط زیست 

برای آیندگان است.
شاهمیرزایی به نقش پتروشیمی ها در 
ارزآوری کشور به ویژه تأثیرگذاری آنها 
تأکید  کشور  ارزی  نوسانات  زمان  در 
بومی سازی  در  شد:  یادآور  و  کرد 
ساخت  و  شیمیایی  مواد  فرآیندها، 
نیاز،  مورد  تجهیزات  و  کالاها 
همکاری  باید  پتروشیمی  شرکت های 

بیشتری داشته باشند.
پتروشیمی ها یاور امین کشور در حوزه 

ثبات و تعادل ارز هستند
جهانی  قیمت های  کاهش  به  وی 
بر  آن  تأثیر  و  پتروشیمی  محصولات 
و  اشاره  پتروشیمی ها  ارزآوری  مقدار 
اظهار کرد: پتروشیمی ها همیشه یاور 
امین و پای  کار در حوزه ثبات و تعادل 
ارزی کشور هستند و این صنعت تعهد 
خود را به بهترین نحو انجام داده است.

برخی  اینکه  بیان  با  نفت  وزیر  معاون 
واحدهای پتروشیمی به ویژه واحدهای 
سر  پشت  را  سختی  سال  متانولی 
شرکت  کرد:  تصریح  گذاشتند، 
دارد  تلاش  پتروشیمی  صنایع  ملی 
شرکت ها  چالش های  و  موضوعات 
خوراک  قیمت گذاری  زمینه  در 
به درستی  جانبی  سرویس های  و 
تا  منتقل  تصمیم گیر  مسئولان  به 

تصمیم های منطقی گرفته شود.

شاهمیرزایی با تأکید بر اینکه نباید از 
موضوع تکمیل زنجیره ارزش به عنوان 
یکی از هدف های اصلی توسعه صنعت 
حدود  گفت:  شد،  غافل  پتروشیمی 
نیاز  مورد  کاتالیست های  درصد   ۸۸
و  پژوهش  شرکت  تلاش   با  صنعت 
فناوری پتروشیمی و دیگر شرکت های 
و  دانشگاهی  مراکز  دانش بنیان، 
تا  و  است  شده  بومی سازی  پژوهشی 
پایان دولت سیزدهم به خودکفایی در 

این زمینه خواهیم رسید.
وی درباره داخلی سازی کالا و تجهیزات 
از  کرد:  تصریح  پتروشیمی  صنعت 
شرکت های تولیدی می خواهیم که در 
سرمایه گذاری  اول  بار  ساخت  زمینه 
آینده  سال  پنج  تا  حداکثر  تا  کنند 
بومی سازی کامل در صنعت  به هدف 

پتروشیمی دست یابیم.
صنایع  ملی  شرکت  مدیرعامل 
شرکت  این  برنامه های  به  پتروشیمی 
اشاره  ارزش  زنجیره  تکمیل  با  همسو 
و اظهار کرد: انتظار می رود هلدینگ ها 
طرح های  اجرای  به  سرمایه گذاران  و 
صنایع  ملی  که شرکت  محصولی   ۲۱
تعریف کرده است سرعت  پتروشیمی 
بخشند تا این محصولات راهبردی هر 

چه سریع تر در کشور تولید شود.
شاهمیرزایی افزود: غیر از راهبرد اصلی 
صنعت پتروشیمی که تکمیل زنجیره 
است، آماده سازی زیرساخت های لازم 
هشتم  و  هفتم  برنامه  اجرای  برای 

توسعه نیز ضرورت دارد.
صنعت  تولید  ظرفیت  وی،  گفته  به 
با  هفتم  برنامه  پایان  در  پتروشیمی 
 ۱۴۰ سالانه  به  ان جی ال ها  احتساب 

میلیون تن می رسد.

مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشیمی تأکید کرد

نقش حیاتی پتروشیمی ها در اعتلای امنیت و اقتصاد کشور

گزارش

مدیر برنامه ریزی شرکت ملی پتروشیمی اعلام کرد؛

فرصت ۲ میلیارد دلاری برای سازندگان 
داخلی حوزه صنایع پتروشیمی

 مدیر برنامه ریزی و توسعه شرکت ملی صنایع پتروشیمی به ۲ میلیارد دلار خرید 
ارزی شرکت های تولیدی پتروشیمی در سال گذشته اشاره کرد و گفت: این مقدار 

ظرفیت بسیار مطلوبی برای تبدیل به ساخت داخل است.
 حسن عباس زاده  در سی ودومین نشست مدیران عامل شرکت های پتروشیمی با 
اشاره به اینکه ۷۰ میلیون تن محصول پتروشیمی در سال ۱۴۰۱ تولید شد، اظهار 
کرد: پارسال ۲۸ میلیون تن محصول به ارزش حدود ۱۶ میلیارد دلار صادر و ۱۲ 

میلیون تن در داخل به فروش رسید.
وی افزود: از ۱۶ میلیارد دلار درآمد ارزش صنعت پتروشیمی، ۱۴ میلیارد دلار به 

بانک مرکزی برای تأمین نیازهای ارزی کشور ارائه شد.
مدیر برنامه ریزی و توسعه شرکت ملی صنایع پتروشیمی با اشاره به اینکه صنعت 
پتروشیمی بخش هزینه ای ارزی به صورت سالانه نیز دارد که همه آن در همان سال 
هزینه نمی شود، ادامه داد: صنعت پتروشیمی پارسال ۳.۵ میلیارد دلار هزینه ارزی 
یک  حدود  تولیدی،  شرکت های  بخش  در  دلار  میلیارد   ۲ حدود  که  است  داشته 
میلیارد دلار در بخش پرداخت تسهیلات خارجی و حدود ۴۰۰ میلیون دلار در بخش 

تأمین قطعات پروژه ها هزینه شده است.
عباس زاده تأکید کرد: این ۲ میلیارد دلار خرید ارزی شرکت های تولیدی، ظرفیت 
در  انجام  حال  در  کار  این  که  است  داخل  ساخت  به  تبدیل  برای  مطلوبی  بسیار 

مجتمع هاست و امیدواریم این مقدار هر سال با کمک شرکت ها کاهش یابد.
صنعت  ارزی  درآمدهای  می شود  پیش بینی  دلایلی  به  امسال  اینکه  بیان  با  وی 
پتروشیمی کاهش یابد، تصریح کرد: کاهش حدود ۳۰ درصدی قیمت های جهانی 
دلار  میلیارد  یک  حدود  پیش بینی  و  قبل  سال  به  نسبت  پتروشیمی  محصولات 

افزایش خریدهای داخلی برای امسال از جمله دلایل این کاهش درآمد ارزی است.
کرد: شرکت های  تأکید  پتروشیمی  ملی صنایع  توسعه شرکت  و  برنامه ریزی  مدیر 
پتروشیمی بر تعهدهای ارزی خود به بانک مرکزی همچون سال های پیش متعهد 

باشند.
عباس زاده با اشاره به اینکه عرضه خوراک های بین مجتمعی خود نمودی از زنجیره 
پایبند  بین مجتمعی  قراردادهای  بر  باید  پتروشیمی  افزود: شرکت های  ارزش است، 

باشند تا تولید در شرکت های پایین دست دچار اختلال نشود.
وی به ۲.۱ میلیارد دلار واردات محصولات پتروشیمی به کشور اشاره کرد و ادامه داد: 
مطالعات زنجیره ارزش و بازار این محصولات وارداتی در سند زنجیره ارزش انجام 
شده و درخواست می شود شرکت ها به این محصولات توجه داشته باشند تا آنها را 

در کشور تولید کنیم.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون 
 تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی
هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۵۰۲ شماره  رای  برابر   
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت 
خانم معصومه مومنی فرزند محمدحسین بشماره شناسنامه 
۲۴۱ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت ۳۳ متر مربع پلاک ۹۴۷ فرعی از ۱۴۸ اصلی مفروز 
و مجزی شده از پلاک ۱۰۹ فرعی از ۱۴۸ اصلی واقع در 
قلعه میر خریداری از مالک رسمی آقای حیدر بغدادی محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
اشخاص  که  صورتی  در  می شود  آگهی  روز   ۱۵ فاصله  به 
داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت 
مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
دادخواست  اعتراض  تسلیم  از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید 
در  است  بدیهی  نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود 
طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
انتشار  تاریخ   ۱۴۰۲/۰۴/۰۵ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ   

نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۴/۲۱
 علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک 
بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون 
 تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی
هیات   ۱۴۰۱۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۱۸۶۲ شماره  رای  برابر   
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت 
شناسنامه  بشماره  بیوک  فرزند  کام  خوش  اله  باب  آقای 
۳۵۸ صادره از بیله سوار در یک قطعه زمین با بنای احداثی 
 ۱۴۱ از  فرعی   ۳ پلاک  مربع  متر   ۱۳۵/۸۹ مساحت  به 
اصلی واقع در صالحیه حوزه ثبت اسناد و املاک بهارستان 
محرز  آقامحمدی  احمد  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
اشخاص  که  صورتی  در  می شود  آگهی  روز   ۱۵ فاصله  به 
داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت 
مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
دادخواست  اعتراض  تسلیم  از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید 
در  است  بدیهی  نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود 
طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
انتشار  تاریخ   ۱۴۰۲/۰۴/۰۵ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ   

نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۴/۲۱ 
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

سخنگوی صنعت برق کشور از افزایش 
از  صنایع  برق  تأمین  درصدی   ۱۷.۳
ابتدای دوره مدیریت مصرف برق خبر 
پاداش صرفه جویی  میزان  گفت:  و  داد 
خردادماه   ۱۵ در  که  قبض هایی  برای 
بزرگ صادر شد، حدود ۵  تهران  برای 

میلیارد تومان است.
افزود:  مشهدی«  رجبی  »مصطفی 
بوشهر،  جمله  از  گرمسیری  شهرهای 
خوزستان، هرمزگان، بخشی از سیستان 
صرفه جویی  ظرفیت های  بلوچستان  و 

بیشتری داشتند.
طرح  قابل توجه  تمایز  باره  در  وی 
برای  صرفه جویی  پاداش  سراسری 
سال  به  نسبت  خانگی  مشترکان 
گذشته  سال  داد:  ادامه  گذشته، 
تعلق  مشترکانی  به  فقط  پاداش  این 
آن ها  برق  مصرف  میزان  که  می گرفت 
این  امسال  اما  بود،  مصرف  الگوی  زیر 
طرح همه مشترکان خانگی که میزان 
مصرف برق آن ها نسبت به مدت مشابه 
سال گذشته کاهش یافته است را شامل 

می شود.
سخنگوی صنعت برق خاطرنشان کرد: 
سال گذشته به ازای هر کیلووات ساعت 
بود  شده  لحاظ  پاداش  تومان   ۵۰۰
تومان  هزار  دو  تا  امسال  عدد  این  که 

افزایش یافته است.
دو  نمونه  برای  گفت:  مشهدی  رجبی 
و  بوشهر  استان های  در  برق  مشترک 
کاهش  درصد   ۱۷ و   ۳۰ با  خوزستان 
سال  مشابه  دوره  به  نسبت  مصرف 
هزار  و ۵۲۰  تومان  هزار  گذشته ۴۲۰ 
صرفه جویی  پاداش  مشمول  تومان 

شدند.
وی ادامه داد: به این ترتیب قبض این 
افراد حدود ۳۰ تا ۶۰ هزار تومان است 
که رقم پاداش آن ها معادل مصرف برق 

۵ تا ۶ ماه آینده این مشترکان 
است.

بیان  برق  صنعت  سخنگوی 
کرد: بخشی از مشترکان بدون 
وسایل  از  توجهی  هیچ گونه 
سرمایشی به صورت ۲۴ ساعته 
استفاده می کنند که به افزایش 
از  بیش  میزان  به  برق  مصرف 
چنین  در  می شود،  منجر  الگو 
این  برق  تعرفه های  شرایطی 
به صورت  مشترکان  از  دسته 
خواهد  محاسبه  غیریارانه ای 
افزایش  شد و به صورت پلکانی 

می یابد.
اساس  بر  کرد:  تاکید  مشهدی  رجبی 
 ۳۵ از  بیش  ارسالی  گزارش  تازه ترین 
تابستان  در  از مشترکان خانگی  درصد 
پاداش  دریافت  به  موفق  امسال 
به  مربوط  عدد  شدند؛  صرفه جویی 
پاداش صرفه جویی در سمت چپ قبض 

برق مشترکان درج می شود.
برق  تأمین  درصدی   ۱۷.۳ افزایش 
ابتدای دوره مدیریت مصرف  از  صنایع 

برق
در  برق  تأمین  اهداف  از  یکی  وی 
بیشتر  انرژی  تأمین  را   ۱۴۰۲ تابستان 
برای صنایع کشور به منظور تحقق شعار 
تورم، رشد  بر »مهار  سال جاری مبنی 
همین  بر  گفت:  و  کرد  عنوان  تولید« 
اساس به منظور مدیریت مصرف انرژی، 
تقسیم  عمده  گروه  سه  به  را  صنایع 

کردیم.
برق  شبکه  مدیریت  شرکت  مدیرعامل 
کارگاه ها  شامل  اول  گروه  گفت:  ایران 
می شوند  صنعتی  صنفی-  واحدهای  و 
که بیش از ۹۰ درصد تعداد مشترکان 
اختصاص می دهند؛  به خود  را  صنعتی 
محدودیتی  هیچ گونه  گروه  این  برای 

وجود  انرژی  و  برق  تأمین  به منظور 
ندارد.

شبکه  مدیریت  شرکت  مدیرعامل 
مستقر  صنعتی  واحدهای  ایران  برق 
دوم  گروه  را  صنعتی  شهرک های  در 
مشترکان برشمرد و خاطرنشان ساخت: 
صنعتی  واحدهای  این  شده  پیش بینی 
مشترکان  تعداد  درصد   ۷ از  بیش  که 
به  امسال  می دهند،  تشکیل  را  صنعتی 
 ۲۳ تا   ۱۱ ساعت  از  "نیمروز"  مدت 
در طرح های مدیریت مصرف مشارکت 

داشته باشند.
براین اساس  داد:  ادامه  مشهدی  رجبی 
تابستان امسال به مدت  این صنایع در 
بالاترین  با  هفته  ایام  از  روز  نیم  و   ۶

ظرفیت امکان تولید دارند.
بزرگ  صنعتی  مشترک   ۳۰۰ افزود:  وی 
در کشور وجود دارد که برنامه ریزی شده 
و  نیرو  وزارت  مشترک  برنامه  با  مطابق 
دسته  این  موردنیاز  انرژی  صمت  وزارت 

از مشترکان نیز تأمین شود.
اینکه  بیان  با  برق  صنعت  سخنگوی 
از  صنعتی  مشترکان  برق  مصرف  میزان 
ابتدای اجرای طرح مدیریت مصرف برق 
افزایش یافته است،  تا کنون ۱۷.۳ درصد 

رشد  با  فولادی  صنایع  کرد:  خاطرنشان 
در  گذشته  سال  به  نسبت  درصد   ۲۴.۳

صدر جدول جای گرفتند.
رجبی مشهدی افزود: میزان مصرف برق 
ابتدای  از  کشور  صنعتی  واحدهای  همه 
مشابه  مدت  به  نسبت  جاری  سال  دوره 
سال گذشته ۵.۸ درصد رشدیافته است؛ 
به عبارت دیگر از ابتدای سال جاری میزان 
مصرف برق در صنایع فولادی ۵.۷ درصد، 
صنعت سیمان ۶.۲ درصد و سایر فلزات از 
جمله مس، آلومینیوم و روی ۷.۲ درصد 
نسبت به سال گذشته افزایش یافته است 

که بیانگر رشد تولید است.
اسامی ۶ اداره پرمصرف اعلام شد

اسامی  کرد:  خاطرنشان  مشهدی  رجبی 
برق  مصرف  میزان  که  دستگاه هایی 
روز  از  است  مجاز  الگوی  از  بیش  آن ها 
جمله  از  که  می شود  اعلام  تیرماه  سوم 
توسعه  بانک  سامان،  بانک  به  می توان 
تعاون، شرکت سهامی بیمه آسیا، سازمان 
و  کشاورزی  ترویج  و  آموزش  تحقیقات 
کرد  اشاره  ایران  دولتی  بازرگانی  شرکت 
که در پی دریافت اخطارهای مکرر، برق 
این ادارات بعد از ساعت اداری قطع شده 

است.

سخنگوی صنعت برق خبر داد: ۵ میلیارد تومان پاداش 
صرفه جویی برق برای تهرانی ها
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اجتماعی
خبر

معاون نظارت و ارزیابی خدمات گردشگری مطرح کرد؛

تقویت بنیان حقوقی تشکل های 
حرفه ای در لایحه برنامه هفتم توسعه

معاون ارزیابی خدمات گردشگری گفت: یکی از مؤلفه های 
شکل گیری یک تشکل مبنای قانونی آن است، از این رو 
بنیان حقوقی تشکل های حرفه ای در ماده ۸۱ لایحه برنامه 

هفتم تقویت شده است.
وزارت  اطلاع رسانی  و  عمومی  روابط  مرکز  از  نقل  به 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی، اسماعیل برات 
در تشریح اهمیت و در اولویت قرار گرفتن صنعت گردشگری 
کشور در لایحه برنامه هفتم توسعه که پس از تلاش مستمر 
وزارت و همراهی بخش خصوصی محقق و در حال حاضر 
است گفت:  داده شده  تحویل  اسلامی  به مجلس شورای 
برنامه های توسعه اساساً با توجه به اینکه مسیر رشد کشور 
را در ابعاد فرهنگی، اجتماعی و به ویژه اقتصادی مشخص 
بخش  در  هستند.  برخوردار  زیادی  اهمیت  از  می کند 
الف ماده ۸۲ به موضوع مهم مستثنی بودن تأسیسات و 
فعالیت های گردشگری از شمولیت قانون نظام صنفی اشاره 
دارد و تأسیسات را از هر نظر تابع بخش صنعت گردشگری 

می داند.
وزارت  گردشگری  خدمات  ارزیابی  و  نظارت  معاون 
اینکه  بیان  با  صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی، 
بخش دیگری از همین بند مربوط به تشکل ها است، افزود: 
تشکل های  و  خصوصی  بخش  حق  به  انتظارات  از  یکی 
این تشکل ها بوده است  به  امور تصدی  حرفه ای واگذاری 
که به دلیل خلأ و ابهامات قانونی این امر تاکنون به درستی 
محقق نشده است. اما در این ماده ظرفیت قانونی لازم ایجاد 
شده است و شرایط به گونه ای در نظر گرفته شده است که 
در واقع با رویکرد چابک سازی بدنه دولت، دولت به وظایف 
و  نظارت  برنامه ریزی،  سیاست گذاری،  که  خودش  اصلی 
هدایت است خواهد پرداخت و امور تصدی به تشکل های 

حرفه ای واگذار می شود.
برات با اشاره به اینکه بنیان حقوقی تشکل های حرفه ای در 
این ماده تقویت شده است، یادآور شد: بخشی از این ماده 
الزام به عضویت درآمدن همه ذینفعان در تشکل ها را اشاره 
دارد که این امر مشارکت بیشتر فعالان گردشگری و تقویت 

جایگاه تشکل ها را به دنبال خواهد داشت.
خاطرنشان  گردشگری  خدمات  ارزیابی  و  نظارت  معاون 
مانند  ماده  این  در  حرفه ای  تشکل های  در  عضویت  کرد: 
اتحادیه های صنفی به صورت قانونی و الزامی در نظر گرفته 
شده است و پیش بینی می شود ان شاءالله بعد از تصویب در 
مجلس و طی مراحل تقنینی، نقطه عطفی را در این زمینه 

شاهد باشیم.
همچنین در ماده ۸۲ به منظور توسعه گردشگری داخلی 
و جذب گردشگران خارجی در لایحه برنامه هفتم توسعه 
کشور آمده است: تمامی تأسیسات و فعالیت های گردشگری 
از هر نظر دارای معافیت های مالیاتی تابع قوانین و مقررات 
بخش صنعت گردشگری بوده و از شمول قوانین نظام صنفی 

مستثنی هستند.

معاون فرهنگی و منابع انسانی قوه قضائیه مطرح کرد؛

رشد و توسعه اقتصادی همراه با در 
نظر گرفتن عدالت اجتماعی باشد

گفت:  قضائیه  قوه  فرهنگی  و  انسانی  منابع  معاون 
نظام جمهوری  در  بگویم  باید  اصل  یک  عنوان  به 
و  رشد  که  دارد  وجود  انتظار  این  ایران  اسلامی 
عدالت  گرفتن  نظر  در  با  همراه  اقتصادی  توسعه 

اجتماعی باشد.
معاون  الفت  باقر  محمد  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
همایش  در  قضائیه  قوه  فرهنگی  و  انسانی  منابع 
امنیت اقتصادی، سلامت و مشارکت با بیان اینکه 
به تعبیر مقام معظم رهبری اقتصاد ضعیف زمینه 
ساز نفوذ دشمن است گفت: بر اساس فرمایش مقام 
معظم رهبری عملکردهای ضعیف، اقتصاد کشور را 

دچار چالش ساخته است.
در  بگویم  باید  اصل  یک  عنوان  به  داد:  ادامه  وی 
نظام جمهوری اسلامی ایران این انتظار وجود دارد 
که رشد و توسعه اقتصادی همراه با در نظر گرفتن 
تا اختلاف طبقاتی برداشته  عدالت اجتماعی باشد 

شود.
الفت گفت: کرامت، آزادی و مسؤلیت اساس حرکت 
است  اجتماعی  زندگی  راهبر  و  انسان ها  فعالیت  و 
همایش همین  این  برپایی  از  قضائیه  قوه  و غرض 

موضوع است.
اظهار  قضائیه  قوه  فرهنگی  و  انسانی  منابع  معاون 
گذاران  سرمایه  توسط  باید  گذاری  سرمایه  کرد: 
را  خود  دارایی  زمانی  گذار  سرمایه  و  شود  انجام 
از  کافی  اطمینان  که  کرد  خواهد  پهن  کشور  در 
این  که  امیدواریم  و  باشد  داشته  گذاری  سرمایه 
 همایش اراده لازم به منظور ایجاد امنیت و صیانت 

سرمایه گذاری در کشور را ایجاد کند.

رئیس سازمان بازرسی کل کشور گفت: افزایش 
قیمت محصولات کشاورزی ناشی از بی برنامگی 

مسئولان است.
هفته  با  همزمان  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
قوه قضائیه، نشست تخصصی »شناسایی موانع 
رئیس  با حضور  آن«  رفع  راهکارهای  و  تولید 
سازمان بازرسی، وزرای جهاد کشاورزی و تعاون 
کار و رفاه اجتماعی و همچنین معاونین وزیر 
صمت در سازمان بازرسی کل کشور برگزار شد.

خدائیان در این نشست پس از استماع اظهارات 
حاضرین از سلامت مواد غذایی به عنوان یکی 
به  اشاره  با  و  کرد  یاد  کشور  مهم  مسائل  از 
مردم،  با سلامت  این موضوع  ارتباط مستقیم 
یادآور شد: مسئولان نباید در این زمینه کوتاه 

بیایند.
وی ضرورت انجام آزمایش از محصولات باغی 
را  می شود  وارد  میادین  به  که  کشاورزی  و 
برای  کرد:  خاطرنشان  و  داد  قرار  تاکید  مورد 

این موضوع لازم است کلیه باغات و زمین های 
چنانچه  تا  شوند  گذاری  شناسه  کشاورزی 
چه  از  که  باشد  مشخص  بود  آلوده  محصولی 

مزرعه ای تهیه شده است.
رئیس سازمان بازرسی نظارت جهاد کشاورزی 
بر نحوه استفاده از سموم و استاندارد بودن آن ها 
را مورد تاکید قرار داد و افزود: علاوه بر اینکه 
سموم باید استاندارد باشند، آموزش باغداران و 
کشاورزان در نحوه استفاده از سموم نیز ضروری 

است.
وی با خاطرنشان کردن لزوم آمایش سرزمینی 
در خصوص محصولات کشاورزی، تصریح کرد: 
مناطقی  در  دهد  اجازه  نباید  کشاورزی  جهاد 
که با کمبود شدید آب مواجه است، محصولات 
آب بر از قبیل برنج، هندوانه، ذرت و امثال آن 

کاشت شود.
رئیس سازمان بازرسی کل کشور، یکی از عوامل 
عدم ثبات در قیمت برخی محصولات و مواد 

مربوطه  مسئولان  برنامه ریزی  عدم  را  گوشتی 
دانست و اظهار کرد: موقعی که آمار دقیقی از 
میزان نیاز کشور به یک محصول یا گوشت مرغ 
مسئولان  باشد طبیعتاً  و گوشت قرمز موجود 
باید طوری برنامه ریزی نمایند که هیچ زمانی 
با کمبود آن محصول و یا اقلام غذایی مواجه 
نشویم. وی ادامه داد: یکی از علل اینکه در یک 
سال کشاورزان محصولی را بیش از نیاز کشور 
تولید کرده و قیمت به شکلی پایین می آید که 
سال  و  نمی کند  برداشت  را  محصول  کشاورز 
محصول  آن  تولید  از  کشاورزان  همان  دیگر 
شکل  به  محصول  قیمت های  و  خودداری 
چشمگیری افزایش می یابد ناشی از بی برنامه ی 
مسئولان است که در اعمال نظارت بر کشت 
محصولات و یا واردات و صادرات کوتاهی نموده 

و مردم را با مشکل مواجه می سازد.
کشاورزان  تولیدکننده ها،  کرد:  اظهار  خدائیان 
و برخی صنعتگران از قیمت گذاری محصولات 

خود گله مند هستند که در این خصوص 
لازم است برای قیمت گذاری هر محصول 
علی الخصوص  و  کارشناسان  نظرات  از 
قیمت  تا  شود  استفاده  خصوصی  بخش 
با  و  تعیین  را  محصول  هر  شده  تمام 
درصدی از سود اجازه فروش داده شود در 
غیر این صورت چنانچه قیمت گذاری بر 
اساس واقعیات نباشد تولید کننده بخاطر 
جلوگیری از ضرر خود کار را تعطیل کرده، 
هم کارگران بیکار می شوند و هم به خاطر 
کمبود آن کالا در بازار با گرانی مواجه و 

برای مردم مشکل ایجاد می شود.
رئیس سازمان بازرسی بر موضوع نظارت 
کشور،  نیاز  به  توجه  با  سفارش  ثبت  بر 
تخصیص به موقع ارز به کالاهای وارداتی، 
تخلیه به موقع کشتی و انبارهای گمرکات 
همچنین  و  کالاها  فساد  از  پیشگیری  و 
کرایه  و  انبارداری  هزینه های  افزایش 

کشتی ها تاکید کرد.
محمدعلی نیکبخت وزیر جهاد کشاورزی 
گفت:  تولید  از  حمایت  بر  تاکید  ضمن 
پیش  در  جهاد  وزارت  در  ما  که  سیاستی 
گرفته ایم و انجام خواهیم داد حمایت از تولید 

داخل است.
وزیر جهاد کشاورزی ادامه داد: مسیری که باید 
تولید  با  تعامل  بگیرد،  انجام  تولید  از  حمایت 
و  است  کشاورزی  بخش  تشکل های  و  کننده 
در همین رابطه در تصمیم گیری ها و تصمیم 
خواهیم  مشارکت  را  تشکل ها  حتماً  سازی ها 

داد.
در بخشی از این نشست نمایندگان »اتحادیه 
مرکزی مرغداران«، »تعاونی تولید روستایی«، 
»انجمن تولید کنندگان صنایع روغن نباتی«، 
»انجمن تولید کنندگان محصولات سلولزی«، 
ایران«،  بازرگانی  »اتاق  ایران«،  اصناف  »اتاق 
»انجمن فولاد ایران«، »انجمن تولید لاستیک«، 
»انجمن روغن موتور« و »انجمن مواد غذایی« 

نقطه نظرات خود را مطرح کردند.

رئیس سازمان بازرسی کل کشور مطرح کرد؛

افزایش قیمت محصولات کشاورزی ناشی از 
بی برنامگی مسئولان است

خبر

معاون امور بین الملل قوه قضائیه مطرح کرد؛

پاسخ به ابهامات تردد ایرانیان در 
سامانه پرسمان

ابهاماتی  که  ایرانیانی  گفت:  قضائیه  قوه  بین الملل  امور  معاون 
در مورد وضعیت تردد خود دارند به سامانه پرسمان مراجعه و 

شرایط خود را استعلام کنند.
امور  معاون  آبادی  غریب  کاظم  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
بین الملل قوه قضائیه و دبیر ستاد حقوق بشر جمهوری اسلامی 
مورد  در  را  توضیحاتی  قضائیه،  قوه  هفته  مناسبت  به  ایران 
برنامه های قوه قضائیه برای رفع اشکالات سامانه ثنا، در دسترس 
قرار دادن خدمات دفاتر الکترونیک قضائی در خارج از کشور، 
دسترسی به سامانه ارتباطات مردمی قوه، رسیدگی الکترونیک 
بدون ضرورت حضور در ایران و … ارائه داد و ابراز امیدواری کرد 

تا پایان تابستان این برنامه ها محقق شوند.
آن  تردد  مورد  در  قضائیه همچنین  قوه  بین الملل  امور  معاون 
دسته از ایرانیانی که ابهاماتی در مورد وضعیت خود دارند، به 
آنان توصیه کرد به سامانه پرسمان تردد مراجعه و استعلام کنند.

غریب آبادی در ادامه به برخی سوالات هموطنان خارج از کشور 
در حوزه حقوقی و قضائی پاسخ داد.

و  بازخوانی  هفته  در  اینکه  به  اشاره  با  بشر  حقوق  ستاد  دبیر 
افشای حقوق بشر آمریکایی قرار داریم، گفت: هفته افشای حقوق 
بشر آمریکایی فرصتی برای تبیین ادعای دروغین امریکایی ها و 

افشای اسناد محکومیت آمریکا در رابطه با حقوق بشر است.
جمهوری  حزب  دفتر  انفجار  تروریستی  وقایع  به  اشاره  با  وی 
شهید  ترور  همراهانش،  و  بهشتی  شهید  شهادت  و  اسلامی 
کچویی، ترور آیت الله صدوقی امام جمعه یزد، بمباران شیمیایی 
سردشت و واقعه سرنگونی هواپیمای مسافری ایران بر فراز خلیج 
فارس، تصریح کرد این وقایع بخشی از رویدادهای تلخی است 

که فقط در تیرماه در راستای تضییع حقوق بشر افتاده است.
رئیس ستاد مرکزی هفته افشای حقوق بشر آمریکایی خاطرنشان 
با  اوایل انقلاب اسلامی  کرد: عموم گروهک های تروریستی در 
حمایت آمریکا در ایران عملیات کردند و همچنان تحت حمایت 

کشورهای غربی قرار دارند.
معاون امور بین الملل قوه قضائیه افزود: جنایت های آمریکا فقط 
به ایران خلاصه نمی شود. آمریکا ناقض حقوق بشر در بسیاری از 

کشورهای دنیا از جمله ویتنام، عراق و افغانستان است.

جانشین معاون هماهنگ کننده فراجا مطرح کرد؛

پلیس امنیت اقتصادی ساختاری کم 
نظیر در تمام دنیا است

جانشین معاون هماهنگ کننده فراجا گفت: در خصوص امنیت 
اقتصادی ساختاری کم نظیر در میان تمام پلیس های دنیا داریم.

سردار محمد شرفی جانشین معاون هماهنگ کننده فراجا در 
همایش امنیت اقتصادی، سلامت و مشارکت با بیان اینکه امنیت 
یکی تر اصول مهم زندگی انسان ها است گفت: بستری برای رشد 
و تکامل تمامی انسان ها است و بر اساس عقیده تمام نخبگان 

ثبات و امنیت موجب توسعه تمامی امور می شود.
وی ادامه داد: بدون ایجاد بستر امنیت هیچ توسعه و نوسازی 
به نتیجه خواهد رسید و بدون امنیت ورود پیدا کردن به این 
دنیا  تمام  امنیت  بدون  و  است  به شکست  محکوم  موضوعات 

تاریک است.
شرفی گفت: شهدایی که به سبب امنیت اقتصادی و مقابله با 
فساد تقدیم نظام جمهوری اسلامی ایران شده اند سند کارآمدی 
است و در مقابل قانونی وجود دارد که در آن فلسفه وجودی 
پلیس را حفاظت از جان، مال و ناموس مردم معرفی است و 

بر اساس این قانون پلیس وظیفه حفاظت از اموال مردم است.
وی درباره ساختار پلیس گفت: در این خصوص ساختاری کم 
نظیر در میان تمام پلیس های دنیا داریم و مرتبط ترین آن پلیس 
امنیت اقتصادی است و اولین مأموریت پلیس امنیت اقتصادی 
دومین  و  است  اقتصادی  مختلف  حوزه های  در  امنیت  ایجاد 

مأموریت آن مقابله با فساد و اخلالگران اقتصادی است.
شرفی ادامه داد: مأموریت آخر این پلیس مقابله با قاچاق کالا 
اگر  و  دارد  پلیس وجود  مرتبط ترین  نظر ساختاری  از  و  است 
احیاناً از مسیر منحرف شدیم باید مقامات قوه قضائیه تذکر دهند 

زیرا وظیفه پلیس طی کردن صحیح این مسیر است.
جانشین معاون هماهنگ کننده فراجا درباره پلیس پیشگیری 
گفت: در این پلیس مرکز انتظام وجود دارد و بیش از ۱۰۰ هزار 
نفر از جوانان علاقه مند به حوزه حفاظت سازماندهی شده اند 
و آمادگی دارند تحت هدایت و تعلیم پلیس حفاظت فیزیکی 

محل های تولیدی را در اختیار بگیرند.
وی درباره پلیس بین الملل گفت: مشکلات متعددی در حوزه 
اقتصادی و فرار متهمان به کشورهای دیگر وجود دارد و ما با 
به  را  افراد  المللی  بین  و ظرفیت های  قرمز  اعلان  هر  استفاده 

کشور بازمی گردانیم.
شرفی درباره پلیس گذرنامه گفت: این آمادگی وجود دارد تا در 
حمل و نقل و انتقال محصولات کمک کنیم و تسهیلگری های 
لازم را در حوزه گذرنامه انجام دهیم و پلیس با افتخار در تأمین 

امنیت یکی از ساختارهای مؤثر است.

4

حمایت  به  اشاره  با  قضائیه  قوه  اول  معاون 
اقدامات  گفت:حتماً  اقتصادی  فعالان  از 
فعالان  کارهای  در  که  افرادی  سلیقه ای 
پیگیری  را  می کنند  دخالت  اقتصادی 

می کنیم.
مصدق  محمد  والمسلمین  الاسلام  حجت   
امنیت  همایش  در  قضائیه  قوه  اول  معاون 
اقتصادی، سلامت و مشارکت با بیان اینکه 
این همایش سرآغازی برای نظام مند کردن 
گفت:  است  کشور  در  اقتصادی  امنیت 
مدت هاست که به دنبال ایجاد ارتباط میان 
جهت  قضائیه  قوه  فعالان  و  قضائیه  قوه 
اقتصادی  پرونده های  ورود  از  پیشگیری 

بوده ایم.
وی ادامه داد: نامگذاری و تعیین شعار سال 
بر محور مسائل اقتصادی حاکی از آن است 
و  است  مسائل  این  نظام  امروز  دغدغه  که 
امروز نظام تثبیت شده است و هیچ مشکل 
امنیتی وجود ندارد اما معیشت و مشکلات 

اقتصادی بسیار مهم است و دشمنان ما تیر 
به این موضوع پی برده اند و نقطه آسیب را 
مورد عفو قرار داده اند و اتاق فکر دشمن در 

رابطه با این موضوع متمرکز شده است.
بارها  رهبری  معظم  مقام  گفت:  مصدق 
باید روی اصول مقاومت  فرمودند که حتماً 
کنیم و این مقاومت به معنای قطع ارتباط با 
دنیا نیست بلکه ارتباط باید با حفظ اصول و 

ارزش های ملی و دینی باشد.
اقتصاد  به  اشاره  با  قضائیه  قوه  اول  معاون 
مقاومتی گفت: قوه قضائیه با همین نگاه هم 
در تهران و هم در استان ها تشکیل داده است 
اقتصادی  فعالان  نظرات  نقطه  نیز  امروز  و 
مطرح شد و دغدغه فعالان اقتصادی روشن 
اقتصادی  فعالان  اکثر  طرف  یک  از  است 
طرفدار نظام هستند و حاکمیت باید حتماً 

از آنها حمایت کند.
قضائیه  قوه  که  اندازه  کرد: همان  بیان  وی 
همان  به  کند  حمایت  اقتصاد  از  می تواند 

اندازه هم تدابیرش می تواند به 
اقتصاد ضربه بزند اما همانگونه 
مقابله  فساد  با  قضائیه  قوه  که 
از  نیز  میزان  همان  به  می کند 

اقتصاد حمایت می کند.
برخی  کرد:  تصریح  مصدق 
وجود  گیر  پا  و  دست  قوانین 
بررسی  حتماً  باید  که  دارد 
شود و مصمم هستیم در مسیر 
سلامت  و  اقتصادی  امنیت 
جمعی  خرد  از  اقتصادی 

استفاده کنیم.
بیان  با  قضائیه  قوه  اول  معاون 
ماهه  زمانی یک  بازه  در  اینکه 
فعالان  با  دیگر  جلسه ای  باید 
گفت:  شود  برگزار  اقتصادی 

باید پیش نویسی آماده شود.
همکاری  آمادگی  دولت  اینکه  بیان  با  وی 
در تمامی زمینه ها را دارد گفت: حدود ۳۰ 
اعمال ماده ۴۷۷ هستند و  نیازمند  پرونده 
نیاز  زمان  هر  که  دارد  وجود  آمادگی  این 
از  بررسی شود و حتماً  پرونده ها  این  باشد 
کارهای  در  که  افرادی  سلیقه ای  اقدامات 
فعالان اقتصادی دخالت می کنند را پیگیری 
ادامه داد:  اول قوه قضائیه  می کنیم. معاون 
اقتصادی  فعالان  به  که  اندازه  همان  به 
اقتصادی  فعالان  به  وقتی  و  می دهیم  امان 
انجام  می خواهید  اقدامی  هر  می گوئیم 
دهید و دادستان ها نمی توانند با شما کاری 
داشتند به همان میزان نیز در صورت تخلف 

حتماً برخورد انجام می شود.
به  اقتصادی  فعال  کردن  الخروج  ممنوع 

معنای اعدام وی است
آلات  ماشین  و ضبط  خودداری  گفت:  وی 
کارت های  انسداد  ممنوعیت  و  تولیدی 

بانکی و بازرگانی از جمله اقداماتی است که 
الخروج کردن فعال  انجام شود ممنوع  باید 
اقتصادی به معنای اعدام وی است هرچه که 
فعال اقتصادی دارد در داخل همین کشور 
اهمیتی  هم  بازنگردد  و  برود  اگر  و  است 
ندارد گاهی بی تدبیری هایی صورت گرفته 
که برای نظام اقتصادی مشکل ایجاد کرده 

است.
سایر  و  داوری  توسعه  گفت:  مصدق 
مشکلات  حل  برای  قضائی  غیر  روش های 
تولیدی و سرمایه گذاری از موضوعات مورد 
تاکید است و اگر پرونده ای مفتوح شد باید 

رسیدگی جدی برای آن صورت گیرد.
معاون اول قوه قضائیه درباره نوع مجازات ها 
موضوع  به  بارها  رهبری  معظم  مقام  گفت: 
حبس زدایی اشاره داشته اند و امروز سیاست 
جنایی منضبط درباره مجازات وجود ندارد و 
هرکسی که مرتکب جرم می شود را حبس 
می کنیم و این سیاست جنایی نیست بلکه 
سیاست باید بازدارنده و منطبق با فقه باشد.

وی گفت: حبس کردن یک فعال اقتصادی 
به  باید گفت  بلکه  را حل نمی کند  مشکلی 
جای حبس فرد مجرم ملزم است برای افراد 
ایجاد اشتغال کند یا مدرسه بسازد امروز در 
فردی  هر  می شود  گفته  کلاهبرداری  بحث 
که مرتکب کلاهبرداری می شود باید حبس 
هزار   ۱۰۰ مرتکب  که  فردی  برای  و  شود 
تومان مرتکب جرم شده ۷ سال حبس دهد 
و برای فردی که مرتکب ۱۰۰ هزار میلیارد 
حبس  سال   ۱ کرده  کلاهبرداری  تومان 
بدهد درست است و حرف ما این است که 

قانون باید اصلاح شود.
قوانین  اصلاح  برای  کرد:  تصریح  مصدق 
احتیاج  اقتصادی  فعالان  کمک  به  حتماً 

داریم.

معاون اول قوه قضائیه مطرح کرد؛

حمایت کامل قوه قضائیه از فعالان اقتصادی
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استان تهران
اخبار

بمناسبت هفته قوه قضائیه فرماندار 
رباط کریم بهمراه معاونین با رئیس 
دادگستری و دادستان دیدار کرد

این دیدار گفت: حوزه قضائی همکاری و هم  امید احمدی در  دکتر 
افزایی خوبی بااعضای شورای تامین در بسیاری از حوزه ها داردوتامین 
کننده سلامت جامعه و مظهر عدالت در کشور است واز خداوند می 

خواهم قوه قضاییه در همه زمینه ها موفق باشد.
یاد و خاطره  باتبریک هفته قوه قضائیه و گرامیداشت   وی همچنین 
تمامی شهدا، شهدای قوه قضائیه و بویژه شهید دکتر بهشتی از همه 
تلاش ها، تعاملات و همکاری های مجموعه حوزه قضائیه شهرستان با 

دستگاه های اجرایی  قدردانی کرد.
جمعه  امام  فرمانداری،  معاونین  حضور  با  دیدار  این  گفتنی است 

شهرستان، و فرمانده سپاه شهرستان و هیئت همراه صورت گرفت.

جلسه طرح محرومیت زدایی و توانمندسازی 
در شهرستان رباط کریم برگزار شد

و  توانمندسازی  محرومیت زدایی،  طرح  جلسه  ششمین  روز:  اتفاق  گزارش  به 
تحول اجتماع محور در ۲۰ محلات کم برخوردار با موضوعات مهم اوقات فراغت 
معاون  ریاست  به  تعاونی مسکن   ، اشتغال  پایگاه  افتتاح   ، فرهنگی  ،برنامه های 
سیاسی،انتظامی فرمانداری شهرستان و با حضور اعضا در سالن جلسات فرمانداری 

برگزار شد.
و  خدمات  از  قدردانی  فرمانداری ضمن  انتظامی  سیاسی،  معاون  جلسه  این  در 
اقدامات انجام شده و در دست اقدام اعضا گفت: اجرای اصولی و به موقع طرح با 

توجه به مناسبت ها و موضوعات خاص روز امری ضروری است.
مظاهر عشوری اظهار داشت: مسائل آموزشي فرهنگی، اجتماعی، ورزشی ، معیشتی 
، تحصیلی ،بیمه ،بهداشت و درمان و ... باید بررسی و رسیدگی شود و ارائه راهکار 

جهت پیشرفت طرح توانمندسازی محلات صورت گیرد.
وی نقش مردم را در این طرح حائز اهمیت برشمرد و افزود: نقش مردم بسیار حائز 
اهمیت است و خواسته ها و مطالبات خود را از طریق شهرداران کوچه، بانو یاران که 
در این طرح مشخص شده به مدیران محله و مسئولین می رسانند تا اجرای بهتر 

موارد و مطالبات مردمی انجام گردد.
معاون سیاسی، انتظامی هدف از اجرای این طرح گفت: هدف اصلی این طرح بهبود 
و ساماندهی وضعیت محلات محروم و کمتر برخوردار و توانمندسازی افراد محلات 
است که باید در دستور کار مسئولین امر باشد. ارائه طرح ها و ایده های روشن ارائه 

راهکارهای اساسی با توجه به ظرفیت های محلات در دستور کار قرار گیرد.
در پایان جلسه دستگاه های اجرایی و حمایتی ،مدیران محله نسبت به ارائه گزارش 
و نقطه نظرات خود در خصوص چگونگی اجرای بهتر و مطلوب این طرح پرداختند.

استاندار  عمرانی  معاون  غراوی  میرمحمد 
کریم  رباط  فرمانداری  در  امروز  جلسه  در 
عمرانی  های  پروژه  خصوص  در  گفت: 
اقدامات خوبی در سطح شهرستان صورت 

گرفته است.
به گزارش اتفاق روز:غراوی معاون عمرانی 
بازدید  از  بعد  که  ای  جلسه  در  استاندار 
شد  برگزار  فرمانداری  محل  در  ها  پروژه 
گفت: امروز خداوند به ما توفیق داد همراه 
با تعدادی از مدیران استان و مدیران حوزه 
و  استانداری  عمرانی  هماهنگی  معاونت 
شهرستان  مسوولان  و  فرماندار  همراه  به 
و  احداث  حال  در  های  پروژه  از  بازدیدی 
همچنین موانع و مشکلاتی که در برخی از 

پروژه ها متردد هست، داشته باشیم.
معاون عمرانی استاندار در خصوص بخش 
در  داشت:  اظهار  ای  جاده  نقل  و  حمل 
مواسلاتی  های  راه  نقل  و  حمل  بخش 

بخصوص در بحث ایمنی راه ها، پروژه های 
خوبی در سطح شهرستان آغاز شده است 
مواسلاتی  محورهای  روشنایی  جمله  از 
سطح شهرستان و رفع نقاط حادثه خیز از 

اقدامات خوب صورت گرفته است.
وی ادامه داد: عمده موارد درخواست های 
شهرستان در حوزه حمل و نقل که مرتبط 
با دستگاه های اجرایی راهداری و  حمل و 
نقل جاده ای بود امروز در این جلسه مطرح 
شد و همه این موارد تک تک در دستگاه 
های اجرایی استان نیز مطرح و راهکارهای 
اجرایی و تصمیماتی اتخاذ خواهد شد که 
احتمالی  نواقص  خدا  یاری  به  امیدواریم 

برطرف گردد.
مصوبات  امروز  افزود:  همچنین  غراوی 
خوبی در پروژه های حمل و نقل داشتیم 
که انشاالله تک تک این مصوبات با پیگیری 

در استان محقق شود.

معاون عمرانی استاندار در بازدید از تصفیه 
طی  داشت:  بیان  کریم  رباط  شهر  خانه 
بازدیدی که از تصفیه خانه شهر رباط کریم 
صورت گرفت، خوشبختانه عملیات اجرایی 
آن پیرو مصوبه پر خیر و برکت سفر ریاست 
محترم جمهور به شهرستان رباط کریم در 
میلیارد   ۶۰ اعتبار  با  و  است  تکمیل  حال 
گرفته  نظر  در  پروژه  این  برای  که  تومانی 
شده و بصورت دوره ای در اختیار پیمانکار 
قرار می گیرد احتمال می دهیم تا دهه فجر 

به مرحله بهره برداری برسد.
وی همچنین اظهار امیدواری کرد وگفت: 
توافقنانه های قبلی در خصوص  بر اساس 
 ، کریم  رباط  خانه  تصفیه  پساب  موضوع 
مراحل نهایی برگشت این آب به شهر رباط 
و  سبز  فضای  خام  آب  تامین  برای  کریم 
کار  دستور  در  کشاورزی  برای  نیز  بخشی 
وزارت  از  پیگیری  با  که  است  گرفته  قرار 

نیرو امیدواریم این امر محقق شود.
میرمحمد غراوی با اشاره به مصوبات سفر 
کریم  رباط  شهرستان  به  جمهور  رئیس 
جمهور  محترم  ریاست  سفر  در  گفت: 
شهرستان  در  مدرسه  باب  پنج  احداث 
مصوب شده بود که خوشبختانه بر اساس 
اعلام نظر مدیر کل نوسازی مدارس استان، 
و  است  احداث  حال  در  مدرسه  پنج  این 
هیچ مشکل خاصی وجود ندارد و در زمان 
مقرر تحویل آموزش و پرورش خواهد شد.

در  مسکن  ملی  نهضت  از  بازدید  در  وی 
های  کمبود  به  اشاره  با  کریم  رباط  شهر 
خدمات عمومی اظهار داشت: پروژه نهضت 
بسیار  پروژه  یک  کریم  رباط  مسکن  ملی 
این  از  تعداد  که  است  فاخری  و  خوب 
واحدها آماده بهره برداری است و به زودی 
متاسفانه  اما  شود.  می  متقاضیان  تحویل 
کمبودهایی مثل خدمات عمومی مورد نیاز 
باید دستگاه های خدمات رسان  است که 
جهت تامین آب،برق و گاز مجموعه اقدام 
شهرسازی  و  راه  اداره  همچنین  و  نمایند 
جهت ارائه خدمات عمومی بیشتر موضوع 
را از سطح ملی پیگیر باشند که همزمان با 
استقرار جمعیت خدمات عمومی هم مهیا 

شده باشد.
مشکلات  رفع  به  استاندار  عمرانی  معاون 
پروژه های نهضت ملی تاکید کرد و گفت: 
مراحل  نصیرشهر  واحدی   ۱۲۰۰ پروژه 
اجرایی آن آغاز شده است و به شهرداران 
پروانه  صدور  موضوع  در  می کنیم  تاکید 
برای  کار  پایان  گواهی  یا  ساختمان  های 
پروژه های نهضت ملی تسریع کنند و اگر 
موانعی پیش رو بود از طریق آقای فرماندار 
استان  از طریق  نیاز  و در صورت  پیگیری 

مشکلات مرتفع گردد.

معاون عمرانی استاندار: پروژه های عمرانی خوبی 
در شهرستان رباط کریم صورت گرفته است

گزارش

فرماندار رباط کریم: اتوبان تهران ساوه یکی 

از معضلات آینده تهران خواهد شد

بیشتر  هاي  و خروجی  ورود  گفت:  رباط کریم  فرماندار شهرستان 
اتوبان تهران ساوه همچنین ورود احشام به  این  اتوبان باعث تصادف 
این راه شده است و در  ترافیک های سنگین در  وبه وجود آمدن 
آینده با مشکلات ترافیکی بیشتر و تاثیر آن به  شهرهای  همجوار و 

بزرگراه آزادگان خواهد شد.
به گزارش اتفاق روز: امید احمدی در جلسه ای که با حضور میر 
محمد غراوی معاون عمرانی استانداری تهران و مدیران کل تعدادی 
از ادارات استان تهران بعد از بازدید از پروژه های عمرانی شهرستان 
برگزار شد گفت: شهرستان رباط کریم سرریز جمعیت کشور بوده 
و درگذشته متاسفانه در تامین زیرساخت ها به شهرستان نگاه ویژه 

ای نشده است و باید شهرستان را با نگاه ملي دید.
به  رباط کریم  در  مختلفی  کمبودهای  و  موضوعات  داد:  ادامه  وی 
وجود آمده و این کمبود ناشی از معطوف شدن ادرات به ساخت 

مسکن بوده و در انجام وظایف اولیه خود غافل مانده اند.
وارد  درمان  و  بهداشت  موضوع  به  وقتی  داشت:  اظهار  احمدی 
می شویم با کمبود نیرو و بودجه  مواجه هستیم که این امر کمک  

مسئولین استانی را می طلبد.
سنوات  در  :متاسفانه  کرد  اضافه  شهرستان  در  دولت  عالی  مقام 
گذشته بعضی از روستاهای شهرستان با چراغ سبز و مجوزبعضی 
ادارات در محدوده غیر وخارج از بافت شروع به  ساخت کرده اند که 

الان در تأمین زیر ساخت ها با مشکل مواجه هستند.
روستاهای  هادی  طرح  موضوع  داشت:  بیان  کریم  رباط  فرماندار 
شهرستان با کمک بنیاد مسکن در حال بازنگری است و باید این 

بازنگری تسریع شود.
وی همچنین به موضوع مسکن ملی اشاره کرد وگفت: شهرستان 
رباط کریم بیشترین طرح مسکن  را به  خود اختصاص داده و باید 
بودجه  تامین زیرساخت ها بر مبنای پیشرفت پروژه ها از صندوق 
توسعه ملی دیده شود تا دستگاه های خدمات رسان همیشه دغدغه 

دریافت بودجه نداشته باشند.
احمدی با اشاره به  کمبود برق در شهرکهای صنعتی افزود:شهرستان 
رباط کریم نیازمند احداث یک پست ۶۳ کیلوبایتی است تا صنایع با 

مشکل برق مواجه نشوند.
موضوع  را  صنعت  دغدغه های  از  دیگر  یکی  کریم  رباط  فرماندار 
در  ها  شهرک  شرکت  نظارت  وگفت:  دانست  محدوده  و  حریم 

مسائل شهرکهای صنعتی خصوصی ناقص بوده است.
احمدی تصریح کرد: رشد جمعیت دانش آموزی شهرستان امسال 
۵هزار نفر بوده و بیشتر مدارس بصورت دوشیفت فعالیت می کنند 
ساخت های  زیر  شهرستان  در  جمعیت  بالای  رشد  به   توجه  با  و 

آموزشی وکلانتریها باید دیده شود.
وی در ادامه بیان داشت: تاکسی های شهرستان رباط کریم در حال 
حاضر با پلاک کرج تردد می کنند و این پلاک ها باعث شده تا در 

صورت تردد در تهران با جرایم سنگین مواجه شوند.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
140160301022002572 مورخ 1401/10/03  هیات 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
روح  فرزند  قهرمانی  رقیه  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی 
به   نسبت  زنجان  از  صادره   510 شناسنامه  شماره  به  اله 
با بنای احداثی بمساحت 69/26  ششدانگ یک قطعه زمین 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 2367 فرعی مفروز از 
قطعه - تفکیکی از 114 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
گردیده  محرز  جعفری  قوچعلی  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط 
به فاصله 15  به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت  لذا 
نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز 
باشند می  اعتراضی داشته  متقاضی  مالکیت  به صدور سند 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد. 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 
و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 18 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
140260301022001004 مورخ 1402/03/20  هیات 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط 
تاکید  بر  مبنی  فاقد سند رسمی  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی بهمن رضائی حقیقی 
فرزند رحیم به شماره شناسنامه 83194 صادره از اردبیل 
نسبت به  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 
از پلاک 476 فرعی  و مجزی شده  متر مربع مفروز   90/52
مفروز از قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
محرز  جعفری  عطااله  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
باشند می  اعتراضی داشته  متقاضی  مالکیت  به صدور سند 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد. 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 
و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 18 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
140260301022000880 مورخ 1402/03/08  هیات 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
فرزند  روزبهانی  کیوان  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی 
به   نسبت  تهران  از  به شماره شناسنامه 3530 صادره  علی 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 134/30 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1047 فرعی مفروز از 
قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی علی صمیمی محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در  شود  می 
از  توانند  می  باشند  اعتراضی داشته  متقاضی  مالکیت  سند 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق 
صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 18 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
140260301022000877 مورخ 1402/03/08  هیات 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
فرزند  روزبهانی  کیوان  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی 
به   نسبت  تهران  از  به شماره شناسنامه 3530 صادره  علی 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 205/39 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1047 فرعی مفروز از 
قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی علی صمیمی محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در  شود  می 
از  توانند  می  باشند  اعتراضی داشته  متقاضی  مالکیت  سند 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق 
صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 18 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

فرماندار رباط کریم: شهرستان رباط کریم دارای ظرفیت های بالقوه ای است
شهرستان  فرماندار 
گفت:  کریم  رباط 
کریم  رباط  شهرستان 
دارای  پرند  شهر  و 
خوب  های  ظرفیت 
نهفته و بالقوه ای است.

روز:  اتفاق  گزارش  به 
آیین  در  احمدی  امید 
افتتاح  و  زنی  کلنگ 
عمرانی  پروژه   ۴
اظهار  پرند  شهر  در 
شهرستان  این  داشت: 
قرار  واسطه  به 

مجاورت  در  گرفتن 
المللی  بین  فرودگاه 
و  خمینی)ره(  امام 
مسکن  مهد  همچنین 
ظرفیتهای  دارای  مهر 

مناسبی است.
وی افزود: شهرستان ما 
مناسب  ظرفیت  دارای 
ای  گلخانه  محصولات 
گذاری  سرمایه  برای 
تولید  قطب  به  و  است 
استان  در  زعفران 
است  معروف  تهران 

تن   ۱۱۰ حدود  در  و 
زعفران تولید می شود.

ادامه  در  احمدی 
سرریز  به  اشاره  با 
کشور  کل  از  جمعیت 
رباط  شهرستان  به 
پرند  شهر  و  کریم 
بیان داشت: با توجه به 
این  به  سرریز جمعیت 
موضوعات  شهرستان 
 ، مدارس  کمبود 
امکانات  کمبود 
اجتماعی،  فرهنگی 

انتظامی  و  امنیتی 
مطرح می شود.

وی همچنین ادامه داد: 
به همت همه مسئولان 
و  استانی  و  شهرستانی 
همکاری و همدلی بین 
آنها و تمرکز بر توسعه 
منطقه  در  متوازن 
و  شده  انجام  اقداماتی 
تلاش  با  امیدوارم  که 
بتوانیم  روزی  شبانه 
مشکلات  از  بخشی 

مردم را مرتفع سازیم.
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هنری
خبر

محمدرضا سوقندی خبر داد؛

میزبانی مراکز استان ها از برگزاری 
جشنواره بین المللی فیلم »حوا«

و  مجلس  حقوقی،  مدیرکل  سوقندی  محمدرضا 
مراکز  میزبانی  از  سینمایی  سازمان  استان های 
استان ها از نخستین جشنواره بین المللی فیلم حوا 

خبر داد.
از ستاد خبری  نقل  به  مهر  گزارش خبرگزاری  به 
نخستین جشنواره بین المللی فیلم حوا؛ محمدرضا 
استان های  و  مجلس  حقوقی،  مدیرکل  سوقندی 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  سازمان سینمایی 
بین المللی  جشنواره  نخستین  برگزاری  آستانه  در 
شورای  مصوبات  به  عنایت  با  گفت:  حوا  فیلم 
سیاست گذاری جشنواره فیلم حوا مراکز استان های 
این  فیلم های  نمایش  برای  را  خود  آمادگی  کشور 
اعلام  منتخب  سالن های  و  سینماها  در  رویداد 

کرده اند.
وی به تدارک برنامه های جنبی برای این جشنواره 
با  همزمان  افزود:  و  پرداخت  استان ها  سطح  در 
همچنین  و  تخصصی  نشست های  فیلم ها،  نمایش 
و  منزلت  خانواده،  موضوع  با  جنبی  برنامه های 
در  موفق  زنان  از  تجلیل  و  خانواده  در  زن  جایگاه 

عرصه های مختلف پیش بینی شده است.
سازمان  استان های  و  مجلس  حقوقی،  مدیرکل 
سینمایی دوره اول جشنواره فیلم حوا را یک قدم 
این  دوره  نخستین  کرد:  تاکید  و  دانست  جدی 
جشنواره آغاز عرضه تولیدات منتخب و توجه جدی 
به نقش آفرینی و تولیدات کیفی در دوره های بعدی 

است.
سوقندی با اشاره به اینکه بنیاد خانواده در فرهنگ 
هنری  و  فرهنگی  غنای  دارای  ایرانی  و  اسلامی 
فاخر و ارزشمندی است، ادامه داد: تولیدات هنری 
بهترین و موثرترین بستر برای شناخت و معرفی آن 
در عرصه فرهنگ و اجتماع است لذا خانواده ایرانی 
به عنوان یک الگو، هویت فرهنگی را تجلی و سبک 

زندگی اسلامی-ایرانی را عینیت می بخشد.

معاون هنری وزیر ارشاد: جشنواره 
عروسکی مبارک ظرفیت های جهانی 

تمدن سازایران رانمایش می دهد

معاون هنری وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی به نوزدهمین 
جشنواره بین المللی تئاتر عروسکی تهران-مبارک پیام داد.

معاون هنری  مهر، محمود سالاری  گزارش خبرگزاری  به 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در آستانه برگزاری نوزدهمین 
جشنواره بین المللی تئاتر عروسکی تهران-مبارک پیامی را 

صادر کرد.
در متن پیام معاون هنری وزیر ارشاد چنین آمده است:

»تکامل و تکمیل هنرهای نمایشی، یقینا همزاد آدمی در 
طول تاریخ و همراز او در زیست ذهنی و جهان فکری او 
بوده است. در این سیر و مسیر، این گونه هنری توانسته 
بهره گیری  تا  ابزار  ساده ترین  با  دور  گذشته های  از  است 
از امکانات نو، همواره تخیّلات و آرزوهای آدمی و میل او 
به برقراری ارتباط با همنوع یا تصوّر خود از نیروهای برتر 
طبیعی یا تمایل به جاودانگی و تحسین او از حقیقت های 

والای معنوی را به صحنه تماشا بیاورد.
در این فرایند، پیکره های دست ساز او با سابقه ای نزدیک 
وفادار  نمایشگر  پرگهر،  مرز  این  در  سال  هزار  چهار  به 
رمز  و  است  بوده  انسانی  پیوسته  و  نمادین  تلاش های 
تداوم این تلاش چند هزار ساله را هم باید در مقبولیّت و 
صمیمیّت مضامین مردمی و سادگی ذهن و دلمشغولی ها 
و عواطف او، و نوع خوانش هنرمند از زندگی و زیستن در 
این دنیای غریب دانست؛ افزون برگفته های پیشین، باید به 
هوشمندی و توانمندی هنری آفرینشگران این پیکرک ها 
و  در ساختار  در عین سادگی  داد که  توجه  و عروسک ها 
ظاهر و محدودیتّ های تکاپویی، توانمندی و تحرّک بالایی 
در بازشناسی، بازگویی و بازتولید گمشده های فطری آدمی 
دارند؛ بی هیچ نیازی به میانجی گری اسباب زمینی و زمانی، 
و به همان اندازه عمیق و باصفا. همانند دنیای بی آلایش 

کودکان و روستاییان و احساسات زلال مردمان گذشته.
این صفا و سادگی و توانایی، در بستری سرشار از قصّه و 
تجربه و دغدغه و عاطفه، و شیوه هایی مشحون از ظرافت 
و رمز گونگی، ترکیب یافته است و با همراهی کلام و نوا 
ارتباط گیری و  و ریتم و حرکت و قدرتی خارق العاده در 
چیزی نزدیک به شعبده، بر صحنه نمایش عروسکی جلوه 
بزرگ  اما  پیکرک هایی کوچک  را،  این همه  بار  و  می کند 
عروسک  کودکانگی  و  زلالی  و  صفا  برکت  به  کهنسال،  و 
گردانان شان و برخاسته از آگاهی آنها از مبانی و مولفّه های 
بر دوش  و خداشناس،  این سرزمین کهن  هنر  و  فرهنگ 

می کشند.
نوزدهمین جشنواره بین المللی نمایش های عروسکی تهران- 
مبارک، اینک با چنین بضاعت و صبغه و سابقه ای به ادامه 
و در چشم انداز فکری خود،  پا گذاشته است  مسیر خود، 
نمایش ظرفیت های جهانی تمدّن ساز این کشور و عینیّت 
از  را  عروسکی  نمایش های  کیفی  و  کمّی  رشد  به  بخشی 
طریق توجّه به اشتراکات فرهنگی و تبادلات مفید ملی و 

بین المللی دنبال می کند.
تحقّق چشم انداز »ایران اسلامی، به عنوان قطب نمایش های 
عروسکی منطقه« با تکیه بر ظرفیت هایِ وسیع فرهنگ و 
افق  آیینی  و  دینی  ساز  فضیلت  آموزه های  و  مردمی  هنر 

روشن این تلاش است.
این رویداد هنری را قدر بدانیم و  فرصت مغتنم برگزاری 
از درگاه لایزال الهی، تلالو تمدن نوین اسلامی و توفیق و 
سربلندی و رضایت خاطر تمامی تلاشمندان ارجمند این 

عرصه را مسالت نماییم.«

صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر   
دستی گفت: در مدت حدود ۲ سال از فعالیت 
دولت سیزدهم دستکم ۳۰ شئ و سند تاریخی 

به کشور بازگردانده شده است.
سد  از  بازدید  در  ضرغامی  عزت الله  سید   
خبرنگاران  با  گو  و  گفت  در  فریمان  تاریخی 
اظهار کرد: صبح امروز سنگواره سرباز ساسانی 
وارد کشور شد و تحویل موزه ملی ایران گردید 

که کار بزرگی بود.
وی ادامه داد: در دولت سیزدهم تلاش زیادی 
از سوی وزارت امور خارجه و میراث فرهنگی 
و نمایندگی وزارت خارجه در لندن انجام شد 
تا مجسمه سرباز ساسانی که دهه ۶۰ بصورت 
قاچاق خارج شده بود، بعد از پیگیری حقوقی 

حل و برگشت داده شود.
وزیر میراث فرهنگی،صنایع دستی و گردشگری 
که  می کنند  سوال  مردم  مواقع  بعضی  گفت: 
چرا اشیای تاریخی ایران در موزه های خارجی 
است و چرا این اشیا برنمی گردد ما این موضوع 
را پیگیری می کنیم، منتهی بسیاری از آنها در 
دوره پهلوی و از نظر آنها بصورت قانونی خارج 
شده که یا اشیا را فروختند یا قرارداد بستند 
و وقتی اشیا به صورت قانونی از کشور خارج 
آنها سخت  بازگرداندن  و  پیگیری  باشد،  شده 

می شود.
ما  برای  نخست  مرحله  در  آنچه  گفت:  وی 
اولویت دارد این است که اشیایی که بصورت 
غیرقانونی و قاچاق از کشور خارج شده است 

را، بازگردانیم.
اشیای  سایر  مورد  در  داد:  ادامه  ضرغامی 
هم  قانونی  صورت  به  که  ارزشمند  تاریخی 
خارج شده باشد، در نشست پارسال کشورهای 
صاحب تمدن باستانی در عراق پیشنهاد دادیم 
باستانی  تمدن  صاحب  کشورهای  همه  که 
خود  تاریخی  اشیا  بازگشت  موضوع  بالاتفاق 

موافقت  همه  و  کنند  فراهم  کشورشان  به  را 
کردند و این موضوع به عنوان یک مصوبه اعلام 

شد.
صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر 
تمدن  صاحب  ما  کشور  اینکه  بیان  با  دستی 
جزو  ما  هویت  گفت:  است،  ساله  هزار  هفت 
است  بشری  هویت های  شده ترین  شناخته 
چه  داریم  فرهنگی  میراث  عنوان  به  آنچه  و 
بشریت  همه  به  متعلق  ناملموس  و  ملموس 

است.
خودمان  کشور  در  باید  اینها  گفت:  وی 
نگهداری، ترویج و معرفی شود و فرصتی برای 
مردم دیگر کشورها شود تا از نزدیک اینها را 
ببینند و با فرهنگ و مردم ایران بیشتر آشنا 

شوند.
ضرغامی افزود: اینها تاریخ ملت ها است که باید 

به جای اصلی خود برگردد و هرکس می خواهد 
آنها را مشاهده کند به کشور اصلی سفر کند 
کند  مشاهده  را هم  این کشورها  دیگر  آثار  و 
باستانی  امروز کشورهای صاحب تمدن های  و 

کاملا با این موضوع موافق هستند.
صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر 
دستی گفت: امیدواریم کشورهای غربی که در 
دولت های  ضعف  از  استفاده  با  قبل  دوره های 
غیرمردمی این اشیا را خارج کرده اند در این 

زمینه همکاری های لازم را داشته باشند.
وی یادآورشد: علی رغم ادعاها و تبلیغاتی که 
در فضای مجازی تلاش می کنند این دولت ها 
را ملی جلوه دهند، یکی از مصادیق ضد ملی 
اشیا  خروج  زمینه  در  که  بود  اقداماتی  آنها 
قانونی  بصورت  کار  این  و  است  صورت گرفته 
هم بوده و همین موضوع امروز کار ما را سخت 

کرده است.
با  از سخنان خود  دیگری  بخش  در  ضرغامی 
تاریخی  بناهای  لحاظ  به  فریمان  اینکه  بیان 
ملموس بسیار غنی و قابل توجه است، گفت: 
سدفریمان یکی از سازه های ارزشمند و میراث 

تاریخی از دوره تیموری است.
صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر 
آبی  نظام  از سازه ها مثل  دستی گفت: بعضی 
شوشتر که ثبت جهانی شده، از همه جایدنیا 
توزیع  و  تجمیع  نظام  یک  از  الگوگیری  برای 
آب که بسیار مهندسی پیشرفته است می آیند 

و تماشا می کنند.
لحاظ  به  فریمان  سد  امروز  داد:  ادامه  وی 
یک  عنوان  به  سازه  توانمندی  و  مهندسی 
الگوی بسیار ارزشمند از معماری تاریخی ایران 

به شمار می رود.

ضرغامی: ٣٠ اثر تاریخی در دولت سیزدهم به کشور 
بازگردانده شد 

خبر

جانشین وزیر ارشاد مطرح کرد

ماموریت رییس جمهور به وزیر 
فرهنگ درباره صوت و تصویر فراگیر

جانشین وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: قانون مربوط 
به مجوزهای صوت و تصویر فراگیر، پرونده ای کاملا باز برای 
مجموعه دولت و وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی است و با 
دستور رئیس جمهور در تلاشیم تا نظر همه ذینفعان حوزه 

صوت و تصویر فراگیر ارزیابی و تامین شود.
به گزارش ایسنا به نقل از مرکز  روابط عمومی و اطلاع رسانی 
در  هاشمی   سیدمحمد  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت 
نشست با مدیران سکوهای دیجیتال شبکه نمایش خانگی 
که با حضور دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی و رئیس ساترا 
برگزار شد، با تاکید بر این مطلب تصریح کرد: رئیس جمهور 
به وزیر فرهنگ ماموریت داده اند تا نظر همه ذینفعان عرصه 
هنرمندان،  تولیدکنندگان،  از  اعم  فراگیر  تصویر  و  صوت 
ناشران و مهم تر از همه مردم از طریق پایش ها و پیمایش ها 

اخذ شود تا به سندی متقن در این زمینه برسیم.
گرفتن  نظر  در  با  را  فراگیر  تصویر  و  اگر صوت  افزود:  وی 
کنیم،  مدیریت  آینده پژوهانه  نگرشی  با  و  روز  فناوری های 
بسیاری از چالش های این حوزه مرتفع خواهد شد. مهم این 

است که به تعریفی واحد در تقسیم وظایف برسیم.
فرهنگ  وزارت  استان های  و  مجلس  امور  حقوقی،  معاون 
قانون  این  از  ما  که  قرائتی  در  داد:  ادامه  اسلامی  ارشاد  و 
داریم همه حوزه هایی که پیش از این با وزارت فرهنگ بود، 
سریال های  حوزه  و  ماند  خواهد  وزارتخانه  این  با  همچنان 
خانگی ایرانی، برنامه های تلویزیونی و پخش زنده را همچنان 
پیرو دستور  امیدواریم که  در حوزه صدا و سیما می دانیم. 
برسیم.  مشخص  کار  تقسیم  سند  یک  به  رئیس جمهور 

خوشبختانه به سمت نقاط روشن پیش می رویم.
پیش تر  که  همان طور  کرد:  تصریح  فرهنگ  وزیر  جانشین 
عنوان کردیم، به نظر ما شیوه موفق مدیریت و نظارت در 
شاید  است.  مطبوعات  بر  نظارت  هیئت  شیوه  حوزه  این 
با  مطبوعات  بر  نظارت  صد  تا  صفر  که  شود  تلقی  چنین 
نظارت  هیئت  با  عمل  ابتکار  واقعا  اما  است.  ارشاد  وزارت 
با مطبوعات است. یک هیئت فراسازمانی و فرادستگاهی و 
حتی فراقوه ای که از وزارت فرهنگ گرفته تا قوه قضاییه و 
مقننه و خود اصحاب رسانه در آن نماینده دارند. این شیوه 

تجربه ای مدنی و نظارتی موفق است.
هاشمی گفت: وزارت فرهنگ ذاتا یک نهاد مقررات محور و 
اما سازمان صداوسیما یک سازمان  ناظر است،  تنظیم گر و 
عملیاتی است. ما طبق این مصوبه در بخش های مختلف یک 

روال معلوم و مشخصی برای تنظیم گری داریم.
خوبی  جلسات  ساترا  با  کرد:  تاکید  فرهنگ  وزیر  جانشین 
گاهی  اما  دارد.  وجود  مناسبی  همکاری  و  تعامل  و  داریم 
به  مربوط  رسانه های  و  دستگاه ها  برخی  از سوی  اظهاراتی 
دچار  را  عمومی  اذهان  که  می شود  منتشر  سیما  و  صدا 
قرائت  داد  مسئله جهت  این  به  آن چه  می کند.  سردرگمی 

غیرشفافی بود که از جاهای مختلفی گفته شد.
وی افزود: ما با صدا و سیما یک هدف مشترک داریم و آن 
هدف مشترک مسئله محتوا است. البته محتوا نه به معنی 
قیچی دست گرفتن و سانسورگری. همچنین این امر یکی 
از اموری است که باید با مرزبانی و صیانت از خطوط قرمز 
انجام شود. ولی مسئله خطوط سبز مسئله جدی تری است 
که همه در ارگان های مرتبط حامی آن هستیم تا رضایت 
همه مخاطبان و کسانی که در پلتفرم ها تولیدکننده هستند 

جلب شود.

علیرضا قزوه با »سلام« به بازار 

موسیقی می آید

ادب«  »شهرستان  موسسه  سرود  و  موسیقی  دفتر 
آلبوم »سلام« را با شعر و روایت علیرضا قزوه شاعر 

شناخته شده کشورمان را تولید می کند.
دفتر  محصولات  تازه ترین  از  یکی  عنوان  »سلام«   
است  ادب«  »شهرستان  موسسه  سرود  و  موسیقی 
علیرضا  و صدای  با شعر  رو  پیش  روزهای  که طی 

قزوه روند تولید خود را آغاز خواهد کرد.
آهنگساز  پارسافر  حسین  موسیقایی  آلبوم  این  در 
خواننده  عنوان  به  سعدی  محمد  و  بابایی  جواد  و 

حضور دارند.
این در حالی است که علیرضا قزوه شاعر و روایت 

شنیداری قطعات این آلبوم را به عهده دارد.
شهرستان  هنری  فرهنگی  موسسه  موسیقی  دفتر 
ادب با مدیریت امیرحسین سمیعی با هدف ترویج 
موسیقی فاخر و استفاده از موسیقی برای شناساندن 
ادبیات فاخر و انقلابی به دوستداران فرهنگ تأسیس 

شده است.
)زمستان  تاکنون  تأسیس  زمان  از  گروه  این 
کرده  تولید  موسیقی  قطعه  از هشت  بیش   )۱۳۹۶
دکلمه  و  سروده  کنم«،  رهایت  »چگونه  که  است 
محمدحسین نعمتی، برای شهدای انفجار هواپیمای 
ایرباس با موشک آمریکایی، »خلاصه همه بغض های 
در  مودب،  علی محمد  دکلمه  و  سروده  تاریخم«، 
ما  »مرز  محمدزاده،  رجب  حاج  شهید  پاسداشت 
شفیعی،  سیدمحمدمهدی  سروده  است«  عشق 
مدافعان  برای  سمیعی،  امیرحسین  خوانندگی 
حرم، »کاغذ باد«، غزلی از محمدحسین نعمتی، با 
از مهدی  با شعری  »قلندر«  اشکان کمانگری،  آواز 
با  همگی  پاییز،  بهرام  خوانندگی  به  و  جهاندار 
آهنگسازی امیرحسین سمیعی و در نهایت »پشت 
شعر  آسرایی،  فریدون  صدای  با  دنیا«  شیشه های 
از  مهربان،  آرمان  آهنگسازی  و  مودب  علی محمد 

جمله آن هاست.
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مدیرکل هنرهای نمایشی کشور در سفر به 
لازم  هماهنگی های  انجام  منظور  به  زنجان 
برای برگزاری جشنواره بین المللی پانتومیم، 
کشورها  سایر  حرفه ای  هنرمندان  حضور  از 

در این رویداد نمایشی خبر داد.
روابط  از  نقل  به  مهر  به گزارش خبرگزاری 
کاظم  نمایشی،  هنرهای  اداره کل  عمومی 
نظری مدیرکل هنرهای نمایشی با همراهی 
هنرهای  اداره کل  مدیران  از  تن  چند 
هماهنگی های لازم  انجام  با هدف  نمایشی، 
پانتومیم  برای برگزاری جشنواره بین المللی 

زنجان، به این شهر سفر کردند.
در این سفر دیدارهای سازنده ای با استاندار 
جمعه  امام  و  فقیه  ولی  نماینده  زنجان، 
استان و مدیرکل و مدیران اداره کل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی استان زنجان صورت گرفت 
و در پایان تفاهم نامه مشترک میان اداره کل 
و  فرهنگ  اداره کل  و  نمایشی  هنرهای 
مشارکت  برای  زنجان  استان  اسلامی  ارشاد 
المللی  بین  جشنواره  دومین  برگزاری  در 

پانتومیم به امضا رسید.
در نخستین نشستی که در جریان این سفر 
انجام شد، محسن افشارچی استاندار زنجان، 
نمایشی،  هنرهای  مدیرکل  نظری  کاظم 
ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل  حسنی  امرالله 
اسلامی زنجان و ساسان قجر دبیر جشنواره 
هنرهای  مدیران  از  تعدادی  و  پانتومیم 

نمایشی و استان زنجان حضور داشتند.
ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل  دیدار  این  در 
حضور  از  قدردانی  ضمن  زنجان  اسلامی 
وی،  همراهان  و  نمایشی  هنرهای  مدیرکل 
استاندار  ارزشمند  همراهی  و  حمایت ها  از 
زنجان در برگزاری نخستین دوره جشنواره و 
سایر رویدادهای هنری در استان تشکر کرده 
و ابراز امیدواری کرد که با حمایت های همه 
جانبه شاهد برگزاری رویداد تاثیرگزاری در 

حوزه فرهنگ و هنر باشیم.
استقبال گروه های سایر کشورها از جشنواره 

بین المللی پانتومیم
نشست،  این  در  نمایشی  هنرهای  مدیرکل 
و  استاندار  تلاش های  و  زحمات  از  تشکر  با 
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی زنجان در 
به ثمر نشستن جشنواره بین المللی پانتومیم 
و  پایه  رویدادی  جشنواره ای،  چنین  گفت: 
است.  نمایشی  هنرهای  عرصه  در  تخصصی 
روحیه  بردن  بالا  به  می تواند  پانتومیم  هنر 
معضلات  بردن  بین  از  و  جامعه  در  نشاط 

اجتماعی کمک شایانی کند.
نظری با اشاره به استقبال هنرمندان خارجی 

این  فراخوان  افزود:  نمایشی  رویداد  این  از 
منتشر  گذشته  سال  بهمن   در  را  جشنواره 
کردند  آمادگی  اعلام  کشور   ۳۰ و  کردیم 
که از میان آن ها می توان به کشورهایی از 
جمله ایتالیا، اسپانیا، اروگوئه، ژاپن، کره و ... 
تلاش  نهایی  های  بررسی  با  که  کرد  اشاره 
خواهد شد تا گروه هایی برجسته و حرفه ای 

در زنجان حضور داشته باشند.
در  فرهنگی  رویدادهای  برگزاری  از  حمایت 

زنجان
افشارچی  محسن  نشست،  این  ادامه  در 
از  استان  مدیران  گفت:  زنجان  استاندار 
زنجان  در  فرهنگی  رویداد  برگزاری هرگونه 
در  بتوانیم  ان شاء الله  و  می کنند  حمایت 
برگزاری جشنواره پانتومیم، موفق باشیم.هنر 
در دنیای امروز ابزار ارزشمندی است که می 
تواند با خارج کردن زندگی از چرخه روزمره 
انسانها را باخود همراه کند« این امور زمینه 
و  استان  و  معرفی شهر  برای  مناسبی  های 
قابلیت های همه جانبه آن است که مدیران 
امکان  این  از  تا  کرد  استانی تلاش خواهند 

ویژه بهترین بهره برداری صورت گیرد.
وی ادامه داد: حضور هم وطنان سایر مناطق 
می کند  کمک  زنجان،  در  زمین  ایران 
دیگر  برای  استان،  این  ویژه  پتانسیل های 
مهمی  اتفاق  این  شود.  شناخته  هم میهنان 
دیگر  شهرستان های  بتوانیم  ما  که  است 
امکانات  تا  بیاوریم  کار  پای  هم  را  استان 
کوچک تر  شهرهای  به  بزرگ  شهرهای 
در  منظور  این  برای  کند.«  پیدا  تسری  نیز 
برنامه  هم  جشنواره  این  برگزاری  راستای 
های ویژه ای خواهیم داشت که با همکاری 

همه جانبه به اجرا خواهد رسید.
نمادهای استان روی پوستر جشنواره

ارائه  با  جشنواره  دبیر  قجر  ساسان  سپس 
توضیحاتی در مورد تاریخچه و سیر اجرایی 
دوره پیشین این رویداد گفت: سال گذشته 
گستره  در  را  جشنواره  این  دوره  نخستین 
بین  هم افزایی  که  کردیم  برگزار  ملی 
دستگاه های اجرایی مثال زدنی بود و امسال 
قرار است در گستره بین المللی این جشنواره 

را برگزار کنیم.
جشنواره  این  پوستر  طراحی  در  افزود:  وی 
شده  استفاده  استان  ارزشمند  نمادهای  از 
است و مراسم رونمایی از پوستر هم به زودی 

برنامه ریزی و اطلاع رسانی خواهد شد.
قدمی برای اعتلای هنر ایران زمین

در بخش بعدی این سفر، مدیرکل هنرهای 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل  نمایشی، 

زنجان و هیأت همراه به دیدار آیت الله علی 
خاتمی نماینده ولی فقیه و امام جمعه زنجان 

رفتند.
به  اشاره  با  دیدار  این  در  نظری  کاظم 
حضور هنرمندان سایر کشورها در جشنواره 
حضور  گفت:  زنجان،  پانتومیم  بین المللی 
آن  زمینه ساز  مختلف  کشورهای  هنرمندان 
زنجان  گردشگری  جنبه های  تا  بود  خواهد 
سفیران  از  که  دعوتی  با  و  شوند  معرفی 
داشت،  خواهیم  کننده  شرکت  کشورهای 
بیشتر  رونق  استان  این  در  توریسم  صنعت 

پیدا خواهد کرد.
امام جمعه  خاتمی  علی  آیت الله  ادامه،  در 
زنجان با اشاره به این که هم امام راحل )ره( 
بالای  ظرفیت  بر  انقلاب  معظم  رهبر  هم  و 
دارند،  تاکید  انسانی  مفاهیم  انتقال  در  هنر 
گفت: انقلاب ما فرهنگی است و ما در این 
گذشته  از  بیشتر  و  بهتر  خیلی  باید  زمینه 
بین المللی  جشنواره  برگزاری  کنیم.  عمل 
پانتومیم در استان زنجان یک قدم مثبت در 
هنر  بتواند  هم  امیدوارم  که  راستاست  این 
این مرز و بوم را اعتلا بخشد و هم زمینه های 

فرهنگی کشورمان را به خوبی نشان دهد.
از  دیگر  بخشی  در  زنجان  امام جمعه 
را  بالکتابت«  العلم  »قید  حدیث  سخنانش، 
این  افزود:  و  کرد  نقل  )ع(  علی  حضرت  از 
که امام اول ما فرموده اند »دانش خود را با 
اهمیت  بر  تاکیدی  بکشید«،  بند  به  نوشتن 
نوشتن، مطالعه و فعالیت فرهنگی و هنری 

است.
جشنواره  اجرایی  تفاهم نامه  امضای 

بین المللی پانتومیم
پس از دیدارهای مدیرکل هنرهای نمایشی 
با مسئولان و شخصیت های فرهنگی زنجان، 
نوبت به امضای تفاهم نامه اجرایی جشنواره 

بین المللی پانتومیم رسید.
این تفاهم نامه بین اداره کل هنرهای نمایشی 
اداره کل  نمایندگی کاظم نظری و  به  کشور 
به  زنجان  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 

نمایندگی امرالله حسنی امضا شد.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی زنجان در 
جشنواره  اجرایی  تفاهم نامه  امضای  مراسم 
دیدگاه های  با  گفت:  پانتومیم  بین المللی 
امام   و  استاندار  فرهنگی  مثبت  بسیار 
 ۲ این  تاکیدات  و  زنجان  محترم  جمعه 
این  برگزاری  برای  همکاری  فضای  بزرگوار، 
بین  کافی  هم افزایی  و  مهیاست  جشنواره 
دستگاه ها وجود دارد.« ایشان همراهی اداره 
و  دانست  ارزنده  را  نمایشی  هنرهای  کل 
توان  و  همراهی  این  با  کرد  امیدواری  ابراز 
از  شایسته  میزبانی  شاهد  استان  هنرمندان 

این رویداد هنری باشیم.
گفت:  هم  کشور  نمایشی  هنرهای  مدیرکل 
تلاش می کنیم تا در تمام بخش ها از حضور 
ارتقای  برای  اساتید و صاحبنظران برجسته 

کیفیت برگزاری استفاده کنیم.
از  آموزشی  کارگاه های  برگزاری  افزود:  وی 
این جشنواره است که  مهم ترین بخش های 
نخواهند  نصیب  بی  آن  از  هم  شهرها  دیگر 

ماند.
بین المللی  جشنواره  دبیر  قجر  ساسان 
داد:  توضیح  راستا  این  در  هم  پانتومیم 
و  فرهنگ  اداره کل  که  اساس  نامه ای  بر 
نمایشی  هنرهای  اداره کل  و  اسلامی  ارشاد 
و  کردند  ارسال  کشور  استان های  به 
دبیرخانه  به  که  آموزشی  درخواست های 
پنج  در  را  آموزشی   کارگاه های  ما  رسید، 
روز  هفت  مدت  به  هرکدام  کشور،  استان 
برگزار کردیم. در این کارگاه ها بهترین ایده ها 
در  هنرجویان  و  شدند  انتخاب  تکنیک ها  و 
حال تمرین هستند تا در بخش کارگاه های 

آموزشی جشنواره حضور پیدا کنند.
وی افزود: هم اکنون درخواست از سه استان 
مدت  در  که  داریم  آموزش  برای  دیگر 
این  در  را  آموزشی  کارگاه های  باقی مانده، 

استان ها برگزار خواهیم کرد.
سال  مهر  پانتومیم،  بین المللی  جشنواره 
جاری، به میزبانی زنجان و چند شهر استان 

برگزار خواهد شد.

مدیرکل هنرهای نمایشی مطرح کرد:

حمایت کامل از برگزاری شایسته جشنواره بین المللی پانتومیم
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بین الملل
اخبار

بلینکن: عادی سازی روابط اسرائیل و 

عربستان بسیار چالش برانگیز و سخت است

 آنتونی بلینکن وزیر امور خارجه آمریکا در مورد عادی سازی 
امر  این  گفت:  سعودی  عربستان  و  اسرائیل  روابط   احتمالی 
بسیار چالش برانگیز و سخت است و یک شبه رخ نخواهد داد.

به گزارش خبرنگار ایرنا، آنتونی بلینکن وزیر امور خارجه آمریکا 
خارجی  روابط  شورای  در  محلی  وقت  به  چهارشنبه  روز  که 
آمریکا سخن می گفت، در عین حال افزود: اما همچنین یک 
چشم انداز واقعی وجود دارد که مشغول کار بر روی آن هستیم. 
هم سعودی ها و هم اسرائیلی ها از ما می خواهند تا در این 
بر روی آن کار می  به شدت  ما  ایفا کنیم.  روند نقش خاصی 
چالش  و  دشوار  بسیار  نقش  این  گفتم،  که  همانطور  کنیم. 

برانگیز است. اما مطمئنا امکان پذیر است.
بلینکن تصریح کرد: ما به دوستان و متحدان خود در اسرائیل 
موجود  توافق های  تعمیق  شود،  ایجاد  تنشی  اگر  که  گفته ایم 
ممکن  غیر  حتی  و  سخت تر  بسیار  آنها  گسترش  همچنین  و 

خواهد بود.
پیش از این، رسانه آمریکایی آکسیوس گزارش داده بود »محمد 
سفید  کاخ  درخواست  سعودی  عربستان  ولیعهد  سلمان«  بن 
سال  پایان  تا  را  رژیم صهیونیستی  با  روابط  عادی سازی  برای 

جاری میلادی رد کرده است. 
کاخ  بود  داده  گزارش  آمریکایی  مقام  دو  از  نقل  به  آکسیوس 
سفید در تلاش است ظرف ۶ تا ۷ ماه آینده و قبل از تمرکز 
به  را  ریاض  و  تل آویو  آمریکا،  انتخاباتی  رقابت های  روی  بر 
سالیوان  کند.  ترغیب  روابط  عادی سازی  توافق  امضای  سمت 
به بن سلمان گفته بود آمریکا معتقد است فرصت برای توافق 

اسرائیل و عربستان تا پایان سال جاری میلادی فراهم است. 
بود  نمی خواهد  به نوشته آکسیوس بن سلمان در پاسخ گفته 
بردارد  اسرائیل  با  روابط  گرمی  جهت  در  بیشتری  گام های 
که  است  بزرگی  توافق  بسته  سر  بر  همکاری  خواستار  اما 

همکاری های نظامی قوی تر را شامل می شود. 
تحولات روسیه به پایان کار نرسیده است

این  گفت:  نیز  روسیه  تحولات  مورد  در  آمریکا  خارجه  وزیر 
رویداد ها در حال تحول هستند و فکر نمی کنم هنوز به پایان 

کار رسیده باشیم.
قدرت  و  بازدارنده  های  توانایی  تقویت  خصوص  در  بلینکن 
اقتصادی اوکراین در دراز مدت افزود: بزرگترین مانع در مقابل 
دانستن این امر که جنگ در چه نقطه ای از طریق مذاکره و 
دیپلماسی پایان می یابد، اعتقاد پوتین در پیروزی بر اوکراین 
و ما است. هر چه بیشتر بتوانیم او را از این تصور دور کنیم، 
بیشتر می  بیاید  میز مذاکره  به  ای  نقطه  در  او  اینکه  احتمال 

شود.
وزیر خارجه دولت بایدن در مورد روابط چین و آمریکا گفت: 
هیچ خط پایان مشخصی در خصوص روابط با چین نیست. این 
همزیستی  برای  ای  نقطه  به  رسیدن  به  مربوط  بیشتر  روابط 

مسالمت آمیز و شاید سازنده است.
ایرنا، روز جمعه گروه شبه نظامی واگنر به رهبری  به گزارش 
یک  روسیه  مسلح  نیروهای  که  شد  مدعی  پریگوژین  یوگنی 
دفاع  وزارت  دادند.  انجام  گروه  این  اردوگاه  به  موشکی  حمله 
کنترل  گروه  این  نیروهای  اما  کرد  رد  را  ادعاها  این  روسیه 
گرفته  اختیار  در  را  روستوف  در  غیرنظامی  چندین ساختمان 

و به سمت مسکو حرکت کردند.
پوتین در یک سخنرانی تلویزیونی اقدامات رئیس واگنر را یک 
با  پوتین  روز  همان  کرد.  توصیف  خیانت  و  مسلحانه  شورش 
وساطت الکساندر لوکاشنکو همتای بلاروسی خود طی توافقی 

این قضیه را خاتمه داد.
رئیس  لوکاشنکو  الکساندر  میانجیگری  و  مذاکرات  نتیجه  در 
در  را  خود  نیروهای  تحرکات  پریگوژین  بلاروس،  جمهور 
سمت  به  نشینی  عقب  دستور  آنها  به  و  کرد  متوقف  روسیه 

اردوگاه هایشان را داد.

بانک جهانی وام ۱.۵ میلیارد دلاری اندونزی 

را تصویب کرد

برای گسترش  میلیارد دلاری  پروژه ۱.۱۴  کرد  اعلام  بانک جهانی   
دسترسی به برق پاک تر در اندونزی را تصویب کرده است که حدود 
به صورت  میلیون دلار  و ۶۰۰  مالی  آن حمایت  میلیون دلار   ۵۰۰

سرمایه گذاری در پروژه ها خواهد بود.
به گزارش ایرنا از استریتز تایمز، به گفته بانک جهانی، این پروژه قرار 
است حدود ۲ میلیون نفر را به شبکه برق در شرق اندونزی متصل 
کند، سرمایه گذاری در انرژی خورشیدی را افزایش دهد و به شرکت 
دولتی برق اندونزی کمک می کند ظرفیت خود را برای مدیریت انتقال 

انرژی بهبود بخشد.
این بودجه توسط بانک جهانی، بخش خصوصی و اداره برق اندونزی 
و  پاک  انرژی  برای  کانادا  مالی  کمک  شامل  و  شد  خواهد  تامین 

تسهیلات بهسازی جنگل ها و صندوق فناوری پاک نیز می شود.
مانوئلا وی. فرو، معاون بانک جهانی در آسیای شرقی و اقیانوس آرام، 
برای  را  مالی بخش خصوصی  تامین  پروژه  »این  بیانیه ای گفت:  در 
کمک  کشور  این  مردم  به  و  می کند  تسهیل  اندونزی  انرژی  انتقال 

می کند تا با تغییرات آب و هوایی سازگار شوند«.
اندونزی که تامین برق خود عمدتا به زغال سنگ وابسته است، قصد 
دارد تا سال ۲۰۳۰ انتشار گازهای گلخانه ای اش را ۳۲ درصد کاهش 

دهد و تا سال ۲۰۶۰ به صفر خالص برسد.
به طور جداگانه، بانک جهانی اعلام کرد که ۶۰۰ میلیون دلار برای 
کمک به اندونزی برای جلوگیری از توقف رشد کودکان، که نوعی سوء 

تغذیه است، تصویب کرده است.
بر اساس یک نظرسنجی دولتی که در ژانویه منتشر شد، حدود ۲۱ 
درصد از کودکان اندونزیایی زیر پنج سال یعنی حدود ۴.۵ میلیون 

کودک در سال ۲۰۲۲ کاهش رشد داشته اند.

در  عراق  ملی  حکمت  جریان  رهبر 
بغداد،  در  قربان  عید  نماز  خطبه های 
در  جایگاهش  به  سوریه  بازگشت 
و  خواند  خوشی  خبر  را  عرب  اتحادیه 
همسایه  دو  روابط  ازسرگیری  گفت: 
مسلمان مان، جمهوری اسلامی ایران و 

عربستان سعودی نیز خبر خوشی بود.
رسانه ای  دفتر  از  ایرنا  گزارش   به 
ایران،  در  عراق  ملی  حکمت  جریان 
حجت الاسلام والمسلمین »سید عمار 
حکیم« در خطبه های نماز عید قربان 
در بغداد افزود : دین اسلام همواره از ما 
می خواهد که در کنار یکدیگر هم افزایی 
کنیم و همواره بر ارزش های برادری و 
همکاری و احترام به دیگران و پذیرش 
اختلافات از راه گفت وگو و پایبندی به 

عهد و میثاق تأکید می کند.
عربی  و  اسلامی  امت  داد:  ادامه  وی 
زمان  هر  از  بیش  منطقه  ملت های  و 
و  ارزش ها  این  گرفتن  پیش  نیازمند 
اصول والا در سیاست خارجی و روابط 
واقعی  منافع  هستند.  خود  بین المللی 
ملت ها  دیگر  منافع  با  که  است  آن 
پیوند خورده و در تضاد با منافع دیگران 
نیست. نمی توان منافع یک کشور را بر 
منافع کشور  به  رساندن  آسیب  اساس 
دیگر تعریف کرد، چون منافع یکجانبه 

پایدار نیست.
وی عنوان کرد که باید روند گشایش و 
اتصال میان عراق و کشورهای پیرامون 
عربی و اسلامی اش در مرحله اخیر را که 
موجب امضای تفاهم نامه ها و پروژه های 
بسیاری  و  عراق  میان  راهبردی 

کشورهای منطقه شده تحسین کنیم.
این  عراق  ملی  حکمت  جریان  رهبر 
بین المللی  روابط  در  سازنده  فضای 
مهم ترین  از  را  منطقه ای  سطح  در 
باید  که  دانست  تاریخی  فرصت های 
راهبرد  یک  تا  کرد  بهره برداری  آن  از 
منافع  راستای  در  بلندمدت  منطقه ای 

همه ملت های منطقه ساخته شود.
نکنیم  فراموش  گفت:  ادامه  در  حکیم 
نزدیک  را در  بیشترین نقش  که عراق 

و  داشت  متعارض  دیدگاه های  کردن 
این نقش ویژه ای است که باید همواره 
آن را حفظ کند. منافع عراق در تحقق 
ثبات منطقه ای و همکاری و هم افزایی 

منطقه ای است.
سیاست  گرفتن  پیش  ضرورت  بر  وی 
خارجی خردمندانه و حساب شده برای 
استفاده از توان داخلی و بین المللی به 
راهبردی  شراکت های  برقراری  منظور 
میان عراق و کشورهای شورای همکاری 
کشورهای  و  همسایگان  همچنین  و 

اصلی منطقه تأکید کرد.
در  عراق  ملی  حکمت  جریان  رهبر 
این شراکت ها فرصت های  پایان گفت: 
موفقیت بسیاری برای همه کشورها و 
ملت های منطقه فراهم می کنند. وقت 
آن رسیده که پرونده گذشته را ببندیم 
و با نگاهی راهبردی به آینده با وحدت 
رویارویی  به  هم افزایی  و  همکاری  و 

چالش ها رویم.
وی گفت: وحدت، همبستگی، تحمل و 
مهرورزی این عناصر چهارگانه رفتاری 
ارکان  شاخص ترین  و  مهم ترین  از 
انسجام اجتماعی است که در نبود آنها 
شاهد نفرت و تفرقه و درگیری و نزاع 
خواهیم بود و نتیجه آن اختلاف میان 

برادران در میهن واحد است.
حکیم ادامه داد: ما در عراق به خوبی این 
درمی یابیم  و  می کنیم  را درک  مسئله 

فرزندان  میان  درگیری  و  اختلاف  که 
یک میهن چه پیامدهایی دارد و در همه 
کنش های سیاسی خود بر اهمیت این 
عناصر چهارگانه و نقش آن در تقویت 
اجتماعی  پیوندهای  و  ملی  وحدت 
نوبه خود  به  دو  این  و  تاکید می کنیم 
از نژادها و  در کشوری مانند عراق که 
مشارب  و  ادیان  و  مذاهب  و  قومیت ها 
کلید  شده  تشکیل  گوناگون  فکری 

سازندگی و ثبات است.
رهبر جریان حکمت ملی عراق با اشاره 
به تصویب بودجه سه ساله عراق آن را 
متفاوت با بودجه های گذشته دانست و 
عنوان کرد: نیروهای سیاسی عراق برای 
پیش  امکان  و  دولت  ثبات  از  حمایت 
رفتن آن در مسیر اصلاحات اقتصادی 
کرده اند،  توافق  بودجه  این  درباره 
این  از  مهمی  بخش  که  به خصوص 
اختصاص  پروژه های عمرانی  به  بودجه 
پروژه های  صرف  آنها  اکثر  که  یافته 
این فرصتی  راکد و بلاتکلیف می شود. 
بزرگ برای دولت است که باید از آن به 

بهترین نحو بهره برداری کند.
که  آنجا  از  که  کرد  تاکید  حکیم 
ثبات  بدون  سازندگی  و  اصلاحات 
نمی آید،  به دست  اقتصادی  و  سیاسی 
بدون  دولت  یا  سیاسی  کنش  هرگونه 
معیشت  تحقق  و  ملت  منافع  تأمین 

شایسته آنان ارزشی ندارد.

وی ادامه داد: امروز که گام های بزرگی 
در مسیر ساخت و تحکیم روند سیاسی 
کشور برداشته ایم و به نظامی رسیده ایم 
جامعه  اولویت های  و  مسائل  همه  که 
عراق را در نظر می گیرد و نظام سیاسی 
سنگین  لرزه های  همه  وجود  با  ما 
توانسته استوار بماند و در مسیر تکمی 
و تقویت نظام دموکراتیک فدرالی گام 
بردارد که قانون بر آن حاکم است، وقت 
اقتصادی  اقدامات  آن رسیده که سراغ 
رویم و تمرکز سیاسی و اجرایی خود را 
بر اقدامات بزرگ اصلاحی و تعمیم آنها 

به همه نهادهای دولت قرار دهیم.
رهبر جریان حکمت ملی عراق تصریح 
کرد که اگر اقدامات فراگیر اقتصادی را 
فرصت های  ایجاد  سراغ  و  نکنیم  آغاز 
شغلی و جذب نیروی کار جوان نرویم 
با یک سونامی اقتصادی و مالی بزرگ 

مواجه خواهیم بود.
به  توجه  که  افزود  همچنین  حکیم 
توجهی  بی  معنای  به  اقتصادی  بخش 
مبارزه  و  اجتماعی  و  فرهنگی  ابعاد  به 
رفتارهای  و  نادرست  اندیشه های  با 
ناشایست  پدیده های  و  انحرافی 
خطرناکی چون مواد مخدر و گسترش 
وحشتناک و پیامدهای فاجعه بار آن بر 
وضعیت اجتماعی و اخلاقی جوانانمان 

نیست.

حکیم: ازسرگیری روابط ایران و 
عربستان خبر خوشی بود

گزارش

نقش فرانسه و آلمان در بازماندن 
اروپا از گسترش همکاری های دفاعی

چهارشنبه  امروز  که  مطلبی  در  مونیخ  امنیتی  کنفرانس  تارنمای   
مانند  کشورهایی  توسط  رهبری  فقدان  است:  آورده  کرد،  منتشر 
حرکت  مانع  محدود،  اقتصادی  منافع  همچنین  و  فرانسه  و  آلمان 

اروپا در مسیر تقویت همکاری های دفاعی شده است.
عنوان  گزارش  این  واقع  در  رویترز،  خبرگزاری  از  ایرنا  گزارش  به 
می کند که شکاف اساسی که توانایی های حوزه دفاعی اروپا را تحت 
نشات  قاره  این  در  سیاسی  رهبری  مساله  از  است  داده  قرار  تاثیر 

می گیرد.
این تارنما در مطلب مورد اشاره در حالی که به تلاش اروپا از زمان 
آغاز جنگ در اوکراین اشاره می کند، اذعان دارد که فضای امنیت 
جهانی در »مسیر تاریکی فزاینده« قرار دارد و اروپایی ها برای این 
فاصله  آن  با  که  ندارند  اختیار  در  را  لازم  آمادگی  تنها  نه  شرایط 

زیادی دارند.
در این گزارش آمده است: در زمانی که اورسلا فون در لاین در مقام 
رئیس کمیسیون اروپا و جوسپ بورل دیپلمات ارشد اتحادیه اروپا 
در حال هدایت حمایت بلوک از کی یف و خریدهای اشتراکی ]انواع 
سلاح و مهمات برای اوکراین[ هستند، کشورهایی مانند فرانسه و 

آلمان غایب و »مفقودالاثر« هستند.
به  آلمان،  شولتس صدراعظم  اولاف  دوره  در  بیانیه،  این  اساس  بر 
دلیل حضور کم رنگ و خلا مشارکت در مسائل دفاعی اتحادیه اروپا 
نیز به جای حرکت  برلین شده است. فرانسه  از  انتقادهای فراوانی 
در راستای منافع جمعی اروپا، تنها به دنبال منافع محدود صنعتی 

این کشور است.
این گزارش می افزاید: مخالفت اولیه هر ۲ کشور در ارائه کمک های 
نادیده گرفتن ترس  تسلیحاتی به اوکراین در کنار سابقه آن ها در 
در  فرانسه  و  آلمان  اعتبار  به  روسیه،  از  شرقی  اروپای  کشورهای 
شرق اروپا و همچنین ابتکارهای دفاعی مشترک آن ها آسیب جبران 

ناپذیری وارد کرده است.
تارنمای کنفرانس امنیتی مونیخ در این مطلب با تاکید بر اهمیت 
کرد:  عنوان  دفاعی  مشارکت های  به  شتاب بخشی  در  زمان  مساله 
احیای این اعتماد از دست رفته مسئولیتی است که بر عهده برلین 

و پاریس است.

بورل: جهان امروز، دنیای رقابت 
برپایه سیاست زور است

نظام  تضعیف  به  اشاره  با  اروپا  اتحادیه  خارجی  سیاست  مسئول 
چندجانبه گرایی در اثر رقابت های ژئوپلیتیکی تصریح کرد که جهان 

امروز، دنیای رقابت برپایه سیاست زور است.
به گزارش ایرنا، جوسپ بورل در کنفرانس سالانه اندیشکده مطالعات 
امنیتی اتحادیه اروپا گفت: از نظر ژئوپلیتیک، ما شاهد روندی به سوی 

نظام دوقطبی هستیم که با »چند قطبی آشفته« همراه شده است.
وی اضافه کرد: رقابت ژئوپلیتیکی در حال تضعیف چندجانبه گرایی 
است؛ شرایطی که پیشتر هرگز نبوده است. در عین حال، رقابت ایالات 
متحده و چین در حال تبدیل شدن به تقابل بیشتر است و به همه 

حوزه ها از جمله امنیت، فناوری، ایدئولوژی سرایت کرده است.
افزود:   افزایش جرات کشورهای درحال ظهور سخن گفت و  از  بورل 
جنگ روایت ها در حال تبدیل شدن به نبرد پیشنهادها است. اینکه 

چه کشوری می تواند پیشنهاد بیشتر ارائه کند.
نیز  امنیتی  نظر  داد:  از  ادامه  اروپا  اتحادیه  خارجی  سیاست  مسئول 
ما شاهد جنگ های »قدیمی« و »جدید« هستیم؛ جنگ وحشیانه و 

با شدت بالا در نزدیکی ما و مسابقات تسلیحاتی در سرتاسر جهان.
به گفته وی، »هزینه های دفاعی در اروپا به تازگی افزایش یافته، اما 
امنی بودجه  نا  به دلیل احساس  در آسیا بیشتر شده است. کشورها 
بیشتری را صرف هزینه های دفاعی می کنند« این درحالیست که به 
گفته مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا، »جنگ های ترکیبی نیز 

افزایش یافته و همه چیز سلاح سازی می شود.«
بورل درباره تغییرات اقتصادی و فناوری در جهان هم سخن گفت و 
افزود: ما شاهد دگرگونی اساسی از اولویت های بازار آزاد به اولویت های 
امنیتی هستیم و می دانیم که باید بیشتر مراقب امنیت زنجیره های 
»رقابت  یک  وی  گفته  به  نیز،  فناوری  حوزه  در  باشیم.  کالا  تامین 

استراتژیک بر سر برتری فناوری« شکل گرفته است.
مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا با بیان این مطالب نتیجه گیری 
کرد که جهان امروز، جهان رقابت برپایه سیاست زور است. در دنیای 
زورگویی، اندازه ها اهمیت دارد و اتحادیه اروپا باید به یک قطب تبدیل 

شود.
وی افزود: ما باید اوضاع جهان را در یک تصویر کلی مشاهده کنیم 
زیرا همه چیز به هم متصل است. امنیت یک مفهوم چند بعدی پیدا 
از همه چیز  اگر  تغییر است.  امنیت در حال  و  و ماهیت جنگ  کرده 
سلاح سازی و امنیتی سازی شود، ما هم باید سیاست های خود را بر 

این اساس تنظیم کنیم.
سیاست  حوزه  در  جدید  افق های  تبیین  ضرورت  به  ادامه  در  بورل 
منشور  یک  به  ما  افزود:  و  پرداخت  اروپا  اتحادیه  دفاعی  و  خارجی 

گسترده و یک رویکرد امنیتی یکپارچه نیاز داریم.
وی از جنگ اوکراین به عنوان یک بیدار باش ژئوپلیتیک یاد کرد و 

خواستار بازنگری اساس در رویکردهای اتحادیه اروپا شد.
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اقدام خارجی  دبیرکل سرویس  معاون   
اتحادیه اروپا در ادامه واکنش های غرب 
نظامی  شبه  گروه  مسلحانه  شورش  به 
این  تاثیر  که  گفت  روسیه  در  واگنر 
بررسی  باید  اوکراین  جنگ  بر  رویداد 

شود.
»انریکه مورا« با انتشار پیامی در توئیتر 
نوشت: به طور فزاینده ای متقاعد شده ام 
ناشناخته  هنوز  و  مرتبط  پیامدهای  که 
باید  اوکراین  جنگ  بر  واگنر  اقدامات 

بررسی شود.
وی مدعی شد که نفوذ داخلی در روسیه، 
ناشی از پیامدهای جنگ اوکراین است.

گروه  مسلحانه  ایرنا، شورش  گزارش  به 
سیاسی،  ناظران  تعبیر  به  که  واگنر 
آن  سازی  زمینه  در  غربی  کشورهای 
رسانه های  داغ  سوژه  به  داشتند  نقش 

جریان اصلی غرب تبدیل شده است.
به  واگنر  نظامی  شبه  گروه  جمعه  روز 

که  شد  مدعی  پریگوژین  یوگنی  رهبری 
نیروهای مسلح روسیه یک حمله موشکی 
وزارت  دادند.  انجام  گروه  این  اردوگاه  به 
اما  کرد  رد  را  ادعاها  این  روسیه  دفاع 
نیروهای این گروه کنترل چندین ساختمان 
غیرنظامی در روستوف را در اختیار گرفته و 

به سمت مسکو حرکت کردند.
پوتین در یک سخنرانی تلویزیونی اقدامات 
مسلحانه  شورش  یک  را  واگنر  رئیس 
وی  روز  همان  کرد.  توصیف  خیانت  و 
همتای  لوکاشنکو  الکساندر  وساطت  با 
را  قضیه  این  توافقی  در  خود  بلاروسی 

خاتمه داد.
رئیس  میانجیگری  و  مذاکرات  نتیجه  در 
تحرکات  پریگوژین  بلاروس،  جمهور 
کرد  متوقف  روسیه  در  را  خود  نیروهای 
سمت  به  نشینی  عقب  دستور  آنها  به  و 

اردوگاه هایشان را داد.
که  می کنند  ادعا  اگرچه  غربی  کشورهای 

بر  اما  نداشتند،  دخالت  رویداد  این  در 
گروه  این  برنامه ریزی  از  گزارش ها  اساس 
مرکزی  دولت  علیه  اقدام  برای  شبه نظامی 
آمریکایی  روزنامه  بوده اند.  مطلع  مسکو 
نقل  به  یکشنبه  روز  تایمز«  »نیویورک 
قبل  روز  چند  که  داد  گزارش  منابعی  از 
آژانس های  واگنر،  مسلحانه  شورش  از 
آگاهی  این  به  شدت  به  آمریکا  اطلاعاتی 
حال  در  گروه  این  که  بودند  رسیده 
علیه  بزرگ  اقدام  یک  برای  برنامه ریزی 
آمریکا  حال  این  با  است.  روسیه  دولت 

تصمیم گرفت مسکو را از آن مطلع نکند.
شورش  که  معتقدند  سیاسی  ناظران 
واگنر، کور سوی امیدی را در میان برخی 
وضع  وجود  با  که  اروپایی  کشورهای  از 
روسیه  علیه  تجاری  سنگین  تحریم های 
به اهداف خود نرسیدند، ایجاد کرده که از 
اوکراین  جبهه  نفع  به  تحول  این  پس لرزه 

استفاده کنند.
دیپلمات های ارشد اروپایی روز دوشنبه در 

نشست ماهانه وزرای امور خارجه اتحادیه، 
کمک  یورو  میلیارد   ۳.۵ تخصیص  با 
تسلیحاتی بیشتر به اوکراین موافقت کردند. 
خارجی  سیاست  مسوول  بورل  جوسپ 
روز در نشست خبری  اروپا همان  اتحادیه 
نظامی  و  سیاسی  قدرت  تضعیف  مدعی 
از  ناشی  خطر  درباره  و  شد  روسیه  دولت 
عنوان  به  کشور،  این  در  سیاسی  بی ثباتی 

یک قدرت هسته ای هشدار داد.
وی با بیان این ادعا که روسیه به عنوان یک 
برای همسایگانش  تهدیدی  قدرت جهانی، 
این  اما  کرد:  تصریح  می شود،  محسوب 
به  سیاسی  بی ثباتی  به دلیل  اکنون  کشور 
یک قدرت هسته ای خطرناک تبدیل شده 

است.
دیدگاه  واگنر  ماجرای  اینکه  بیان  با  بورل 
اتحادیه اروپا را نسبت به روسیه تغییر داده 
مداخله  اظهارنظر  از  تا  کرد  تلاش  است، 
کند.  پرهیز  مسکو  داخلی  امور  در  جویانه 
این مقام اروپایی در عین حال مدعی شد: 

بررسی کنیم  را  رویداد  این  تبعات  باید  ما 
قرار  توجه  مورد  را  احتمالی  سناریوهای  و 

دهیم.
پی  در  اوکراین  جنگ  که  است  گفتنی 
نگرانی های  به  نسبت  غرب  بی توجهی 
تا  ناتو  نیروهای  گسترش  و  مسکو  امنیتی 
نزدیکی مرزهای روسیه کلید خورد. مسکو 
امنیتی  های  دغدغه  گرفتن  نادیده  پی  در 
خود از سوی غرب و به ویژه آمریکا در پنج 

اسفند ۱۴۰۰ به اوکراین حمله کرد.

سازمان  عضو  کشورهای  مدت  این  طی 
جمله  از  )ناتو(  شمالی  آتلانتیک  پیمان 
دیپلماتیک  گزینه  گذاشتن  کنار  با  آمریکا 
برای برقراری صلح، با حمایت های هنگفت 
نظامی از کی یف بر ادامه این جنگ افروزی 
به  اوکراین  تجهیز  با  اکنون  و  داده  ادامه 
نظامی،  تر  سنگین  و  پیشرفته  سلاح های 
دنبال  را  کرملین  تحریک  سیاست  آشکارا 

می کنند.

مورا: تاثیر شورش واگنر بر جنگ اوکراین باید 
بررسی شود
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شهرستان
خبر

امام جمعه کرمانشاه: سازمان 
تبلیغات اسلامی باید دستاوردهای 

انقلاب را تبیین کند

از  کرمانشاه  جمعه  امام  و  استان  در  فقیه  ولی  نماینده   
گفت:  و  کرد  یاد  موفقیت  کلید  عنوان  به  اطلاع رسانی 
سازمان تبلیغات اسلامی باید دستاوردهای عظیم انقلاب 

اسلامی را تبیین کند.
کارکنان  و  مدیر  با  دیدار  در  علما«  »مصطفی  الله  آیت   
تبلیغات اسلامی استان به مناسبت هفته تبلیغ و اطلاع 
رسانی، افزود: باید برنامه های ما بر محور جهاد تبیین باشد.

وی خطاب به کارکنان سازمان تبلیغات اسلامی کرمانشاه 
تاکید کرد: باید کارهای صورت گرفته را تبیین کنید زیرا 
قرار  فعالیت ها  جریان  در  مردم   سازمانی  درون  حرف  با 
سازمان  طریق  از  انقلاب  حقیقت  باید  نمی گیرند  بلکه 

تبلیغات اسلامی بیشتر مورد تبیین قرار گیرد.
طریق  از  باید  گفت:  ادامه  در  کرمانشاه  جمعه  امام 
اسلامی  تبلیغات  همچون  تبلیغاتی  سازمان های 
به   امروز  زیرا  شود،  تبیین  اسلامی  انقلاب  موفقیت های 
دلیل مجاهدت شهدای سرافراز و رهبری بی بدیل مقام 
ایران اسلامی در دنیا می درخشد و هیچ   معظم رهبری 

کشوری جرات نگاه چپ به ایران را ندارد.
اظهار  گرانی ها  برخی  از  انتقاد  با  ادامه  در  علما  الله  آیت 
برداشته  مردم  روی  از  اقتصادی  فشارهای  باید  داشت: 
شود و مردم  متناسب با امکانات کشور در رفاه باشند، تا 

دستاوردهای بزرگ انقلاب به کام مردم شیرین شود.
تبلیغات  مدیرکل  احمدی«  »یوسف  الاسلام  حجت 
اسلامی کرمانشاه نیز در این دیدار گزارشی از فعالیت ها و 

برنامه های این سازمان را در استان تشریح کرد.

۴۰  درصد صادرات لرستان از 
منطقه ویژه اقتصادی ازنا انجام 

شده است
 مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی لرستان گفت: از سهم ۴۳ 
میلیون دلاری صادرات استان لرستان، حدود ۱۷ میلیون دلار آن 

معادل ۴۰ درصد از منطقه ویژه اقتصادی ازنا انجام شده است.
به گزارش خبرنگار ایرنا، فرزاد محمدی در آیین عملیات اجرایی 
طرح تولید فروسیلیکو منگنز، اظهار کرد: در کشور ۶۹ منطقه 
ویژه اقتصادی مصوب وجود دارد که ۳۴ منطقه از آنان فعال بوده 

و ۱۰ منطقه نیز در حال اجرا است.
اقتصادی  ویژه  لرستان سه منطقه  استان  اینکه در  بیان  با  وی 
ویژه  منطقه  یک  و  فعال  اقتصادی  ویژه  منطقه  یک  مصوب، 
عرصه  افزود: ۹۰۰  دارد،  وجود  برداری  بهره  حال  در  اقتصادی 

شهرک صنعتی در حال حاضر در کل کشور وجود دارد.
وی ادامه داد: شهرستان ازنا در شعاع ۲۰۰ کیلومتری سه شهر 
صنعتی اصفهان، اراک و قم و کریدور شرق و غرب قرار گرفته 
که می توانیم از ظرفیت سرمایه گذاری این استان های صنعتی 

استفاده کنیم.
کرد:  بیان  منطقه،  لجستیکی  های  مزیت  به  اشاره  با  محمدی 
فاصله منطقه ویژه ازنا تا ریل راه آهن حدود هشت کیلومتر است 

که می تواند در خدمات ترکیبی بسیار موثر باشد.
به  اشاره  با  لرستان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
عملیاتی شدن حمل و نقل هوایی)کارگو( در استان، تصریح کرد: 
یکی دیگر از مزیت های این منطقه ویژه اقتصادی، امکان توسعه 

آن است.

استاندار لرستان گفت: دولت سیزدهم ۲۰۰ میلیارد تومان 
اعتبار به کارخانه سیمان سفید ازنا داد که فاز نخست آن 

امروز -هشتم تیر- افتتاح شد.
 فرهاد زیویار در آیین افتتاح فاز اول کارخانه سیمان سفید 
زاگرس ازنا با اشاره به اینکه این کارخانه در ۲ فاز تعریف 
شده است، افزود: فاز دوم این کارخانه تا پایان سال ۱۴۰۲ 

به بهره برداری خواهد رسید و قرار است محصولات این 
کارخانه به بازارهای داخلی و خارجی راه یابد.

استاند ار لرستان بیان کرد: این کارخانه با شروع فعالیت 
و  تولید  سفید  سیمان  تن  یکهزار  روزانه  نخست،  فاز  در 

روانه بازار خواهد کرد.
وی با اشاره به ظرفیت معادن مجاور کارخانه، ادامه داد: 

موردنیاز  اولیه  مواد  درصد  روزانه ۸۰  معادن  این 
سیمان این کارخانه را تامین خواهند کرد.

وی افزود: در فاز نخست این طرح زمینه اشتغال 
حدود ۷۰ نفر و در فاز دوم نیز ایجاد اشتغال برای 

۳۰۰ نفر فراهم خواهد شد.
گذاری  سرمایه  حجم  لرستان  استاندار  گفته  به 
 ۱۷.۵ و  تومان  میلیارد   ۴۰۰ کارخانه  این  ریالی 

میلیون یورو نیز سرمایه گذاری ارزی دارد.
نیز  لرستان  تجارت  و  معدن  صنعت،  مدیرکل 
کارخانه  این  اجرایی  عملیات  آیین گفت:  این  در 
سیمان سفید ازنا در سال ۱۳۹۷ به منظور تولید 
سیمان های سفید با ظرفیت تولید ۲۲۰ هزارتن 

در سال آغاز شده است.
بهمن جعفری با اشاره به مباحث زیست محیطی 
کارخانه، تصریح کرد: مباحث زیست محیطی این 
کارخانه در خود فرآیند انجام می شود و مجهز به 
ندارد و  آلودگی  سیستم بگ هاوس است و هیچ 

جزو صنایع سبز محسوب می شود.
مهندسین  دست  به  مجموعه  این  وی  گفته  به 
آن  آلات  ماشین  از  بخشی  و  ایرانی ساخته شده 
و حجم سرمایه  است  تامین شده  از کشور چین 
نفر  برای ۱۵۰  و  است  تومان  میلیارد  آن ۱۰۰۰  گذاری 

ایجاد اشتغال مستقیم کرده است.
وی با اشاره به اینکه زمین کارخانه ۸۰ هکتار است، افزود: 
۵۰ هکتار از این مجموع منابع ملی بوده که اداره منابع 
طبیعی و آبخیزداری در اختیار سرمایه گذار قرار داده و 
از کشاورزان خریداری  ۳۰ هکتار هم خود سرمایه گذار 

کرده است.
جعفری با اشاره به محدوده های معدنی این طرح، گفت: 
محدوده های معدنی انجام شده و پروانه های اکتشاف نیز 
صادر شده و تا یک قرن در صورتی که به صورت مستمر 

فعالیت داشته باشد، ذخیره خواهد داشت.
وی با بیان اینکه مواد اولیه این کارخانه، سنگ آهک است 
که در جوار خود پروژه تامین می شود، تصریح کرد: ۱۵ 
و  ساوه  از  که  است  کائولن  سنگ  آن  اولیه  مواد  درصد 
تامین  الیگودرز  از  فلدسپات است که  پنج درصد آن هم 

می شود.
به  تغییر  توان  کارخانه  این  تولید  خط  جعفری  گفته  به 
تولید سیمان خاکستری را دارد و چنانچه قصد تولید این 
نوع از سیمان را داشته باشد توان تولید روزانه ۱۰۰۰ تن 
سیمان  تولید  تن  هزار   ۳۰۰ بر  بالغ  و  داشت  خواهد  را 

خاکستری را در سال خواهد داشت.
وی افزود: فاز نخست این کارخانه در مرحله بهره برداری 
بوده و تا پایان سال کل مجموعه به صورت کامل به بهره 

برداری خواهد رسید.
به گفته مدیرکل صمت، این کارخانه ۱۶.۷ میلیون یورو 
از تسهیلات صندوق ارزی)صندوق توسعه ملی با عاملیت 
بانک صنعت و معدن( و بخش ریالی آن هم از تسهیلات 

بانک پاسارگاد استفاده کرده و سهامدارانی قوی دارد.
ازنا  شهرستان  به  یکروزه  سفری  امروز  لرستان  استاندار 
داشت، کلنگ زنی طرح تولید فروسیلیکو منگنز و بازدید 
های  برنامه  از  زاگرس  سفید  سیمان  تولید  کارخانه  از 

استاندار در سفر به شهرستان ازنا بوده است.

استاندار لرستان: دولت سیزدهم ۲۰۰ میلیارد 
تومان اعتبار به کارخانه سیمان سفید ازنا داد

خبر

استاندار کرمانشاه: دستگاه های 
فرهنگی استان باید با یک نقشه 

جامع حرکت کنند

استاندار کرمانشاه با انتقاد از جزیره ای عمل کردن دستگاه های مختلف، 
تصریح کرد: برای تاثیرگذاری بیشتر بر جامعه هدف تمام دستگاه های 
متولی فرهنگ باید با یک نقشه جامع حرکت کنند و اقدامات جزیره ای 

راه به جایی نخواهد برد.
به گزارش ایرنا، »محمدطیب صحرایی« در دیدار مدیرکل، معاونین و 
جمعی از مدیران سازمان تبلیغات اسلامی استان به مناسبت سالروز 
تاسیس این سازمان و روز تبلیغ که در استانداری کرمانشاه برگزار شد، 
اظهار کرد: سازمان تبلیغات اسلامی نهادی ارزشمند در انقلاب اسلامی 

است که وظیفه مهم تبلیغات دینی را برعهده دارد.
وی افزود: با توجه به توسعه شهرها و افزایش جمعیت کشور نیازمند 
تدوین یک طرح جامع تبلیغی برای تمام اقشار مختلف مردم در استان 

کرمانشاه هستیم.
تاکید کرد: طرح های بسیار خوبی توسط سازمان  استاندار کرمانشاه 
تبلیغات اسلامی به مرحله اجرا رسیده اما نیازمند تاثیرگذاری بیشتر 

هستیم.
وی ادامه داد: یکی دیگر از موضوعاتی که در استان کرمانشاه و در اجرای 
برنامه های مختلف باید مورد توجه قرار گیرد اولویت بندی کارها است که 
این امر در دستور کار مدیریت ارشد استان قرار گرفته و در سفرهای 

شهرستانی به اجرا می رسد.
صحرایی با اشاره به پایان سال تحصیلی و آغاز فصل تابستان، گفت: برای 
تاثیرگذاری مجموعه های متولی در مورد اوقات فراغت دانش آموزان نیز 
باید برنامه جامع با هدف استفاده هرچه بیشتر تدوین شود و امیدواریم 

این مهم تحقق شود.
مدیرکل تبلیغات اسلامی استان کرمانشاه هم در این دیدار با اشاره به 
ماموریت های فرهنگی سازمان تبلیغات اسلامی در کشور، اظهار کرد: 
سازمان تبلیغات اسلامی بر اساس منویات مقام معظم رهبری در حال 
تدوین یک سند تحولی که حجت الاسلام قمی در حال پیگیری آن است.

حجت الاسلام »یوسف احمدی« افزود: طی سال های گذشته طرح های 
مهمی همچون محله همدل یک، اوج و با نور به صورت سراسری در 
کشور برگزار شد که هدف از اجرای این طرح ها مردمی سازی امور و به 

میدان آوردن اقشار مختلف مردم است.
وی با اشاره به برپایی مسجد جامع پرداز در شهر قم، تصریح کرد: نماینده 
ولی فقیه و استاندار کرمانشاه نیز در این رویداد شرکت کردند و با اهداف 
رویداد مسجد جامعه پرداز آشنا و نظرات و پیشنهادات خود را مطرح 

کردند.
امور فرهنگی با مردمی کردن برنامه ها اثربخش می شود

با مردمی  با تاکید بر نتیجه بخشی امور فرهنگی   استاندار کرمانشاه 
کردن برنامه ها گفت: در پی اجرای برنامه های جدی برای اقامه امر به 
معروف و نهی از منکر در استان هستیم اما موفقیت در این حوزه به ورود 

خودجوش مردم باز می گردد.
به گزارش ایرنا؛ »محمدطیب صحرایی« در اولین همایش جهاد تبیین 
در هیات های مذهبی با موضوع حجاب و عفاف که به صورت وبیناری 
با حضور وزیر کشور برگزار شد، اظهار داشت: بیان تذکر از سوی مردم 
همراه با ملاطفت و مهربانی و با گفت و گوی اقناعی و منطقی، خطاکاران 

را با محدودیت مواجه خواهد کرد.
وی با اشاره به ناآگاهی بسیاری از افراد از احکام و تربیت اسلامی افزود: 
بسیاری افراد از اینکه حجاب در قرآن دارای آیه ای است نامطلع اند و 

ممکن است تصور کنند که حجاب، امر عرفی مربوط به حکومت است.
استاندار کرمانشاه با تاکید بر اولویت آموزش و تبیین در ترویج معروف در 
جامعه تصریح کرد: باوجود تاکیدات، جمع بزرگی در استان همچنان به 
موضوع ترویج معروف و تبیین مسائل ورود نکرده اند. قبل از اینکه معروف 

منکر شود و منکر، معروف باید اهتمام و دغدغه داشته باشیم.
صحرایی در ادامه بر هم افزایی حوزه های علمیه و هیات مذهبی برای 
سالم سازی فضای شهر و استان تاکید کرد و افزود: حرکت های تبیینی 

برای ترویج معروف باید کاملا درون زا و خودجوش صورت بگیرد.

سال ششم - شماره   8191

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
140260301022001112 مورخ 1402/03/27  هیات 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
فرزند  خانمرادی  مهدی  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی 
به   نسبت  قم  از  به شماره شناسنامه 4390 صادره  قربان 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 103 متر 
از  مفروز  فرعی   1047 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مربع 
قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
گردیده  محرز  فرامرزی  محمد  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
یا اشخاصی نسبت  روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
و عدم  انقضای مدت مذکور  بدیهی است در صورت  گردد. 
خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 04 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 19 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
140260301022000856 مورخ 1402/03/06  هیات 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی رضا عشوری فرزند 
محمدابراهیم به شماره شناسنامه 2925 صادره از شهریار 
نسبت به  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 
111/45 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 174 فرعی 
مفروز از قطعه 2 تفکیکی از 155 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی داود خداوردی محرز 
به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 04 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 19 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
140260301022000853 مورخ 1402/03/06  هیات 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی عابث انصاری فرزند 
یحیی به شماره شناسنامه 1566 صادره از فامنین نسبت به  
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 83 متر 
مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1292 فرعی مفروز از قطعه 
شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   160 از  تفکیکی   35
گردیده  محرز  جندقی  عباس  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
یا اشخاصی نسبت  روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
و عدم  انقضای مدت مذکور  بدیهی است در صورت  گردد. 
خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 04 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 19 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
140260301022000834 مورخ 1402/03/03  هیات 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی خاتمه اردین نصرآباد فرزند 
ممیش به شماره شناسنامه 785 صادره از پارس آباد نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 71/49 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 
5 تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی محمود جعفری محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
به صدور  یا اشخاصی نسبت  می شود در صورتیکه شخص 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
را  خود  اعتراض  ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
دادگاه گردد.  ارائه حکم قطعی  به  اقدامات موکول  و  احاله 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 
هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 04 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 19 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

فرماندار: گام های توسعه مراغه به خصوص در ورزش قابل لمس است
 معاون استاندار آذربایجان شرقی و فرماندار مراغه بیان کرد: 
به  ارقام و  آمار و  بر اساس  این شهرستان  گام های توسعه 
برکت تلاش شبانه روزی دولت سیزدهم در بخش های مختلف 

از جمله ورزش پیموده شده و قابل لمس است.
ورزش  عالی  شورای  در  اسدیان«  »داود  ایرنا  گزارش  به 
جوانان  و  ورزش  مدیرکل  حضور  با  که  شهرستان 
و  بهداشت  حوزه های  افزود:  شد،  برگزار  آذربایجان شرقی 
درمان، راه و شهرسازی، ورزش، امور زیربنایی و مراکز آموزش 
عالی شهرستان در مسیر توسعه قرار دارد تا جایی که اکنون 
به جز پروژه در حال احداث آزاد راه مراغه – هشترود، ۱۹ 

طرح عمرانی حوزه راهداری در حال اجراست.
وی ورزش مراغه را یکی از حوزه های در حال تکاپو و پیشرفت 
عنوان کرد و افزود: با این وجود برخی از بخش های مربوطه از 
جمله حوزه جوانان باید متحول شود که یکی از شاخص های 
نیز  اساس  همین  بر  و  است  جمعیت  جوانی  موضوع  آن 
مدیرکل امور بانوان استانداری آذربایجان شرقی امروز در این 

جلسه حضور دارد.
از  را  خانواده  بنیان  تحکیم  و  ازدواج  مثل  موضوعاتی  وی 
توجه  داد:  ادامه  و  ضرورت های کنونی جمعیت عنوان کرد 
به مسایل فرهنگی به ویژه در بخش ازدواج به هنگام جوانان 
ضروری است و ازدواج باید به مسئله اول جامعه تبدیل شود.

شمسی،   ۷۰ دهه  در  که  طور  همان  کرد:  بیان  »اسدیان« 
زمین و زمان دست در دست هم دادند تا شعار واهی »فرزند 
همه  از  باید  اکنون  بیاندازند،  جا  را  بهتر«  زندگی  کمتر 

ظرفیت ها برای جوانی جمعیت استفاده شود.
وی با بیان اینکه فقر اصلی عامل تجردگرایی و طلاق نیست، 
افزود: در بسیاری از موارد تجردگرایی در میان افراد متمول 

بیشتر است و در این زمینه به فرهنگ سازی نیار داریم.
فرماندار مراغه این را هم در حوزه توسعه فضاهای ورزشی 
به  رییس جمهور  دور دوم سفر  در  بیان کرد که  شهرستان 

پروژه  عنوان  به  نفری  هزار  پنج  ورزشگاه  تکمیل  استان، 
نیمه تمام اولویت دار معرفی شد و به زودی شاهد تکمیل آن 

خواهیم بود.
تکمیل ورزشگاه پنج هزار نفری مراغه از ۲ مسیر در حال 

پیگیری است
مدیر کل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی نیز از مطالبه و 
پیگیری فرماندار مراغه در زمینه تکمیل ورزشگاه پنج هزار 
نفری این شهرستان قدردانی کرد و افزود: تکمیل این طرح 
هم از طریق توسعه و نگهداری اماکن ورزشی و هم از محل 

اعتبارات سفر استانی در حال پیگیری است.
و  ورزش  نخست  رتبه  از  همچنین  ستوده نژاد«  »حبیب 
جوانان مراغه در بین شهرستان های برخوردار استان خبر داد 
و راجع به شاخص های ارزیابی گفت: ورزش قهرمانی، ورزش 
این  از جمله  پژوهش  و  آموزش  روستایی،  ورزش  همگانی، 

شاخص هاست.
ارزیابی  برای  خوداظهاری  سامانه  اینکه  بیان  با  وی 
شهرستان ها وجود دارد و کارگروه ارزیابی بر اساس مستندات 
این  در  افزود:  می کند،  اقدام  ارزیابی  به  نسبت  سامانه  این 
راستا ۲۱ شهرستان آذربایجان شرقی در سه گروه برخوردار، 
کم برخوردار و نیمه برخوردار مورد ارزیابی قرار می گیرد و اداره 
ورزش و جوانان مراغه بر اساس ارزیابی ها رتبه نخست گروه 

برخوردار را به خود اختصاص داده است.
افزایش  نفر  هزار  چهار  مردمی  دولت  در  ورزشکاران  تعداد 

یافته است
»مهدی وجدی«، رییس اداره ورزش و جوانان مراغه نیز گفت: 
جامعه ورزش شهرستان در سال گذشته به همت هیئت های 
ورزشی، چهار هزار ورزشکار جدید سازماندهی کرد و تعداد 

ورزشکاران بیمه شده به حدود ۱۰ هزار نفر رسید.
وی افزود: ۲۳ میزبانی از رقابت های ورزشی در سطح استان 
و کشور و ۶ مسابقه چندجانبه نیز موجب شد تا مقام های 

متعدد  قرهمانی 
این  ورزشکاران  برای 
کسب  شهرستان 

شود.
سرانه  داد:  ادامه  وی 
شهرستان  ورزشی 
فضای  بخش  در 
 ۳۹ سرپوشیده 
است  مترمربع  صدم 
با  امیدواریم  که 

بهره برداری از ورزشگاه پنج هزار نفری، این میزان در دولت 
مردمی افزایش یابد.

آقایان در شهرستان  و  بانوان  باشگاه  اینکه ۸۶  بیان  با  وی 
پنج  حدود  استانداردها،  اساس  بر  کرد:  بیان  دارد،  وجود 
درصد از جمیعت ۲۶۲ هزار نفری این شهرستان باید جزء 
ورزشکاران سازمان یافته باشند که اکنون حدود سه هزار نفر 

با این استاندارد فاصله وجود دارد.
جامعه با تاخیر در بینش نسبت به ازدواج مواجه است

مدیر کل امور بانوان استانداری آذربایجان شرقی نیز در این 
جلسه به مقوله ازدواج جوانان پرداخت و بیان کرد: جامعه با 
تاخیر در رفتار و بینش نسبت به ازدواج مواجه است و به 

مهندسی معکوس نیاز داریم تا به تغییر بینش برسیم.
»زهرا کوهی« افزود: انواع فرهنگ های غلط به عنوان بدعت 
روی بحث جوانی جمعیت سنگینی می کند و فرهنگ سازی 

بسیار حائز اهمیت است.
وی به قانون جوانی جمعیت نیز اشاره و بیان کرد: در سطح 
جامعه اشرافیت اندکی نسبت به این قانون وجود دارد و حتی 

اطلاعات مسئولان امر نیز در این زمینه سطحی است.
برخوردار  مطلوب  ورزشی  فضای  از  مراغه  حاشیه نشینان 

نیستند

حدود  کرد:  بیان  نیز  مراغه  شهر  اسلامی  شورای  رییس 
از  و  دارند  سکونت  شهر  حاشیه  مناطق  در  نفر  هزار   ۸۰

زیرساخت های ورزشی مطلوب برخوردار نیستند.
برای  شهری  مدیریت  مجموعه  افزود:  عسکری«  »رضا 
اگر  و  دارد  آمادگی  ورزشی  فضاهای  توسعه  در  همکاری 
مسئولان دولتی در این زمینه وارد میدان شوند، زمنیه برای 

جبران عقب ماندگی ها فراهم می شود.
بیان کرد: خرید و  و  اشاره  نیز  ازدواج جوانان  به بحث  وی 
فروش وام ازدواج فاجعه است و سختگیری بانک ها و مراحل 
پیچیده بانکی در پدیدار شدن این فاجعه بی تاثیر نیست؛ بر 
همین اساس مشوق های دولتی برای ازدواج منحرف می شود 

و تاثیر لازم را ندارد.
به گفته وی زمینه سازی برای ازدواج آسان تنها در حد قوانین 
باقی مانده و به مرحله اجرا گذاشته نشده است؛ ضمن اینکه 

برخی از قوانین نیز به اصلاح نیاز دارد.
به گزارش ایرنا در این جلسه برخی از فعالان حوزه ورزش 
و جوانان از جمله خیران ازدواج با اهدای لوح مورد قدردانی 
قرار گرفتند؛ مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی عصر 
امروز در جلسه ای با حضور روسای هیئت های ورزشی مراغه، 

پای صحبت آنان می نشیند.

چهار شنبه 7   تیر  1402



اخبار

وزیر جهادکشاورزی اعلام کرد؛

واگذاری تصدی گری و حمایت از 
تشکل ها اولویت بخش دام و طیور

 وزیر جهاد کشاورزی برلزوم حضور پررنگ تشکل ها 
ارزش بخش کشاورزی  تامین، توزیع و  در زنجیره 
نیز  و  تصدی گری  واگذاری  گفت:  و  کرد  تاکید 
بیشتری  سرعت  با  تشکل ها  از  لازم  حمایت های 

انجام می شود.
کشاورزی،  جهاد  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
و  ستادی  ارزیابی  ادامه  در  نیکبخت«  »محمدعلی 
معاونت  از  بازدید  جمله  از  معاونت ها  از  سرکشی 
افزود:  کشاورزی  جهاد  وزارت  دامی  تولیدات  امور 
به  طیور  و  دام  بومی  ژنتیکی  ذخایر  از  حفاظت 
نژادهای  به  توجه  پایه در کنار  فعالیت  عنوان یک 

باکیفیت دنیا مورد تاکید است.
دستگاه های  کرد:  تصریح  کشاورزی  جهاد  وزیر 
با  تعامل  در  باید  کشاورزی  جهاد  وزارت  داخلی 
یکدیگر پیش بروند و با هماهنگی و وحدت رویه، 
راندمان  و  مرتفع  را  کشاورزی  بخش  چالش های 

تولید را افزایش دهند.
اصلی  مسیر  جلو  به  رو  حرکت  اظهارداشت:  وی 
به  باید  را  خودمان  انرژی  و  فکر  وقت،  و  ماست 
بخش  در  تولید  و  تحول  سازماندهی،  برنامه ریزی، 

کشاورزی معطوف کنیم.
نیکبخت، رشد تولید در بخش کشاورزی را متضمن 
کشاورزی دانش بنیان، افزایش بهره وری با تاکید بر 
عنوان کرد  تولید کننده  از  و حمایت  تولید داخل 
را  تولید  محدودیت های  و  مشکلات  اگر  گفت:  و 
رفع نکنیم وابسته خواهیم بود و به طور قطع برای 
تامین کالا برای سفره مردم به مشکل بر خواهیم 

خورد.
و  تخصصی  بخش های  مشترک  همکاری  بر  وی 
سازمان تات با بخش اجرا تاکید کرد و افزود: تا کار 
به صورت عملی انجام نشود، افزایش بهره وری اتفاق 
سازمان  و  تخصصی  بخش های  بنابراین  نمی افتد، 
با  دوطرفه  جریان  یک  طبق  هستند  موظف  تات 

یکدیگر و بخش اجرا همکاری کنند.
و  پایدار  تولید  به  دستیابی  برای  وی،  گفته  به 
دیم  و  آبی  کشت  در  را  عملکرد  باید  خودکفایی، 

افزایش دهیم.
ژنتیکی  ذخایر  از  حفاظت  کشاورزی،  جهاد  وزیر 
داخلی و بومی بخش دام و طیور را به عنوان یک 
فعالیت پایه لازم و ضروری دانست و اظهارداشت: 
باکیفیت  نژادهای  به  که  نیست  این  معنی  به  این 

دنیا فکر نکنیم.
معاونت  صمیمانه  همکاری  و  زحمات  از  نیکبخت 
تحقق  در  کارکنان  و  مدیران  دامی،  تولیدات  امور 

اهداف وزارت جهاد کشاورزی قدردانی کرد.
دامی  تولیدات  امور  معاون  دماوندی نژاد«  »حسین 
انتخاب  که  این  بیان  با  کشاورزی  جهاد  وزارت 
فال  به  را  کشاورزی  جهاد  وزیر  عنوان  به  شما 
می گیریم، گفت: آمادگی داریم براساس سیاست ها 
در  هماهنگ  و  همسو  و  وزارتخانه  برنامه های  و 
بحث امنیت غذایی و مسایل کلان به عنوان بازوی 

توانمند در خدمت بخش کشاورزی کشور باشیم.

نهایی سازی نقشه راه همکاری های 

اقتصادی ایران و قزاقستان

 وزارت جهاد کشاورزی اعلام کرد: نقشه راه همکاری های 
اقتصادی ایران و قزاقستان برای گسترش مبادلات تجاری 

بین دو کشور نهایی سازی شد.
به گزارش ایرنا از وزارت جهاد کشاورزی، »علیرضا پیمان پاک« 
قائم مقام وزیر جهاد کشاورزی و »سریک ژومانگارین« معاون 
نخست وزیر و وزیر تجارت قزاقستان در نشستی در خصوص 
آخرین نظرات اصلاحی نقشه راه همکاری های اقتصادی و 

تجاری دو کشور به بحث و گفتگو پرداختند.
طی این نقشه راه، حجم مبادلات تجاری ایران و قزاقستان 

طی ۲ سال آینده ۳ میلیارد دلار هدفگذاری شده است.
در این جلسه که معاونین وزرای تجارت، صنعت و کشاورزی 
خصوص  در  توافق  بر  علاوه  داشتند  حضور  نیز  قزاقستان 
اعزام هیات تجاری از قزاقستان به ایران همزمان با نمایشگاه 
صنعت ساختمان تهران، در خصوص ایجاد واحدهای تولیدی 
ایران در  قزاقستان و دانش فنی  با سرمایه گذاری مشترک 
نیز  غذایی  صنایع  و  نساجی  پزشکی،  تجهیزات  حوزه های 
در خصوص حل  ژومانگارین  پایان  گرفت.در  توافق صورت 
برای  ایران  آبزیان  و  لبنیات  صنعت  روی  پیش  مشکلات 
صادرات به قزاقستان دستورات لازم را به وزارت کشاورزی 
صادر کرد.در این سفر هیاتی متشکل از بخش های مختلف 
را  پیمان پاک  غذایی  صنایع  و  کشاورزی  حوزه  در  تجاری 
همراهی کرد که بنابر گزارش حاصله چندین قرارداد صادرات 
محصولات کشاورزی و غذایی و همچنین واردات نهاده های 

مورد نیاز کشور در این سفر نهایی شد.

 مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی 
در  کیفیت  مقوله  بررسی  به  گزارشی  در 
و  پرداخت  کشور  خودروسازی  صنعت 
به  مربوط  کیفی  ایرادات  سهم  کرد:  اعلام 
قطعات خودرو، مونتاژ و طراحی به ترتیب 

۶۳، ۲۶ و ۱۱ درصد است.
مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی 
حلقه  »کیفیت،  عنوان  با  گزارشی  در 
گمشده صنعت خودروسازی کشور« به ابعاد 
خودروسازی  صنعت  در  کیفیت  مختلف 
منظور  به   آسیب شناسانه  رویکرد  با  کشور 
ارتقای  و  بهبود  راهکارهای  به  دستیابی 

کیفی در این صنعت پرداخت.
چشم انداز  معرفی  از  پس  گزارش  این  در 
به  بالادستی،  اسناد  در  خودرو  صنعت 
صنعت  در  »کیفیت«  مفهوم  تعریف 
و  اندازه گیری  شاخص های  و  خودرو 
ارزیابی کیفیت در پنج مرحله »طراحی«، 
تولید«، »فروش«  قطعات«، »خط  »تأمین 
پرداخته شده  فروش«  از  پس  »خدمات  و 

است.
کیفیت  انواع  پژوهش ها،  مرکز  گزارش  در 
ذاتی«،  در صنعت خودرو، شامل »کیفیت 
برداشتی«  »کیفیت  مهندسی«،  »کیفیت 
کیفیت  حوزه  در  مختلف  دیدگاه های  و 
خودرو، شامل »دیدگاه شرکت«، »دیدگاه 
تفصیل  به  ملی«  »دیدگاه  و  مشتری« 
مراحل  همچنین  است.  شده  داده  شرح 
ارزش  زنجیره  در  کیفیت  شکل گیری 
خط  قطعات،  تأمین  )طراحی،  خودرو 
فروش(  از  پس  خدمات  و  فروش،  تولید، 

مطالعه شده است.
می دهد  نشان  پژوهشی  گزارش  این  نتایج 
قطعات  به  مربوط  کیفی  ایرادات  سهم 
خودرو، مونتاژ و طراحی به ترتیب ۶۳، ۲۶ 
و ۱۱ درصد است. وضعیت موجود کیفیت 
است  به گونه ای  داخل  ساخت  خودروهای 

که تعداد عیوب فنی خودرو در سه ماه اول 
استفاده توسط مشتری )به ازای هر خودرو 
میانگین  برابر  سه  از  بیش  فنی(،  ایراد   ۳
کیفیت  بودن  پایین  امر  این  است؛  جهانی 
همچنین  می دهد.  نشان  را  خودرو  اولیه 
دوام  کیفیت  از  مشتریان  رضایت  میزان 
کیفیت  به  نسبت  ماهه(   ۱۸ )نظرسنجی 
 ۹.۵ متوسط  به طور  محصول  هر  اولیه 
این  مطلوب  حد  که  داشته  کاهش  درصد 

عدد زیر ۵ درصد است.
شکل گیری  وضعیت  گزارش  ادامه  در 
کیفیت خودرو در هر یک از مراحل زنجیره 
چالش های  و  شده  تبیین  خودرو  ارزش 
از  است.  شده  ارائه  تفکیک  به  بخش  هر 
»استفاده  به  طراحی  حوزه  چالش های 
از  استفاده  عدم  و  قدیمی  پلتفرم های  از 
نزول  مسبب  که  مشتریان«  بازخوردهای 
اشاره  می توان  است،  خودرو  ذاتی  کیفیت 
نشان  مطالعه  این  نتایج  همچنین  کرد. 
تأمین  حوزه  چالش های  مهمترین  می دهد 

و  استانداردها  وجود  »عدم  به  قطعات 
قطعات  بر  ناظر  اجباری  دستورالعمل های 
به  مونتاژ  حوزه  چالش های  از  تولیدی«، 
مشخص  دستورالعمل های  وجود  »عدم 
صدور  همچنین  و  قاطع  نظارت  تحت 
تولید  ارجحیت  دلیل  به  ارفاقی  مجوزهای 
بر کیفیت«، و اهم چالش های حوزه فروش 
نظارت  »عدم  به  فروش  از  پس  خدمات  و 
موجود  دستورالعمل های  دقیق  اجرای  و 
نیازهای  پیش بینی  در  توانایی  عدم  و 

مشتری« هستند.
کیفیت  می دهد  نشان  بررسی ها  نتایج 
کشور  خودروسازی  محصولات  نامطلوب 
ماهیت  جمله  از  متعددی  عوامل  معلول 
و  مالکیتی  ساختار  اقتصادی،  ـ  سیاسی 
مستقیم  و  مستمر  ارتباط  عدم  مدیریتی، 
و  قطعات  تأمین  جهانی  مناسب  زنجیره  با 
ضعف در نظام تنظیم گری فنی و اقتصادی 
در  و...(  استاندارد  تعرفه،  )قیمت گذاری، 

این صنعت است.

طبق یافته های این گزارش، در بین مراحل 
خودرو،  کیفیت  شکل گیری  پنج گانه 
مراحل  سایر  به  نسبت  »طراحی«  مرحله 
داشته  مطلوب  حد  از  را  فاصله  بیشترین 
)۵۶ درصد فاصله تا حد مطلوب( و در عین 
تأثیرگذاری را در  حال بیشترین اهمیت و 
همچنین  داراست.  خودرو  نهایی  کیفیت 
بالا  سهم  حائز  و  تأثیرگذار  مرحله  دومین 
»تأمین  مرحله  خودرو  نهایی  کیفیت  در 
توجهی  قابل  فاصله  در  که  است  قطعات« 
 ۴۴( دارد  قرار  مطلوب  وضعیت  به  نسبت 
بنابراین  مطلوب(.  حد  تا  فاصله  درصد 
تدوین،  در  رویکردها  که  است  ضروری 
استانداردهای  اجرای  و مرجع سازی  اعمال 
مناسب در این حوزه اصلاح شود. همچنین 
از  )اعم  تقنینی  زیرساخت های  است  لازم 
فنی  دستورالعمل های  و  مقررات  قانون، 
از  مشتری  دیدگاه  لحاظ  با  اجرایی(  ـ 
کیفیت، تنوع و قیمت مناسب، مورد تأکید 

بیشتر قرار گیرد.

مرکز پژوهش های مجلس در گزارشی اعلام کرد؛

کیفیت حلقه مفقوده صنعت خودروسازی کشور است
اخبار

۶۰ درصد از اراضی کشاورزی تا 

پایان امسال سنددار می شود

رییس سازمان امور اراضی کشور پیش بینی کرد که با 
برنامه ریزی انجام شده تا پایان سال جاری ۶۰ درصد 

از اراضی کشاورزی کشور سنددار شوند.
»رضا  کشاورزی،  جهاد  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
سازمان  این  مدیران  شورای  نشست  در  افلاطونی« 
اراضی  یکپارچه سازی  و  تداخلات  رفع  افزود: 
از  و  کشاورزی  جهاد  وزیر  تاکید  مورد  کشاورزی 

اولویت های اصلی کار این سازمان است.
داشت:  اظهار  کشور  اراضی  امور  سازمان  رییس 
از  استان   ۲۱ تاکنون  شده  انجام  برنامه ریزی  با 
طرح  اجرای  برای  نمونه  یک  خود  شهرستان  هر 
یکپارچه سازی اراضی کشاورزی در سطح ۱۵۳ هزار 
با  مقایسه  در  میزان  این  که  کرده اند  معرفی  هکتار 

سال های گذشته جهشی خوبی را نشان می دهد.
وی با اشاره به لزوم فرهنگ سازی در حوزه تجمیع و 
یکپارچه سازی اراضی کشاورزی، گفت: لازم است از 
اراضی  یکپارچه سازی  مزایای  درباره  رسانه ها  طریق 
افزایش بهره وری، تولید و  کشاورزی و نقش آن در 
صرفه اقتصادی برای کشاورزان اطلاع رسانی بیشتری 

انجام شود.
افلاطونی ادامه داد: تاکنون ۱۶ استان از امکان پایش 
که  شده اند  بهره مند  اراضی  کاربری  هوشمند حفظ 
باید سایر استان ها هم هرچه سریع تر از این امکان 

استفاده کنند.
باید  شده  انجام  برنامه ریزی  با  خاطرنشان کرد:  وی 
همه خدمات امور اراضی به صورت سامانه ای انجام 
شود و افراد نیاز به مراجعه حضوری به سازمان در 

ستاد و استان ها نداشته باشند.
و  تجمیع  بر  کشور،  اراضی  امور  سازمان  رییس 
امور  حوزه  در  تفاهم نامه ها  و  بخشنامه ها  بازنگری 
نیاز،  اساس  بر  باید  گفت:  و  کرد  تاکید  نیز  اراضی 
جدیدی  دستورالعمل های  اولویت ها،  و  روز  شرایط 
تهیه و به استان ها ابلاغ و تفاهم نامه با سازمان های 

ذی ربط برای تسریع در کارها منعقد شود.
در  اراضی  امور  مدیریت  استقلال  اینکه  بیان  با  وی 
استان ها ضروری بوده و باعث ارتقای کمّی و کیفی 
فعالیت ها در این حوزه خواهد شد، بر توسعه فعالیت  
های آموزشی و تسریع در انجام به موقع درخواست  
های ارباب رجوع تا حصول نتیجه نهایی تاکید کرد.

کارشناس بازار سرمایه اعلام کرد؛

افزایش قدرت تصمیم گیری معامله گران 
با تغییر ساعت معاملات صندوق ها

یک کارشناس بازار سرمایه گفت: طولانی شدن و افزایش زمان 
معاملات اتفاقی مثبت برای سرمایه گذاران است و این اقدام در 
سایر بازارهای مالی دنیا هم انجام شده و بازارها برای توسعه به 

این سمت حرکت می کنند.
به گزارش ایرنا از سازمان بورس، »میثم فدایی« با تأکید بر اینکه 
مالی کمک  بازارهای  بهبود شرایط  به  معاملات  زمان  افزایش 
می کند، افزود: بازار سرمایه کشور ما نیز در مسیر توسعه قرار 
دارد و رشد سرمایه گذاری غیرمستقیم یکی از راه های این توسعه 

است.
وی با تأکید بر اینکه محور اصلی سرمایه گذاری غیرمستقیم در 
بازار سرمایه، صندوق های سرمایه گذاری هستند، اظهار داشت: 
صندوق ها علاوه بر این که مزیت هایی چون پیش بینی کنندگی، 
توزیع ریسک و موارد مشابه را دارند باعث تسهیل معاملات نیز 

می شوند.
فدایی تصمیم اخیر فرابورس برای شروع زودتر معاملات اوراق 
و صندوق های با درآمد ثابت قابل معامله در فرابورس را اتفاقی 
مثبت برای بازار سرمایه دانست و افزود: مهم ترین دستاوردهای 
شروع زودتر معاملات صندوق ها قبل از بازارسهام، افزایش قدرت 

سرمایه گذاری و تعیین فرصت های بهتر سرمایه گذاری است.
به گفته این کارشناس بازار سرمایه، با این تغییر سرمایه گذاران 
فرصت دارند تا نقدینگی را برای خرید سهام در پیش گشایش 
تأمین کنند و می توانند از صندوق های درآمد ثابت جابه جایی 

نقدینگی انجام دهند.
وی با اشاره به بهبود معاملات و تسهیل جابه جایی نقدینگی 
با افزایش ساعت معاملات صندوق های با درآمد ثابت و اوراق 
در فرابورس گفت: افزایش زمان معاملات همیشه کمک بزرگی 
چون  است.  سرمایه گذاران  تصمیم گیری  و  تصمیم سازی  به 
سرمایه گذاران وقت و زمان بیشتری دارند تا از موقعیت ها استفاده 
کنند. فدایی در پایان گفت: امید است این توسعه زمان معاملات 
ادامه دار باشد و شاهد نوآوری های بیشتری در حوزه افزایش زمان 

معاملات باشیم.

9اقتصاد

وزیر راه و شهرسازی به مدیران استانی دستور داد؛

جلوگیری از احتکار زمین و اجرای بسته 19 بندی نوسازی 
بافت فرسوده

 وزیر راه و شهرسازی به معاونان شهرسازی و 
استان ها  راه و شهرسازی  ادارات کل  معماری 
زمین  احتکار  از  جلوگیری  ضمن  داد  دستور 
در محدوده شهرها، بر اجرای بسته ۱۹ بندی 
اهتمام  فرسوده  بافت  در  نوسازی  مشوق های 

داشته باشند.
شهرسازی،  و  راه  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
نشست  در  دوشنبه  روز  بذرپاش  مهرداد 
معماری  و  شهرسازی  معاونان  هم اندیشی 
و  تاکید  ضمن  شهرسازی  و  راه  کل  ادارات 
مسئولیت اجتماعی تولید مسکن که بار آن بر 
دوش همه مسئولان است به تبیین بخشی از 
سیاست های وزارتخانه در بخش تولید مسکن 

با ملاحظات شهرسازی و معماری پرداخت.

وی ضمن تاکید بر اینکه هنر مدیریت تحقق 
تولید  زمینه  در  کیفی  و  کمی  اهداف  توامان 
مسکن است، گفت: در تولید مسکن ارجحیت 
بر کیفیت و مقاوم سازی است اما نباید فراموش 
تولید  سبب  می تواند  مدیریت  هنر  که  شود 

مسکن با نگاه کمی و کیفی شود.
از  فارغ  مسکن  تولید  کرد:  تصریح  بذرپاش 
و  راه  وزارت  برعهده  که  ای  وظیفه  و  قانون 
است  کشور  ضروت  و  نیاز  است،  شهرسازی 
واحد  میلیون  یک  سالانه  تولید  نگاه  این  با  و 

مسکونی باید اولویت همه ما باشد.
وی با اشاره به اهمیت توجه به موضوع مسکن 
داشته  رونق  همواره  مسکن  تولید  باید  کرد: 
به  مردم  نیاز  و  بچرخد  اقتصاد  چرخ  تا  باشد 

مسکن تامین شود.
که  چرا  داد:  ادامه  شهرسازی  و  راه  وزیر 
چنانچه مسکن احداث نشود چرخه تولید 
به  نسبت  ما  اساس  همین  بر  می خوابد، 
مسئولیت  آن  تولید  و  مسکن  معضل  حل 
داریم به همان اندازه که نسبت به قوانین 
بخش  در  آن  کردن  لحاظ  و  شهرسازی 

مسکن مسئول هستیم.
سخنرانی  از  دیگری  بخش  در  بذرپاش 
تولید  هدف  به  رسیدن  راهبردهای  خود 
این  جمله  از  گفت:  و  برشمرد  را  مسکن 
فرسوده  بافت  در  مسکن  تولید  راهبردها، 
بسته  همچون  مختلف  مشوق های  ارایه  با 
خودمالکی  شهرسازی،  گانه   ۱۹ تشویقی 
معاون  با  تعامل  تراکم ها،  بازتنظیم  و  ها 
و  شهرداری ها  معماری  و  شهرسازی 
با  زمین  احتکار  از  جلوگیری  همچنین 

اجرای مصوبه قانونی آن است.
وی با تاکید بر اینکه دولت در بخش مسکن، 
وظیفه تسهیل گری و رفع موانع را برعهده 
دارد، گفت: تولید مسکن در بافت های فرسوده 
به  مسکن  تولید  بر  علاوه  که  است  راهبردی 
می  کمک  ناکارآمد  بافت های  سازی  مقاوم 
کند و به دلیل داشتن زیرساخت های مناسب 

سرعت ساخت را افزایش می دهد.
نوسازی  بندی   ۱۹ بسته  اجرای  برای  اهتمام 

بافت فرسوده
معماری  و  شهرسازی  عالی  شورای  رییس 
در  نوسازی  بندی   ۱۹ بسته  داد:  ادامه  ایران 
شهرسازانه  رویکردهای  با  فرسوده  های  بافت 
تولید  به  دادن  رونق  برای  وزارتخانه  گام های 
مسکن بوده است که انتظار می رود تا معاونان 
شهرسازی و معماری نسبت به معرفی آن به 

شهرداران شهرهای خود، اهتمام داشته باشند.
وزیر راه و شهرسازی تاکید کرد: تلاش کردیم 
بافت  در  هم  تسهیلات  میزان  افزایش  با  تا 
فرسوده و هم در سایر بافت ها، به تولید مسکن 
رونق بیشتری بدهیم و در تلاش هستیم تا از 
و  تسهیلات ساخت  دیگر کاهش سود  مراجع 

نوسازی مسکن را نیز پیگیری کنیم.
عضو کابینه دولت سیزدهم یکی از روش های 
تولید مسکن را الحاق به محدوده شهرها عنوان 
محدوده  به  الحاق  در  چنانچه  گفت:  و  کرد 
شهرها اهتمام کافی وجود نداشته باشد تولید 

مسکن با وقفه روبه رو می شود.
تا  می شود  تلاش  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
ساخت  تسهیل  برای  مقرراتی  مکانیزم های 
و  دنبال  شهرسازی  نگاه  با  مسکن  تولید  و 
و  شهرسازی  معاونان  گفت:  شود،  پیگیری 
استان ها  راه و شهرسازی  ادارات کل  معماری 
پشتیبانی  وزارتخانه،  راهبردهای  تبیین  برای 

کنند و در این راه ثابت قدم بمانند.
اخیر  مصوبات  شهرسازی  و  راه  وزیر 
مصوبات  را  معماری  و  شورای عالی شهرسازی 
جلوگیری  گفت:  و  برشمرد  مناسبی  اجرایی 
محدوده های  در  بلاتکلیف  اراضی  احتکار  از 
تا  دارد  ضرورت  که  می شود  پیگیری  شهری 
در این خصوص معاونان شهرسازی و معماری 
اهتمام  استان ها  شهرسازی  و  راه  کل  ادارات 

داشته باشند.
وزارت  مناسب  تعامل  از  ادامه  در  بذرپاش 
برای  شهرسازی  و  راه  با  جهادکشاورزی 
ملی  نهضت  طرح  اجرای  به  اراضی  تخصیص 
تا  کنیم  می  تلاش  گفت:  و  داد  خبر  مسکن 
تعداد بیشتری از افراد فاقد خانه صاحب خانه 

شوند.
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ربیعی: تیم فوتبال ذوب آهن با برنامه ریزی 

سه ساله می تواند به آسیا بازگردد

 سرمربی جدید تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان گفت: این تیم 
با برنامه ریزی سه ساله باز هم می تواند به آسیا که پیش تر 

سابقه درخشش در آن را داشته است، بازگردد.
به گزارش ایرنا، محمد ربیعی در مراسم معارفه سرمربی فوتبال 
ذوب آهن اصفهان اظهارداشت: این تیم با پشتوانه هواداران 
خود و حمایت تمام اعضا و تلاشگران کارخانه قادر است نتایج 

مناسبی کسب کند.
وی ادامه داد: اگرچه ظرفیت آکادمی تیم ذوب آهن اصفهان 
بسیار بالاست اما باید در موضوع نگهداشت بازیکنان و یا جذب 

اعضای جدید اقدام ویژه داشته باشیم.
سرمربی ذوب آهن تصریح کرد: فوتبال مقوله ای به شمار می 
رود که دستیابی به اهداف در آن مستلزم برنامه ریزی و زمان 

است و ما نیز از این مهم مستثنی نیستیم.
ربیعی به اهمیت »رویش باورها« در مجموعه باشگاه و تیم 
اشاره و اضافه کرد: برای پیشرفت تیم همه باید دست به دست 

هم بدهیم.
اظهار  تیم،  ترکیب  در خصوص  خود  برنامه  به  اشاره  با  وی 
و  جوانان  از  تلفیقی  که  شده  سعی  تیم  ترکیب  در  داشت: 
را  قوی  و  منسجم  تیم  بتوانیم  که  باشیم  داشته  بزرگسالان 

راهی مسابقات لیگ برتر بکنیم.
زمان و صرف  اهمیت  به  اشاره  با  سرمربی جدید ذوب آهن 
وقت گفت: باید در ایام پیش رو روزانه ١۵ ساعت برای حصول 

نتایج کار کنیم.
وی تصریح کرد: قولی که اکنون می توانم بدهم این است که با 
تمام وجود کار کرده تا بتوانیم دل مردم اصفهان را شاد کنیم.

ربیعی با اشاره به نوع قرارداد خود با باشگاه ذوب آهن، اظهار 
داشت: باشگاه علاقه مند به بستن قرارداد بلندمدت بود که 
قرارداد  شد،  گرفته  تصمیم  نهایت  در  اما  دارد،  تشکر  جای 
یکساله باشد تا در پایان فصل با توجه به نتایج تصمیم گیری 

شود.
وی همچنین با بیان اینکه درخصوص جذب بازیکن خارجی 
به  توجه  با  داریم تصریح کرد:  قرار  نظر  را مد  قانون موجود 
بودجه و توانمندی باشگاه سعی داریم از این فرصت به بهترین 

نحو استفاده شود.
توجه  با  که  برآنست  ما  داد: سعی  ادامه  آهن  سرمربی ذوب 
به شرایط موجود و بودجه ای باشگاه تیم خوبی بسته شود و 

لیست خروجی های تیم را به باشگاه تحویل داده ام.

همکاری مشترک ایران و روسیه جهت 
برگزاری مسابقات »فیوچرز گیمز«

خبر

ساعی: تاسیس مرکز بین المللی تکواندو 
در قم از برنامه های فدراسیون است
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 رئیس فدراسیون تکواندو، تاسیس مرکز بین المللی تکواندو 
عنوان  فدراسیون  این  های  برنامه  از  یکی  را  قم  استان  در 
کرد و گفت: قم ظرفیت میزبانی از اردوهای تیم های ملی 
این  دور  چندان  نه  ای  آینده  در  امیدواریم  و  است  دارا  را 

اتفاق رخ دهد.
به گزارش ایرنا از روابط عمومی اداره کل ورزش و جوانان 
و  دبیرکلی  سرپرست  همراه  به  ساعی  هادی  قم،  استان 
مسئولان  از  دیگر  جمعی  و  تکواندو  ملی  مدیرتیم های 
از  گزارشی  ارائه  ضمن  قم  استاندار  با  دیدار  در  فدراسیون 
توضیحاتی  رشته  این  آینده  های  برنامه  از  تکواندو  شرایط 

ارائه کرد.
وی هم چنین در خصوص تکواندو استان قم مواردی بیان 
قابل  کشور  در  استان  تکواندو  سطح  داشت:  عنوان  و  کرد 
بین  رقابت های  به  اعزام  برای  قمی  داوران  و  است  قبول 
المللی دعوت شده اند که برای قضاوت در این رقابت ها باید 

از سوی مسئولان استان حمایت شود.
رئیس فدراسیون تکواندو در بخش دیگری از سخنان خود 
در مورد برگزاری نخستین کنگره شهدای تکواندوکار، برنامه 

های مربوطه و اقدامات انجام شده توضیح داد.
اصغر رحیمی سرپرست دبیر کلی فدراسیون تکواندو نیز در 
کنگره  نخستین  برگزاری  با  رابطه  در  کرد:  بیان  دیدار  این 
شهدای تکواندوکار چندین جلسه برگزار شده و مقدمات کار 

در حال پیگیری است.
چنین  برگزاری  کرد:  اظهار  دیدار  این  در  نیز  قم  استاندار 
برنامه ای با توجه به تعداد قابل توجه شهدا در رشته تکواندو 
می تواند اثرات زیادی داشته باشد ولی باید با تدارک ویژه و 

برنامه ریزی دقیق صورت گیرد.
سیاسی  معاون  به  داد:  ادامه  شاهچراغی  محمدتقی  سید 
امنیتی استاندار قم اعلام می کنیم ستاد این کنگره تشکیل 
و امور مربوطه پیگیری شود و با توجه به شرایط موجود زمان 

آن مشخص شود.
بین  مرکز  اندازی  راه  خصوص  در  همچنین  قم  استاندار 
المللی تکواندو مسائلی مطرح کرد و عنوان داشت همکاری 

لازم را خواهد داشت.

 مدیران ورزش ایران و روسیه بر همکاری 
مشترک دو کشور جهت برگزاری مسابقات 

»گیمز فور فیوچرز« تاکید کردند.
امور  دفتر  مدیرکل  تقی زاده  محمدحسن 
بین الملل و علی رغبتی مشاور وزیر ورزش 
و جوانان که جهت حضور در اجلاس وزرا و 
مقامات ارشد ورزش اعضای یونسکو به باکو، 
پایتخت جمهوری آذربایجان سفر کرده اند، 
روسیه  ورزش  مسئولین  با  نشستی  طی 
درخصوص همکاری مشترک برای برگزاری 

مسابقات گیمز فور فیوچرز شرکت کردند.
داشت:  اظهار  جلسه  این  درباره  تقی زاده 

توسعه  مدیر  درخواست  به  بنا  امروز 
فیوچرز  فور  گیمز  بازی های  بین المللی 
را  خوبی  بسیار  جلسه  روسیه  کشور  از 
برگزار کردیم. در این جلسه راهکارها برای 
همکاری بیشتر دو کشور ایران و روسیه در 
جهت توسعه بازی های فیجیتال بررسی شد. 
بین المللی  توسعه  مدیر  زینالوففف  تیمور 
این جلسه  در  فیوچرز  فور  گیمز  بازی های 
درجهت  مشکلات  یکسری  که  کرد  عنوان 
برای  مدرن  دنیای  در  رشته ها  این  توسعه 
به همین  و  دارد  وجود  نوجوانان  و  جوانان 
فیجیتال  بازی های  گرفته اند  تصمیم  علت 

را  است  دیجیتال  و  فیزیک  از  ترکیبی  که 
راه اندازی کنند.

مدیرکل دفتر امور بین الملل وزارت ورزش 
دارد  قصد  روسیه  کرد:  اضافه  جوانان  و 
صورت  به  را  گیمز  فیجیتال  بازی های 
و  سال  هر  کشورها  از  یکسری  در  دوره ای 
با حضور باشگاه ها برگزار کند. همچنین در 
جلسه تاکید شد که کشور روسیه آمادگی را 
دارد که از باشگاه های ایران برای مسابقات 
همه  و  کند  میزبانی  مسابقات  آزمایش  و 

امکانات را در اختیار این تیم ها بگذارد.
شد  تاکید  جلسه  در  همچنین  افزود:  وی 

این  برگزاری  برای  روسیه  کشور  که 
رویداد نیاز به همکاری وزارت ورزش 
درخواست  آنها  دارد.  ایران  جوانان  و 
فیجیتال  بازی های  برای  که  داشتند 
را  باشگاه هایمان  و  تیم ها  بهترین 
اعزام کنیم. با توجه به اینکه جمعیت 
علاقه مند هستند  ما  نوجوان  و  جوان 
و  کنند  شرکت  مسابقات  این  در  که 
توانمندی  بسیار  بازیکنان  ایران  در 
فعالیت  ای اسپورت  رشته های  در 
توسعه  برای  می توانیم  قطعا  دارند 
را  فیجیتال همکاری لازم  ورزش های 
داشته باشیم. وزارت ورزش و جوانان 
برای  که  دارد  را  آمادگی  این  ایران 
هرگونه  فیجیتال  بازی های  ترویج 
روسیه  ورزش  وزارت  با  را  همکاری 
همچنین  روسیه  کشور  باشد.  داشته 
تمرکز  نیز  معلولین  بازی های  روی 
مسابقات  یکسری  می خواهد  و  دارد 

برای معلولین طراحی کند.
رغبتی نیز در این جلسه گفت: ما در 
ورزشی  باشگاه   ۲۵۰۰ از  بیش  ایران 
درحال  دیجیتال  حوزه  در  که  داریم 
فعالیت هستند. از کشور روسیه دعوت 
می کنیم که در مسابقاتی که در کشور 
ایران در حوزه دیجیتال و فیجیتال برگزار 
می شود، شرکت کنند. به دنبال کم کردن 
ورزشکاران و تبدیل کردن پلیرها به گیمرها 
که  گیمرهایی  داریم  دوست  بلکه  نیستیم، 
بالا می رسند  به درجات  در سنین کودکی 

را به ورزشکار تبدیل کنیم.
راستای  در  مبنی  جلسه  این  پایان  در 
برای  روسیه  و  ایران  مشترک  همکاری 
روسیه  بود،  فیجیتال  رشته های  توسعه 
پیشنهاد داد دو نهاد متناظر در دو کشور در 

این راستا تفاهم نامه ای را امضا کنند.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
  1402/02/06 مورخ   140260301022000261
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
تکلیف  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  کریم  رباط  املاک  و 
رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی 
زهرا ملک زاده فرزند محسن به شماره شناسنامه 1066 
با  زمین  قطعه  یک  به  ششدانگ  نسبت  مراغه  از  صادره 
بنای احداثی بمساحت 320/19 متر مربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک 348 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 161 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
منظور  به  لذا  گردیده  محرز  قرقانی  رعیت  محمود  رسمی 
آگهی  روز  فاصله 15  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 
هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 21 /03 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 05 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
  1402/03/03 مورخ   140260301022000835
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
تکلیف  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  کریم  رباط  املاک  و 

رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی 
شناسنامه  شماره  به  علی  فرزند  اونه  قره  یوسفی  ربعلی 
565 صادره از بستان آباد نسبت به  ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی بمساحت 91/21 متر مربع مفروز و 
مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 5 تفکیکی از 
از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   153
مالکیت رسمی ولی اله بشیری محرز گردیده لذا به منظور 
آگهی  روز  فاصله 15  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 
هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 05 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 20 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
  1402/03/10 مورخ   140260301022000923
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
تکلیف  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  کریم  رباط  املاک  و 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
عادل  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر 
بهنام رزی فرزند نوروز به شماره شناسنامه 131 صادره 
از مشکین شهر نسبت به دودانگ مشاع از ششدانگ یک 
مربع  متر  بمساحت 106/14  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه 
 - قطعه  از  مفروز  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز 
تفکیکی از 123 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 

کریم از مالکیت رسمی حسن قوامی محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
خواهد  مالکیت صادر  مقررات سند  طبق  اعتراض  وصول 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 05 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 20 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
  1402/03/10 مورخ   140260301022000924
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
تکلیف  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  کریم  رباط  املاک  و 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
منصور  متقاضی  مالکانه  و تصرفات  عادی  انتقال  تاکید  بر 
بهنام رزی فرزند نوروز به شماره شناسنامه 1471 صادره 
از مشکین شهر نسبت به دودانگ مشاع از ششدانگ یک 
مربع  متر  بمساحت 106/14  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه 
 - قطعه  از  مفروز  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز 
تفکیکی از 123 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی حسن قوامی محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

خواهد  مالکیت صادر  مقررات سند  طبق  اعتراض  وصول 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 05 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 20 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
  1402/03/10 مورخ   140260301022000925
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
تکلیف  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  کریم  رباط  املاک  و 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
ناصر  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر 
بهنام رزی فرزند نوروز به شماره شناسنامه 1470 صادره 
از مشکین شهر نسبت به دودانگ مشاع از ششدانگ یک 
مربع  متر  بمساحت 106/14  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه 
 - قطعه  از  مفروز  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز 
تفکیکی از 123 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی حسن قوامی محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
خواهد  مالکیت صادر  مقررات سند  طبق  اعتراض  وصول 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 05 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 20 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

چهار شنبه 7   تیر  1402



سلامت
گزارش

رئیس کمیسیون بهداشت مجلس عنوان کرد؛

امضای الکترونیک گروه های پزشکی باید با 
نظام پزشکی باشد

رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس گفت: امضای الکترونیک گروه های 
پزشکی باید از طریق سازمان نظام پزشکی باشد.

به گزارش خبرگزاری مهر، حسینعلی شهریاری  در بیست و پنجمین کنگره 
اپتومتری که در سالن همایش ایران مال در حال برگزاری است، اظهار داشت: 
نظر وزارت بهداشت بر این بود که امضای الکترونیک گروه های پزشکی به نظام 

پزشکی داده نشود.
وی تاکید کرد: در این کار باید اصولی لحاظ شود و به همین دلیل تنها جایی 

که می تواند این کار را انجام دهد، سازمان نظام پزشکی است.
شهریاری افزود: امضای الکترونیک شامل همه کسانی که نسخه می نویسند، 
خواهد بود؛ به عبارتی امضای الکترونیک فقط مخصوص پزشکان نیست و هر 

کسی که با بیمه ها قرارداد دارد و نسخه می نویسند، شامل می شود.
وی با اشاره که اینکه کار اپتومتریست ها کار حساس و دقیقی است، گفت: این 

موضوع برای افراد کمتر از ۱۵ سال از دقت بیشتری برخوردار است.
شهریاری ادامه داد: پزشکان چشم پزشک؛ بیماری این افراد را برطرف می کنند 
اما برای مراقبت های لازم باید تحویل اپتومتریست داده شود تا مراقبت های 

لازم صورت گیرد.
وی افزود: در حال حاضر تجهیزات و امکانات پیشرفته شده و این امکان وجود 

دارد که خدمات مناسبی به بیماران ارائه کرد.

تصویب بیمه خدمات روانشناسی با 

حمایت وزیر بهداشت
نظام  سازمان  انتخابات  دوره  پنجمین  مرکزی  نظارت  هیات  رئیس 
روانشناسی و مشاوره ایران از تصویب پوشش بیمه برای تعرفه خدمات 
روانشناسی پس از ۲۰ سال، با حمایت و پیگیری های وزیر بهداشت 

خبر داد.
به گزارش خبرگزاری مهر، عباس مسجدی آرانی، در نشست خبری 
که در ستاد وزارت بهداشت برگزار شد، اظهار داشت: بر اساس قانون، 
یکبار  سال  هر ۴  باید  مشاوره  و  روانشناسی  نظام  سازمان  انتخابات 
برگزار شود که به دلایل مختلفی در دوره چهارم و علیرغم صراحت 

قانون، دوره ریاست این سازمان به جای ۴ به ۷ سال رسیده است.
وی از آغاز ثبت نام داوطلبان انتخابات این سازمان از ۶ تیرماه خبر 
داد و گفت: داوطلبان می توانند تا روز ۱۳ تیرماه در این انتخابات، ثبت 
ارکان  نام کنند. در سال های گذشته لازم بود که شورای مرکزی و 
این سازمان، تمهیدات لازم را برای برگزاری انتخابات اتخاذ کنند که 
این موضوع مورد توجه قرار نگرفته بود و حقوق اعضای این سازمان، 

نادیده گرفته شد.
نظام  سازمان  انتخابات  دوره  پنجمین  نظارت  مرکزی  هیأت  رئیس 
روانشناسی و مشاوره با اشاره به ارائه گزارش برخی دستگاه ها به نهاد 
ریاست جمهوری در خصوص برگزار نشدن انتخابات این سازمان در 
موعد مقرر برای دوره پنجم، یادآور شد: اسفندماه سال گذشته، هیأت 
وزیران مصوبه ای در مورد نحوه برگزاری پنجمین دوره انتخابات این 
سازمان داشت که در این مصوبه، ترکیب و وظایف هیأت نظارت و 

اجرایی مشخص شده است.
برگزاری  مورد  در  وزیران  هیأت  مصوبه  داد:  ادامه  آرانی  مسجدی 
انتخابات سازمان نظام روانشناسی و مشاوره نشان از هوشمندی دولت 
برای دفاع از حقوق اعضای این سازمان دارد چراکه سه سال از برگزاری 

یک انتخابات عادلانه و مشارکتی، محروم شده بودند.
دانشیار روانشناسی بالینی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی گفت: 
هیأت های اجرایی و نظارت در استان ها نیز تشکیل شده است. از دیروز 
تعداد قابل توجهی از داوطلبان برای انتخابات ثبت نام کرده اند که 

نشان دهنده استقبال این صنف برای برگزاری انتخابات سالم است.
روانشناسی  نظام  سازمان  مرکزی  شورای  در  بهداشت  وزیر  نماینده 
نظارت  هیأت  به  اجرایی  هیأت  پیشنهاد  اساس  بر  کرد:  خاطرنشان 
مرکزی، روز جمعه ۲۷ مردادماه، انتخابات سازمان نظام روانشناسی و 
مشاوره برگزار شود که تقاضا داریم روانشناسان و مشاورانی که توانایی 
و صلاحیت حضور در انتخابات شورای مرکزی و هیأت بازرسان دارند، 
این  اعضای  و سایر  قرار دهند  انتخاب  را در معرض  خودشان  حتماً 
افراد  و  باشند  داشته  انتخابات  در  مشارکت گسترده ای  نیز،  سازمان 

ذیصلاح، علمی، دلسوز و مسئولیت پذیر را انتخاب کنند.

آموزش  و  درمان  بهداشت  وزیر 
پزشکی با اشاره به جلسات مستمر 
مرکزی  بانک  با  بهداشت  وزارت 
از حل بخش  دارو،  ارز  تامین  برای 
عمده ای از مشکلات تأمین ارز دارو 

و تجهیزات پزشکی خبر داد.
بهرام  دکتر  ایسنا،  گزارش  به 
اعضای  با  نشست  در  اللهی  عین 
صاحبان  سندیکای  مدیره  هیات 
انجمن  و  انسانی  داروهای  صنایع 
تولیدکنندگان تجهیزات پزشکی که 
حضور  با  و  دارو  و  غذا  سازمان  در 
رییس و مدیران این سازمان برگزار 
شد، با بیان این که  رئیس جمهور 
و معاون اول وی پیگیر مسائل حوزه 
این حوزه  به  و نسبت  دارو هستند 
اظهارکرد:  دارند،  ای  ویژه  اهتمام 
 ۱.۷ سلامت  خدمات  گذشته  سال 
آن  از  قبل  سال  به  نسبت  برابر 
افزایش  این  که  کرد  پیدا  افزایش 
خدمات، نیاز به منابع بیشتری دارد.  
وی به کاهش تعرفه مالیات ترخیص 
از گمرک  دارو و تجهیزات پزشکی 
همه  کرد:  خاطرنشان  و  اشاره 
کمک  با  که  است  این  ما  تلاش 
و  دارو  نیاز  مورد  ارز  بانک مرکزی، 

تجهیزات پزشکی را تامین کنیم.
به گفته وی بیشترین میزان مصرف 
سرم در سال های اخیر اتفاق افتاده 
مدیریت  با  دارو  و  غذا  سازمان  و 
مصرف سرم، از کمبود آن در کشور 

جلوگیری کرده است.
تسهیل  بر  تاکید  با  اللهی  عین 
گذاران  سرمایه  حضور  شرایط 
پزشکی  تجهیزات  و  دارو  خارجی 
در کشور، یادآور شد: باید همزمان 
با ارائه خدمات بهداشتی و درمانی، 
نیز  تجهیزات  و  دارو  تولید  کیفیت 
نیاز  تامین  بر  علاوه  و  یابد  ارتقا 
صادرات  رشد  های  زمینه  داخلی، 

این محصولات فراهم شود. 
وی از تقویت دیپلماسی سلامت به 
عنوان یکی از سیاست های وزارت 
یاد  مردمی  دولت  در  بهداشت 
صنایع  ضعف های  از  افزود:  و  کرد 
صادرات  بودن  ناکافی  داروسازی، 
در  جمهور  شخص  رییس  است. 
چندجانبه  و  دوجانبه  مذاکرات 
از  شماری  مقامات  با  دیدار  در  و 
صادرات   افزایش  زمینه  کشورها، 
فراهم  را  پزشکی  تجهیزات  و  دارو 
لازم  امکانی  چنین  با  و  اند  کرده 
تولید، شاهد  با رشد  است همزمان 

افزایش صادرات نیز باشیم. 
با  بهداشت  وزیر  وبدا،  گزارش  به 
مشکلات  از  بسیاری  که  این  بیان 
حوزه دارو مستقیما ناشی از تحریم 

ارزی  منابع  انتقال  امکان  عدم  و 
دارو  حوزه  مشکلات  گفت:  است، 
های  شرکت  همکاری  و  تعامل  با 
دارویی، شرکت های پخش و بیمه 
مرتبط،  های  سازمان  دیگر  و  ها 

کاهش یافته است.
گفتنی است در این نشست، اعضای 
صاحبان  سندیکای  مدیره  هیات 
انجمن  و  انسانی  داروهای  صنایع 
تولیدکنندگان تجهیزات پزشکی به 
و  دارو  تامین  در  خود  مسائل  بیان 

تجهیزات پزشکی پرداختند.
از  پرداخت ۱۲ هزار میلیارد تومان 

معوقات دارویی؛ به زودی
آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر 
هزار   ۱۲ اختصاص  از  پزشکی 
سازمان  سوی  از  تومان  میلیارد 
پرداخت  برای  بودجه  و  برنامه 
معوقات دارویی و حمایت از صنایع 

دارویی در آینده نزدیک خبر داد.
 بهرام عین اللهی در حاشیه نشست 
صاحبان  سندیکای  مدیره  هیات  با 
انجمن  و  انسانی  داروهای  صنایع 
پزشکی  تجهیزات  تولیدکنندگان 
نیاز  مورد  ارز  تامین   خصوص  در 
تا  گفت:  پزشکی  تجهیزات  و  دارو 
پروفورما  دلار  میلیون   ۷۰۰ امروز  
نیز  میلیون دلار  و ۵۰۰  ثبت شده 
به  که  دارد  قرار  نهایی  مراحل  در 

سرعت در حال انجام است.
وزارت  تفاهم  به  اشاره  با  وی 
سازمان  و  مرکزی  بانک  بهداشت، 
اختصاص  برای  بودجه  و  برنامه 
و  دارو  تامین  در  نیاز  مورد  ارز 
تا  کرد:  عنوان  پزشکی،  تجهیزات 
ارز  دلار  میلیارد   ۱.۵ سال،   پایان 
دارو،  برای  تومانی  ترجیحی ۴۲۰۰ 
تجهیزات، ملزومات مصرفی پزشکی 
و شیرخشک اختصاص داده خواهد 
شد که با تامین به موقع ارز، مشکل 
نخواهیم  حوزه  این  در  خاصی 

داشت.
نقدینگی،   اینکه  بیان  با  اللهی  عین 
نیاز اصلی شرکت های دارویی برای 
است،  اولیه  مواد  و  دارو   واردات 
مقرر کرد،  بانک مرکزی  اظهارکرد: 
طریق  از  تومان  میلیارد  هزار   ۳۰
های  شرکت  به  عامل  بانک های 
تا  پرداخت شود  تسهیلات  دارویی، 
بتوانند ارز مورد نیاز خود برای دارو 
و مواد اولیه را تامین کنند که این 
مشکلات  از  برخی  تواند  می  مهم 

صنایع داروسازی را حل کند.
گمرکی  عوارض  اینکه  بیان  با  وی 
برخی  که  بود  مشکلاتی  دیگر  از 
واردات  برای  دارویی  شرکت های 
تصریح  بودند،  رو  به  رو  آن  با  دارو 
سران  جلسه  در  خوشبختانه  کرد: 
 ۴ از  گمرکی  عوارض  کاهش  قوا، 
تجهیزات  دارو،  برای  به یک درصد 
پزشکی، شیرخشک و لوازم مصرفی 

پزشکی تصویب شد.
ارزش  بر  مالیات  خصوص  در  وی 
و  دارو  واردات  از  حاصل  افزوده 
ندارند  داخلی  مشابه  که  تجهیزاتی 
از  اقلام  این  معافیت  با  گفت:  نیز 
کمک  افزوده،  ارزش  بر  مالیات 
نیازهای  تامین  و  واردات  به  خوبی 

دارویی خواهد شد.
آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر 
برنامه  آغاز  به  اشاره  با  پزشکی 
شهرستان   ۵۸ در  خانواده  سلامت 
هزینه های  درصدی   ۹۵ کاهش  و 
با  مردم  برای  درمانی  خدمات 
استفاده از این طرح، ابراز امیدواری 
تعداد  پیوستن  با  هرماه  کرد؛ 
بیشتری از شهرستان های کشور به 
طرح سلامت خانواده، بخش زیادی 
این حوزه  در  مردم  از دغدغه های 

برطرف شود.
برنامه  در  کرد:  اظهار  اللهی  عین 
کد  با  افراد  تمام  خانواده،  سلامت 

ملی خود دارای یک پرونده سلامت 
را  خدمتی   های  بسته  و  می شوند 
کنند،  می  دریافت  دولتی  هزینه  با 
صورت  به  نیز  پزشکان  از  تعدادی 
مشارکت  طرح  این  در  قراردادی 
این  به  افراد  و  داشت  خواهند 
به  یا  و  درمان  و  معرفی  پزشکان 
می  داده  ارجاع  متخصص  پزشک 

شوند.
وی تصریح کرد: در این مرحله نیز 
نیاز به  یا  فرد یا درمان می شود و 
بستری دارد که در این صورت، ۹۵ 
خدمات  و  بستری  هزینه  درصد 
کند  می  پرداخت  دولت  را  درمانی 
و فقط ۵ درصد بر عهده بیمار است.

بهداشت،  وزیر  وبدا،  گزارش  به 
افزود:  پزشکی  آموزش  و  درمان 
جمعیت  تا  هستیم  این  دنبال  به 
بیشتری از مردم را زیر چتر حمایتی 
بیمه ببریم، سال گذشته سه دهک 
پولی  اینکه  بدون  جامعه  نخست 
رایگان،  صورت  به  کنند  پرداخت 
با  نیز  امسال  شدند.  سلامت  بیمه 
هزینه های  دولت،  هیات  تصویب 
بیمه برای دو دهک بعدی  رایگان 
شد و به این ترتیب اکنون ۵ دهک 
جامعه به صورت رایگان از خدمات 
بیمه بهره مندند. پرداخت حق بیمه 
نیز  بالاتر  های  برای دهک  سلامت 

مشمول تخفیف شده است.
وی افزود: در حال حاضر با احتساب 
 ۳۲ از  بیش  روستایی،  جمعیت 
هزینه  پرداخت  بدون  نفر  میلیون 
استفاده  سلامت  بیمه  از  می توانند 

کنند.
گفتنی است  در نشست هیات مدیره 
سندیکای صاحبان صنایع داروهای 
تولیدکنندگان  انجمن  و  انسانی 
بهداشت،  وزیر  با  تجهیزات پزشکی 

مسائل صنایع  دارویی بررسی شد.

تسهیل شرایط حضور سرمایه گذاران خارجی 

صنعت دارو و تجهیزات پزشکی در کشور

گزارش

رئیس سازمان غذا و دارو عنوان کرد؛
تخلف داروخانه ها در آزاد فروشی دارو/ قطع 

سامانه بیمه بهانه است

رئیس سازمان غذا و دارو، با اشاره به بهانه داروخانه ها برای آزاد فروشی دارو، 
خواستار برخورد با این قبیل تخلفات شد.

بازرسان  همایش  در  محمدی،  سیدحیدر  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
معاونت های غذا و داروی سراسر کشور، گفت: امسال یک میلیارد دلار برای 
دارو و تجهیزات پزشکی تخصیص یافته که ۵۰۰ میلیون آن تأمین شده و از 
۵۰۰ میلیون دیگر تا ۲ هفته پیش تنها ۶۰ میلیون دلار حواله شده بود و عملًا 
شرکت های دارویی قادر به خرید نبودند که خوشبختانه طی روزهای گذشته 

اقدامات مناسبی در مورد حواله دارو صورت گرفت.
وی افزود: گفته می شود حوزه سلامت تحریم نیست، اما باید گفت که صددرصد 
تحت تأثیر تحریم های ظالمانه قرار گرفته است بسیاری از شرکت های دارویی 
به دلیل تحریم ها داروی مورد نیاز بیماران را به ما نمی فروشند و تهیه دارو 
از درصد کمی از شرکت ها که تحریم ها را اعمال نکرده اند به دلیل ساز و کار 
انتقال ارز عملًا ممکن نیست، بنابراین تنها از محل منابع موجود در خارج از 
کشور می توانیم داروی مورد نظر را تأمین کنیم که مسیری بسیار سخت و 
پیچیده است. البته بخش بزرگی از داروهای مورد نیاز توسط صنایع داروسازی 

داخلی تأمین می گردد و همین تحریم ها را کم اثر کرده است.
معاون وزیر بهداشت با اشاره به اقدامات مثبت صورت گرفته در حوزه تأمین 
نقدینگی حوزه دارو نیز گفت: مقرر شده ۳۰ هزار میلیارد تومان تسهیلات مازاد 
بر سال گذشته به حوزه دارو تعلق گیرد که که با پیگیری از بانک مرکزی در 

حال انجام است.
وی یکی دیگر از اقدامات مثبت صورت گرفته طی روزهای اخیر را تخصیص 
بودجه به سازمان تأمین اجتماعی به منظور تسویه بدهی به مراکز درمانی 
به  تومان  میلیارد   ۱۲,۷۰۰ گذشته  هفته  دو  ظرف  کرد:  عنوان  و  برشمرد 
پزشکی بخش  تجهیزات  و  دارو  بدهی  تا  است  یافته  این سازمان تخصیص 

بیمارستانی را در فوراً تسویه کنند.
محمدی با تاکید بر اینکه اگر بازوهای نظارتی در حوزه بازرسی تضعیف شود از 
هیچ آسیبی مصون نخواهیم بود، گفت: ریشه اصلی مشکلات تأمین در حوزه 
سلامت ضعف در نظارت است، در جریان بازرسی های مختلف پس از اجرای 
طرح دارویاری شاهد آزاد فروشی برخی داروخانه ها با بهانه تأخیر در پرداخت 
بیمه ها بودیم، در حالی که اگرچه عمق بدهی ها بزرگ تر شده بود اما در فواصل 

زمانی کوتاه تری پرداخت می شد.
وی افزود: متأسفانه داروخانه ها با توجیه موضوعاتی همچون قطع بودن سامانه 
بیمه و تیتک، اقدام به آزاد فروشی می کردند که باعث افزایش پرداختی از 

جیب بیماران می شد که باید با چنین تخلفاتی برخورد قاطع صورت بگیرد.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران؛

بهره وری از کلان بیمارستان مهدی )عج( به 
زمان نیاز دارد

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران، از افتتاح کلان بیمارستان هوشمند 
حضرت مهدی )عج(، به عنوان یک موفقیت ملی نام برد.

به گزارش خبرگزاری مهر، حسین قناعتی، در نشست هیأت رئیسه 
دانشگاه علوم پزشکی تهران، با تاکید بر پیگیری افزایش بهره وری کلان 
این مرکز  اندازی  بیمارستان هوشمند حضرت مهدی )ع( گفت: راه 
موفقیت ملی است اما برخی این دستاورد ملی را که حاصل تلاش 

دولت و مدیران قبلی و فعلی است را به چالش می کشند.
راه  افزود:  درمانی،  مراکز  اندازی  راه  پیچیدگی های  به  اشاره  با  وی 
اندازی یک بخش درمانی و به بهره وری رسیدن کامل آن زمان می برد. 
طبیعی است که به بهره وری رسیدن کلان بیمارستان حضرت مهدی 

)ع( با حدود ۹۰۰ تخت درمانی به مدت زمان بیشتری نیاز دارد.
بیمارستان  اندازی  راه  از  مدیریت  گزارش شورای  داد:  ادامه  قناعتی 
جدول  اساس  بر  و  است  بخش  رضایت  کاملًا  عج  مهدی  حضرت 
زمانبندی تعیین شده، کارها به خوبی انجام شده و در آینده نیز انجام 

خواهد شد.
وی با اشاره به دستورالعمل اجرایی بودجه و انضباط مالی دانشگاه، 
تاکید کرد: مسیر رشد جوامع در شفافیت است. منابع دانشگاه مشخص 
است بنابراین، باید به درستی و با شفافیت بین مراکز توزیع و خلاقیت 

مدیران در توزیع منابع نباید محدود شود.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
هیات   ۱۴۰۱۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۵۸۵ شماره  رای  برابر   
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول 
حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای 
متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت 
 ۳۱۸۵۸ شناسنامه  بشماره  داود  فرزند  کازرانی  میثم  آقای 
یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۹۴/۰۱ متر مربع 
پلاک ۲۲۱۹ فرعی از ۱۴۳ اصلی مفروز و مجزی شده از ۱۴۳ 
اصلی واقع در خیرآباد خریداری از مالک رسمی آقای اسداله 
رضایی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
اخذ  از  و پس  تسلیم  اداره  این  به  را  خود  اعتراض  ماه  دو 
رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود 
صورت  در  است  بدیهی  نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را 

مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای 
سند مالکیت صادر خواهد شد.

 تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۴/۰7 تاریخ انتشار نوبت 
دوم: ۱۴۰۲/۰۴/۲۴

 علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق.ثبت(
وارده  شماره  به  درخواست  طبق  ولی  عبد  فهیمه  خانم 
۲۰۰۲۸۱۱ مورخ ۱۴۰۱/۰۲/۲۱ اعلام داشته نظر به اینکه 
پلاک ثبتی ۲۸7۲ فرعی از ۱۶۰ اصلی )که عبارتست از سند 
متر   ۱۸۱/۵ مساحت  به  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  مالکیت 
مربع قطعه ۱۴ تفکیکی پلاک ۲۸7۲ فرعی از ۱۶۰ اصلی با 
سریال چاپی ۲۲۸۸۰۴ ج ۹۸ به نام فهیمه عبد ولی ثبت و 
گردید  مفقود  کشی  اسباب  علت  به  که  است.  صادرشده 
مذکور  پلاک  مالکیت  سند  المثنی  سند  صدور  تقاضای  لذا 
به  یادشده  اعتباری سند  بی  بدینوسیله  لذا  است  نموده  را 
ماده ۱۲۰  وفق  راستا  در همین  گردید.  اعلام  دفترخانه  آن 

در  مراتب   ۸/۱۱/۱۳۸۰ مصوب  ق.ثبت  اصلاحی  نامه  آئین 
یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود 
بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف 
ارائه اصل سند  اداره مراجعه و ضمن  این  به  مدت ده روز 
نماید بدیهی  یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم  مالکیت 
است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و 
یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند 
مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم 

خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق.ثبت(
به  درخواست  طبق  )مالک(  ششگلان  باقری  پور  آتیلا  آقای 
شماره وارده ۵۶۴۵ مورخ ۱۴۰۲/۰۳/۳۰ اعلام داشته نظر 
به اینکه پلاک ثبتی ۶۳۹ فرعی از ۱۶۸ اصلی )که عبارتست 
از سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین به 
 ۶۳۹ پلاک  تفکیکی   ۱۲۶۵ قطعه  مربع  متر   ۱۳۵۰ مساحت 

فرعی از ۱۶۸ اصلی مفروز از – فرعی از اصلی با سریال چاپی 
۳/۱۴۲۳۹۴ سری – سال -  به نام محمود جهانبانی ذیل ثبت 
۲۲۲۳7 صفحه ۴۰۹ دفتر ۱۳۱ رباط کریم ثبت و صادر شده 
دفتر   ۱۳7۰/۱۱/۰۲  –  ۴7۳۲۹ سند  برابر  سپس  است. 
۱۹۰ تهران به آتیلا پورباقری ششگلان و کمال راد بالمناصفه 
منتقل گردیده است بعلت جابجایی مفقود گردید لذا تقاضای 
صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است 
ق.ثبت  اصلاحی  نامه  آئین   ۱۲۰ ماده  وفق  راستا  همین  در 
تا  آگهی میگردد  نوبت  مصوب ۸/۱۱/۱۳۸۰ مراتب در یک 
یا اعتراضی داشته  چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده 
این  به  روز  ده  مدت  ظرف  آگهی  این  انتشار  تاریخ  از  باشد 
اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله 
عدم  صورت  در  است  بدیهی  نماید  تسلیم  را  خود  اعتراض 
ارائه اصل  یا عدم  و  اعتراض در مهلت مقرر قانونی  وصول 
سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور 

طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 
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هکتار   ۶۵ کرد:   اعلام  اسلامشهر  فرماندار   
از زمین های کشاورزی این شهرستان در سه 
تصرف  رفع  و  آزادسازی  امسال  نخست  ماه 

شد.
حسین حبیبی در آئین تجلیل از کشاورزان 
عرصه  جهادگران  داشت:  اظهار  اسلامشهر 
تولید در بخش های مختلف بویژه کشاورزی 
با وجود تمام محدودیت و تحریم ها مردانه 
برای تولید بیشتر و ایجاد فرصت های شغلی 

جدید در تلاش هستند.
قالب  در  تا  کردیم  تلاش  اینکه  بیان  با  وی 
برنامه »چهارشنبه ها با تولید« مدیران عضو 
به  را  تولید  موانع  رفع  و  تسهیل  کارگروه 
مراکز تولیدی، کشاورزی و دامداری ببریم تا 
از نزدیک سختی ها و مشقت هایی که تولید 
کنندگان متحمل می شوند را ببینند، افزود: 
از این طریق مدیران نیز تلاش مجاهدانه شما 
برای تولید را می بینند و برای رفع مسائل، 
بیشتری  توان  با  شما  مشکلات  و  کمبودها 

تلاش می کنند.

برگزاری  به  اشاره  با  اسلامشهر  فرماندار 
مشکلات  رفع  برای  تخصصی  جلسات 
دامداری  و  کشاورزی  بخش  تلاشگران 
مهم  موضوع  کرد:  خاطرنشان  شهرستان 
بازنگری در حقآبه بخش کشاورزی اسلامشهر 
از تصفیه خانه های واوان و فیروز بهرام که 
جزو مصوبات سفر وزیر وقت جهاد کشاورزی 
به شهرستان بود نیز به صورت ویژه در دست 

پیگیری قرار دارد.
به  سخنانش  از  دیگری  بخش  در  حبیبی 
اراضی کشاورزی در  از  آزادسازی ۶۵ هکتار 
احمدآباد  و  چهاردانگه  مرکزی،  های  بخش 
جاری  سال  نخست  ماهه  سه  در  مستوفی 
اشاره و یادآور شد: حفظ کاربری زمین های 
کشاورزی و مقابله جدی با ساخت و سازهای 
غیر مجاز در مزارع و باغ ها شهرستان جزو 
اولویت های کاری ما است چرا که اگر زمین 

کشاورزی نباشد تولیدی نخواهد بود.
اسلامشهر با ۶۰۰ هزار نفر جمعیت در جنوب 

غرب تهران قرار دارد.

فرماندار: ۶۵ هکتار زمین کشاورزی 
امسال در اسلامشهر رفع تصرف شد

به مناسبت گرامیداشت هفته قوه 
آبادی  اسماعیل  اکبر  علی  قضائیه 
معاونین  و  شهرداری  سرپرست 
ایشان ضمن دیدار با هاشم امامی 
پور  عسگری  و  دادگستری  رئیس 
از  شهریار  شهرستان  دادستان 
مجموعه  تلاش های  و  زحمات 
انقلاب  دادسرای  و  دادگستری 

شهرستان شهریار قدردانی نمود.
سرپرست شهرداری شهریار ضمن 
شهید  شامخ  مقام  پاسداشت 
گفت  دیدار  این  در  بهشتی  دکتر 
دستگاه  و  شهرداری  همکاری   :
دنبال  به  را  جامعه  آرامش  قضا 
بهترین  از  مردم  به  وخدمت  دارد 
نعمات خداوند است و در کنار آن 
قضاوت حق و حقوق آنان از درجه 
بالاتری برخوردار است که خداوند 
عنایت  را  مهم  این  فردی  هر  به 
هفته  آبادی  اسماعیل  کند  نمی 
قوه قضاییه را فرصتی مغتنم برای 
شهرستان  قضایی  عوامل  از  تقدیر 
اقدامات دستگاه   : افزود  و  دانست 
و  حساسیت  از  جامعه  در  قضا 

چرا  برخورداربوده  خاصی  اهمیت 
موجب  مجموعه  این  خدمات  که 
ایجاد آرامش و آسایش در جامعه 
می شود با توجه به حاشیه نشینی 
و کم بود سرانه ها در شهریار که 
باعث افزایش میزان مراجعات می 
بهترین  به  مذکور  مجموعه  شود، 
به  خدمات  ارائه  به  نسبت  شیوه 
مردم اقدام می نمایند که جا دارد 
به نمایندگی از کارکنان شهرداری 
بی  زحمات   ، تلاشها  از  شهریار 
مجموعه  در  عزیزان  همه  شائبه 
نمایم  قدردانی  شهرستان  قضایی 
بر  تاکید  ضمن  پایان  در  وی   .
سویه  دو  های  همکاری  ادامه 
مجموعه  قانونی  حمایت های  و 
از   : افزود  شهرداری  با  قضایی 
مجموعه  های  برنامه  مهمترین 
شهر  اسلامی  شورای  و  شهرداری 
تداوم همکاری و همراهی  شهریار 
تا  است  قضا شهرستان  دستگاه  با 
رسانی  خدمت  جهت  در  بتوانیم 
درست و قانونمند به مردم حرکت 

نماییم.

سرپرست شهرداری شهریار: همکاری 
شهرداری و دستگاه قضا آرامش جامعه 

را به دنبال دارد

خبر

ماهیان  پرورش  و  تکثیر  گروه  رییس 
اشاره  با  ایران  شیلات  سازمان  زینتی 
برق  قطع  از  ناشی  خسارت های  به 
زینتی،  ماهی  تولید  آکواریوم های  به 
راهکارهای مدیریت این بحران در زمان 
قطع برنامه ریزی شده برق را اعلام کرد.

توجه  با  افزود:  الهی«  »محمدحسن 
از ماهیان  قابل توجهی  این که حجم  به 
خانگی  مشاغل  قالب  در  کشور  زینتی 
تولید شده و منازل عموماً به الکتروموتور 
شده  برنامه ریزی  قطع  نیستند،  مجهز 
مصرف  در  صرفه جویی  هدف  با  برق 
انرژی مشکلاتی را برای این واحدهای 

تولیدی به وجود آورده است.
ماهیان  پرورش  و  تکثیر  گروه  رییس 
اظهار  ایران  شیلات  سازمان  زینتی 
پرورش  و  تکثیر  سیستم  در  داشت: 
هواده  پمپ های  از  باید  زینتی  ماهیان 
آب،  جریان  برای  آب  گردش  پمپ  و 
غذای  حذف  و  فضولات  دفع  و  تصفیه 
سیستم  و  آکواریوم ها  از  نشده  خورده 
استفاده  مختلف  اهداف  برای  روشنایی 

شود.
وی تصریح کرد: هر چه مدت زمان قطع 
به  را  هوادهی  سیستم  قطع  -که  برق 
مشکلات  شود،  طولانی تر  دارد-  دنبال 
آب،  اکسیژن  کاهش  جمله  از  زیادی 
و  بیماری  بروز  آب،  آلودگی  افزایش 
ضعیف شدن ماهیان و درنهایت تلفات 
ماهیان نیز بیشتر خواهد شد و هر نوع 
پرورش  و  تکثیر  سیستم  در  استرس 

مشکل زا خواهد بود.
وی برنامه ریزی برای به حداقل رساندن 
این آسیب ها را مستلزم مدیریت درست 
قطع  زمان  برای  قبلی  اطلاع رسانی  و 

دولت  و  نیرو  وزارت  همکاری  با  برق 
اعلام کرد و گفت: همکاری بین مراکز 
با  منطقه  برق  اداره  و  پرورش  و  تکثیر 
برای  طرف  دو  ضروری  تلفن های  ثبت 
سایر  و  پیامک  طریق  از  اطلاع رسانی 
خودکار  اعلام  برای  ممکن،  روش های 
و  زمان بندی شده  برق  قطع  زمان های 
زمان اتصال مجدد، از طرف وزارت نیرو 
نام  به  کنتور  که  مزرعه ای  مدیران  به 
آن ها ثبت شده است و همچنین تأمین 
سهمیه سوخت لازم برای دیزل ژنراتور 
مدیریت  در  می تواند  برق  موتورهای  و 
زینتی  آبزیان  تولیدکنندگان  مشکلات 

مؤثر باشد.
تنش های  کاهش  برای  مسوول  این 
تولیدکنندگان  به  برق  قطع  از  ناشی 
اقداماتی  تا  کرد  توصیه  زینتی  ماهیان 
مدیریت  برنامه های  اجرای  جمله  از 
یک  دست کم  غذا  قطع  آب،  کیفیت 
برق،  قطع  از  پس  و  پیش  ساعت 
برای  ماهیان  رقم بندی  از  جلوگیری 
کاهش  حتی  و  استرس  از  پیشگیری 
کاهش  برای  مزرعه  به  افراد  رفت وآمد 

تأثیر این تنش ها مؤثر است.

عدم  و  درمانی  دارو  تأخیر  افزود:  الهی 
پایین  ماهی،  جابجایی  و  حمل ونقل 
زمان  به  نزدیک  محیط  دمای  آوردن 
به صورت  تازه  آب  ورود  و  برق  قطع 
ذخیره  تانکر  و  ذخیره  استخر  از  ثقلی 
آن  مدت  که  برقی  قطع  زمان  در  آب 
کپسول  از  استفاده  باشد،  طولانی 
برای  بحرانی  بسیار  زمان  در  اکسیژن 
مولدان  ماهیان گران قیمت و مخصوصاً 
حد  تا  ماهی  تراکم  کاهش  باکیفیت، 
ممکن و پر کردن حداکثری آب استخر 
آکواریوم قبل از قطع برق و عدم سیفون 
کردن آن در زمان قطع برق و طولانی 
کاهش  و  غذادهی  مدت زمان  کردن 
غذایی  وعده  هر  در  غذا  مصرف  میزان 
شرایط  این  مدیریت  در  می تواند  نیز 

کمک کننده باشد.
برنامه  اگر  تا حد ممکن  ادامه داد:  وی 
آن  مدت زمان  و  برق  قطع  پیش بینی 
نباشد،  امکان پذیر  برق  اداره  طرف  از 
یک  باید  زینتی  ماهیان  تولیدکنندگان 
فراهم  هوادهی  برای  کوچک  موتوربرق 
برای  اکسیژن  حداقل  تأمین  تا  کنند 

زنده ماندن ماهی امکان پذیر شود.

مدیریت قطع برق در تولید ماهیان زینتی خبر خبر

در دیدار با معاون وزیر صنعت و فناوری اطلاعات چین؛

معاون وزیر صمت:  افق مناسبی برای گسترش تعاملات 
فنی و اقتصادی ایران و چین وجود دارد

نوشتار

بر  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر  معاون 
صنعتی  همکاری های  گسترش  و  تقویت 
چین  و  ایران  اسلامی  جمهوری  بین 
تاکید کرد و گفت: باتوجه به سوابق خوب 
برای  مناسبی  افق  گذشته،  همکاری های 
وجود  اقتصادی  و  فنی  تعاملات  گسترش 

دارد.
ایرنا از سازمان صنایع کوچک  به گزارش 
و شهرک های صنعتی ایران، علی رسولیان 
اعزامی  هیات  نشست  در  دوشنبه  روز 
وزیر  معاون  با  ایران  اسلامی  جمهوری 
که  چین  اطلاعات  فناوری  و  صنعت 
بین  نمایشگاه  هجدهمین  حاشیه  در 
المللی صنایع کوچک و متوسط چین در 
اهمیت  به  اشاره  با  شد،  برگزار  گوانگجو 
توسعه دانش و فناوری در صنایع کوچک 
و متوسط و پیشرفت کشور چین در این 
بخش، بر لزوم استفاده از تجربیات کشور 
صنعتی  واحدهای  توسعه  برای  چین 
ارتباط  و  کشورمان  متوسط  و  کوچک 
برای  کشور  دو  تولیدی  واحدهای  بین 
تکمیل زنجیره های ارزش و رفع نیازهای 
توسط  کشور  تولیدی  واحدهای  فناورانه 
شرکت های چینی تاکید کرد و افزود: در 
نیز  ایرانی  های  شرکت  اخیر  سال  چند 
این  که  داشته اند  مناسبی  پیشرفت های 
با سازوکار  تواند  ارتباطات و تعاملات می 

مناسبی تقویت و گسترش یابد.
ایجاد دفتر همکاری های صنایع کوچک و 

متوسط بین دو کشور
وی با اشاره به تجربه خوب همکاری های 
گذشته فی مابین سازمان صنایع کوچک 
طرف های  با  ایران  صنعتی  شهرک های  و 
صنایع  المللی  بین  انجمن  نظیر  چینی 
کوچک و متوسط شانگهای و دفتر صنایع 
از  گواندوگ  استان  متوسط  و  کوچک 
آمادگی این سازمان برای برگزاری نشست 
های تجاری بین شرکت های توانمند ایرانی 
و شرکت های چینی خبر داد و اضافه کرد: 
ایجاد دفتر همکاری های صنایع کوچک و 
مناسب  راهکاری  کشور،  دو  بین  متوسط 
برای گسترش همکاری های طرفین است.

صنعتی  شهرک های  ایجاد  برای  آمادگی 
تخصصی با چینی ها

سازمان  مدیرعامل  و  مدیره  هیات  رئیس 
صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران 
از آمادگی برای ایجاد شهرک های صنعتی 
تخصصی و واگذاری به شرکت ها و سرمایه 
کرد:  تصریح  و  داد  خبر  چینی  گذاران 
باید چارچوب عملیاتی بین وزارت صمت 
کشورمان و وزارت صنایع چین تعیین و بر 

اساس آن گام برداشت.
ظرفیت ها و توانمندی های صنایع کوچک 

ایران
ظرفیت ها  از  بخشی  به  اشاره  با  رسولیان 
به  ایران،  توانمندی های صنایع کوچک  و 
تولیدی  واحد  هزار   ۵۱ از  بیش  فعالیت 
صنعتی  نواحی  و  در شهرک ها  صنعتی  و 
سازمان  کرد:  نشان  خاطر  و  اشاره  کشور 
صنعتی  شهرک های  و  کوچک  صنایع 
حمایتی  فصل  سر   8۵ درقالب   ، ایران 
صنعتی،  های  خوشه  توسعه  نظیر 
برندسازی،آموزش و... از صنایع کوچک و 

متوسط حمایت می کند.
متوسط  و  کوچک  صنایع  افزود:  وی، 
خود  به  را  ایران  در  اشتغال  از  ۴۳درصد 
بیانگر  این موضوع  اند که  داده  اختصاص 

اهمیت و جایگاه این صنایع است.
تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر  معاون 
اشاره به حضور موثر شرکت  با  کشورمان 
های چینی در ایران، گفت: این شرکت ها 
و  مرزها  طریق  از  ایران،  بازار  بر  علاوه 
جغرافیایی  موقعیت  و  ارتباطی  محورهای 
ویژه کشور، توانسته اند به بازار کشورهای 
نیز دسترسی  المنافع  همسایه و مشترک 

داشته باشند.
حضور  برای  ایران  بازار  جذابیتهای 

شرکت های خارجی
جذابیت های  ایران  در  افزود:  رسولیان 
گذاری  سرمایه  و  فعالیت  برای  ای  ویژه 
یک  که  دارد  وجود  خارجی  شرکت های 

مزیت بسیار مهم است.
حمایت های دولت چین از SMEها

اطلاعات  آوری  فن  و  وزیر صنعت  معاون 
چین نیز با قدردانی از حضور معاون وزیر 
و هیات همراه در نشست سازمان  صمت 
اقیانوسیه  و  آسیا  اقتصادی  همکاری های 
بین  نمایشگاه  هجدهمین  و   )APEC(
المللی صنایع کوچک و متوسط چین در 

گوانگجو، گفت: تعداد شرکت های کوچک 
۵۲میلیون  بر  افزون  چین  در  متوسط  و 
این شرکت ها ۵۰ درصد  شرکت است و 
جی دی پی و ۶۰ درصد حجم و ۷ درصد 
خود  به  را  اشتغال  درصد   ۹۰ و  نوآوری 

اختصاص داده اند.
شرکت  اینکه  بیان  با  شیائولان  ژو  خانم 
دنیا  همه  در  کوچک  و  متوسط  های 
مطرح  اقتصاد  محرک  موتور  عنوان  به 
این  به  چین  دولت  کرد:  اظهار  هستند، 
از  و  دهد  می  اهمیت  خیلی  شرکت ها 
همین رو در سال های گذشته دولت چین 
المللی  بین  نمایشگاه  برگزاری  به  نسبت 
صنایع کوچک و متوسط چین اقدام نموده 
و هجدهمین دوره آن نیز در همین راستا 

برپاشده است.
نیز  کرونا  بحران  به  اشاره  با  شیائولان  ژو 
بیان کرد: در سه سال کرونا ضربه زیادی 
وارد  متوسط  و  کوچک  شرکت های  به 
شد اما دولت چین در پی حمایت از آنها 
آنها  مالیات و کاهش هزینه  نظیر کاهش 
و پیشبرد فن آوری در شرکت های کوچک 

و متوسط است.
توسعه  و  گسترش  برای  چین  آمادگی 

همکاری ها
گسترش  بر  چین  صنعت  وزیر  معاون 
و  کشور  دو  بیشتر  همکاری  توسعه  و 
ادامه  و  کرد  تاکید  کشور  دو  شرکت های 
موثری  های  گام  بتوانیم  امیدواریم  داد: 

برای تقویت همکاری ها برداریم.
در  ایران  سرکنسول  درویشی  حسین 
گوانجو، سید مصطفی هاشمی مدیرعامل 
رضا  فارس،  صنعتی  شهرک های  شرکت 
سعیدی وابسته اقتصادی ایران در گوانجو 
نمایشگاه  برگزاری  مجری  امین  محمد  و 
صمت  وزیر  معاون  نشست  این  در  ایران 
و  کوچک  صنایع  سازمان  عامل  مدیر  و 
همراهی  را  ایران  صنعتی  شهرک های 

کردند.
معدن  وزیر صنعت،  معاون  رسولیان  علی 
صنایع  سازمان  عامل  مدیر  و  تجارت  و 
با  ایران  صنعتی  شهرک های  و  کوچک 
نمایشگاه  هجدهمین  در  حضور  هدف 
بین المللی صنایع کوچک و متوسط چین 
و شرکت در نشست های تخصصی و دیدار 
فرودگاه  وارد  چین  مسولان  با  نسشت  و 
استقبال  مورد  و  شد  گوانجو  در  بایون 
رسمی معاون مدیرکل صنعت و فن آوری 

اطلاعات گواندونگ قرار گرفت.
رسولیان و هیات همراه سپس در نشست 
ارتقای  برای  اقیانوسیه  و  آسیا  انجمن 
توسعه و نوآورای صنایع کوچک و متوسط 

شرکت کردند.
کل  مدیر  ژیفنگ  لیانگ  نشست،  این  در 
وزارت  متوسط  و  کوچک  صنایع  دفتر 
شیائولان  ژو  چین،  اطلاعات  و  صنعت 
اطلاعات،  فناوری  و  صنعت  وزیر  معاون 
استان  فرماندار  معاون  ژیانگ  سون 
بخش  مشاور  ژنتینگ  گائو  گوانگدونگ، 
تجارت بین الملل وزارت امور خارجه، ایون 
و  کارآفرینی  توسعه  وزارت  وزیر  بندییک 
وزیر  معاون  های  تانگ  دو  مالزی،  تعاون 
المان  مارکو  ویتنام،  تجارت  و  صنعت 
دستیار مدیر کل WIPO حضور داشتند.

این نشست از ساعت ۹ تا ۱۲ روز دوشنبه 
در محل هتل شانگریلا گوانجو برگزار شد.

سید  رسولیان،  علی  بر  علاوه  ایران  از 
شرکت  مدیرعامل  هاشمی  مصطفی 
حسین  فارس،  صنعتی  شهرک های 
درویشی سرکنسول ایران در گوانجو، رضا 
سعیدی وابسته اقتصادی ایران در گوانجو 
پاویون  برگزاری  مجری  امین  محمد  و 
شهرک های  و  کوچک  صنایع  سازمان 
نمایشگاه  هجدهمین  در  ایران  صنعتی 
بین المللی صنایع کوچک و متوسط چین 

نیز حضور دارند.

حبیبه طاهری مدیرکل تامین اجتماعی شهرستانهای استان تهران:

 بخشودگی جرایم بیمه ای در راستای احقاق شعار 
“ مهار تورم و رونق تولید “

نوشتار

اساس  بر  برکاته(  )دامت  رهبری  معظم  مقام  توسط  ها  سال  نامگذاری 
سال  شعار  تبیین  ها  سال  این  تمامی  در  که  شده  مشخص   رویکردهای 
یک هدف مشخص را دنبال و آن زنده نمودن، حیات بخشیدن و رشد دادن 
به هویت ایرانی و اسلامی هم میهنان گرامیان با رعایت تمام پارامترها و 
معیارها و زیرشاخه های آن درراستای اعتلای فرهنگ غنی این دو مولفه 

بوده است.
ویژه  توجه  از  نشان  از یک سو  ها،  نامگذاری  این  و  ها  این سیاست  ابلاغ 
دیگر  از سوی  و  است  ایرانی  خانوارهای  اقتصاد  و  معیشت  امر  به  رهبری 
به چشم  کشور  اقتصادی  حوزه  در  که  است  نقاط ضعفی  وجود  به سبب 
سال  نامگذاری  با  برکاته(  دامت  انقلاب  بزرگوار  رهبری  تاکید  خورد.  می 
رفاه  و  اقتصادی  توان  افزایش  بر  تولید”  رونق  تورم،  مهار   “ نام  به   ۱۴۰۲
اجتماعی در کشور نشان دهنده این است که جمهوری اسلامی در مسیر 
رشد و توسعه اکنون به جایگاهی رسیده است که برای قدرت نمایی یک 
نظام اسلامی شیعی در جهان در کنار حضور قوی در عرصه های سیاسی 

و اجتماعی و علمی نیاز به ساختار یک اقتصادی دینی قوی دارد تا کشورهایی 
که ایران را الگوی خود قرار داده اند یک کشور مستقل و مقتدر اقتصادی را هم 

مشاهده نمایند.
وقتی می گوییم بخشودگی جرائم کمک به تولید، پشتیبانی و مانع زدایی یعنی 
حمایت از کار ایرانی، حمایت از کارگر ایرانی، حمایت از سرمایه ایرانی، حمایت 
از  ملی، حمایت  تولید  از  ایرانی، حمایت  کارخانه  از  ایرانی، حمایت  از خدمت 
خانواده ایرانی، حمایت از اقتصاد ایران، حمایت از مدیریت جهادی، حمایت از 
تصویر ملی و نهایتا تقویت وجهه ملی که موجب عزم و همگرایی ملی برای عبور 
از میدان مین چالشهای فرهنگی، اجتماعی و اقتصادی دشمن و مضافاً تحریم 

های ظالمانه دولتهای مستکبری می گردد. 

و   ۱۴۰۲ سال  نامگذاری  از  تأسی  با  اجتماعی  تامین  سازمان  راستا  همین  در 
در حمایت از تولید و اشتغال داخلی با اجرای قانون بخشودگی جرائم بیمه ای 
حوزه   ۱۴۰۲/۰۲/۳۱ مورخ   ۱۰۰۰/۱۴۰۲/۲۰۲۵ شماره  بخشنامه  اجرای  با  در 
مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی مرتبط با مشمولین؛ کارفرمایان کارگاه های 
تولیدی، صنعتی، معدنی،کشاورزی، خدماتی و اصناف و شرکت های دانش بنیان 
نسبت  بدهی  تقسیط  زمان  از  سال  یک  مدت  به  حداقل  که   )۱( بند  موضوع 
اسفند  بر مبنای لیست  انسانی کارگاه خود  نیروی  اشتغال  افزایش  یا  به حفظ 
ماه سال ۱۴۰۱ اقدام نموده و لیست و حق بیمه کارکنان شاغل کارگاه را در 
طول دوره مذکور ارسال و پرداخت نمایند، می توانند از تسهیلات مزبور بهره مند 
گردند.. تا با پرداخت معوقات خود کمک به ادامه هر چه بهتر خدمات سازمان 

تامین اجتماعی به اقشار تحت حمایت خود داشته باشد.
کارفرمایان کارگاه های مشمول برای برخورداری از تسهیلات مزبور و به  منظور 
اجرای  تاریخ  از  لازمست  قوانین،  مطابق  شده  قطعی  بدهی های  تکلیف  تعیین 
تصویب نامه مذکور )صدور این بخشنامه( و حداکثر به مدت ۳ ماه نسبت به ثبت 
درخواست خود از طریق سامانه خدمات غیرحضوی سازمان تامین اجتماعی به 

نشانی  es.tamin.ir  اقدام نمایند. 
در تشریح این طرح آن دسته از کارفرمایانی که حسب ضوابط مربوطه نسبت به 
تقسیط بدهی های خود با احتساب جرائم متعلقه اقدام نموده اند، در صورت ثبت 
درخواست خود از طریق سامانه خدمات غیرحضوری سازمان در مهلت تعیین 
شده و احراز کامل شرایط می توانند با ارائه درخواست کتبی به شعبه مربوطه 
ارائه تضامین جهت تقسیط  بر تبدیل به حال تقسیط گذشته، در زمان  مبنی 
مقررات  و  ضوابط  رعایت  با  جاری  جرائم  بخشودگی  تسهیلات  از  خود،  دیون 

مربوطه بهره مند گردند.

گفتنی است درخواست ثبت شده کارفرما در سامانه مذکور به صورت هوشمند و 
بر اساس اطلاعات بیمه ای ایشان در سیستم های شعبه پردازش و مراتب پذیرش 
از طریق صندوق شخصی سامانه خدمات  پذیرش درخواست مطروحه  یا عدم 

غیرحضوری و ارسال پیامک به ایشان اعلام خواهد شد.
در کلیه مواردی که انجام تقسیط بدهی منوط به ارائه وثایق معتبر  البته  
و کافی موضوع ماده )۹۹( آیین نامه اجرایی ماده )۵۰( قانون تامین اجتماعی می 
شود به منظور مساعدت حداکثری با کارفرمایان دریافت چک صیادی به عنوان 
تضمین پرداخت اقساط در دوره اجرای بخشودگی جرایم بلامانع می باشد. این 
بدین معنی است که سازمان تامین اجتماعی مضاف بر وظیفه اصلی خود یعنی 
خدمت رسانی به بیش از نیمی از هم میهنان عزیز؛ در حمایت از تولید داخلی 

نیز اقداماتی شایسته و بایسته را اجرایی نموده است.
همچنین نحوه احتساب بخشودگی جرایم جهت کارگاههای مشمول وفق ماده 
)۲( قانون دریافت جرایم نقدی از کارفرمایان مصوب ۹      /۵      /۷۳ و اصلاحیه مورخ 
۲۵      /۱      /8۷ مجلس محترم شورای اسلامی مصوب 8      /۴      /8۷ مجمع محترم تشخیص 
مصلحت نظام در صورت پرداخت یکجا و یا تقسیط آن به شرح ذیل انجام می 

شود:

البته این طرح هم همانند اکثر طرحها در مدت زمانی محدود قابل اجرا بوده، لذا 
کارفرمایان محترم از  تاریخ اول خرداد ماه ۱۴۰۲ به مدت سه ماه مهلت دارند تا 

از قانون بخشودگی جرائم بیمه ای به نحواحسن استفاده نمایند.
در پایان باید اشاره داشت که چنانچه کارفرما هریک از اقساط بدهی های تقسیط 
یا در مدت  و  ننماید  را در سر رسید مقرر پرداخت  این بخشنامه  شده موضوع 
یکسال پس از تقسیط یا در طول دوران تقسیط )در مواردی که تقسیط بیشتر از 
یک سال است( نسبت به کاهش سطح اشتغال مقرر در بندهای فوق اقدام نماید، 
بدهی تبدیل به حال شده و جرائم متعلقه، نسبت به مانده بدهی از تاریخ تبدیل 
به حال با رعایت تبصره )۲( اصلاحی ماده یک قانون مذکور محاسبه و به همراه 

جرایم قبلی به نسبت مانده بدهی مطالبه و مجدداً قابل تقسیط نخواهند بود.
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